

ဗုဒ္ဓအလိုကျ အဆုံးအမတော်

သဗ္ဗပါပသာ အကရဏံ - မကောင်းတာ(အကုသိုလ်)ဟူသမျှ ဘာမျှမလုပ်ပါနှင့်။
 ကုသလသာ ဥပသမ္ပဒါ - ကောင်းတာ(ကုသိုလ်)မှန်သမျှ အားလုံးပြုလုပ်ပါ။
 သမိတ္တ ပရိယောဒပနံ - မိမိစိတ်ကို မိမိနိုင်အောင်ထိန်းပါ။
 (မကောင်းတာ မလုပ်ဖြစ်အောင် စိတ်ကိုထိန်းပါ)
 ဇေတံ ဗုဒ္ဓါန သာသနံ - ဤသုံးမျိုးသည် ဗုဒ္ဓ၏အလိုတော်ကျ အဆုံးအမတည်း။
 (ဓမ္မပဒ)

၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၁ ရက်၊ ကြာသပတေးနေ့၊ (24-3-2016) (၈၅၁၅)

သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ်ပူဇော်ပွဲနှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

၂၀၁၆ခုနှစ် သာသနာတော်ဆိုင်ရာဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ်ပူဇော်ပွဲနှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူပွဲ မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် နေပြည်တော် ဥပ္ပါတသန္တိစေတီတော်ပရိဝုဏ်ရုံ သာသနာ့ မဟာဗိမာန်တော်ကြီး၌ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းတို့ တက်ရောက်ကြည့်ညှိ၍ သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပြီး ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လောင်းလှူသည်။

ရှေးဦးစွာ သာသနာတော်ဆိုင်ရာဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပူဇော်ပွဲကိုကျင်းပရာ သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးခိုင်အောင်က အခမ်းအနားဖွင့်စာတမ်းကို ဖတ်ကြားလျှောက်ထား၍ အခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်သည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တကုမာရဘိဝံသထံမှ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ပရိသတ်များက ငါးပါးသီလခံယူဆောက်တည်ကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယဆရာတော် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရန်ကင်းမြို့နယ် ကျိုက်ပိကျောင်းတိုက် ပဓာနနာယက၊ အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု ဘဒ္ဒန္တဂုဏေသနက သမ္မောဒနီယဩဝါဒကထာကို ဖတ်ကြားချီးမြှင့်တော်မူပြီး သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးစိုးဝင်းက သာသနာရေးဆိုင်ရာများကို လျှောက်ထားသည်။ **စာမျက်နှာ ၃ တော်လံ ၁ ***



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရန်ကင်းမြို့နယ် မဟာဓမ္မိကာရုံ ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်(ကျိုက်ပိ) ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဂုဏေသနအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ယနေ့

မာတိကာ

ဝမ်းမြောက်သာသနာတော်ဆိုင်ရာ

စာမျက်နှာ » ၂

မြတ်စွာဘုရားရှင်၏ တရားဓမ္မများအား သန့်ရှင်းတည်တံ့ပြန့်ပွားအောင် ဆောင်ရွက်ခြင်း

စာမျက်နှာ » ၆

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းတို့ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်တစ်ပါးအား ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့်လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လောင်းလှူကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

သင့်ရဲ့အောင်မြင်မှု ခြေလှမ်းသစ်ကို

MHR မှာ စတင်လိုက်ပါ...

Level - 5 Diploma @ MHR	PGSM-BBA (2 nd year) @ MHR	International Universities (1 st year / 2 nd year)
----------------------------	--	---

Level 4 Double Diploma & Additional Courses

Variety Discount Programme
March - 28 to April - 10

abe

Centre 1 : Room 905, 9th Floor, Thanzay Condo, Lanmadaw Street, Latha Township, Yangon. Ph : 01 395802, 2316168, 707822, 09 73217110

Centre 2 : 27, Ground Floor, Building E, Pearl Condo, Kabaraye Pagoda Road, Bahan Township, Yangon. Ph : 09 73223777, 09777206977, 09 8628878

ကြေးမုံ စာတည်း ရှုထောင့် ၂၄-၃-၂၀၁၆၊ ကြာသပတေးနေ့

ဝမ်းမြောက်သာစုခေါ်ဆိုကြမည်

မြန်မာတို့သည် “ပူဇော်ပူဇော်ယုန်” မင်္ဂလာတရားတော်နှင့်အညီ ဂုဏ်ပြုသင့် ဂုဏ်ပြုထိုက်သော ပုဂ္ဂိုလ်တို့အားဂုဏ်ပြုခြင်း၊ ပူဇော်သင့် ပူဇော်ထိုက်သော ပုဂ္ဂိုလ်တို့အား ပူဇော်ခြင်းစသည့် ကောင်းမြတ်သည့် အမှုတို့ကို ပြုလေ့ရှိကြပါသည်။ မင်္ဂလာတရားနှင့်အညီ ပုဂ္ဂိုလ်ထူး၊ ပုဂ္ဂိုလ်မြတ်တို့ကို ပူဇော်ကော်ရော်ခဲ့ကြသည်မှာ မြတ်စွာဘုရားရှင် လက်ထက်ကတည်းကဖြစ်သည်။

ရှေးအစဉ်အလာမပျက် ကျင်းပလေ့ရှိသည့်ပွဲတော်များအနက် ရွက်ဟောင်းကြွေ၊ ရွက်နုဝေသည့် နွေအကူးအပြောင်း တပေါင်းကာလအချိန် အခါကာလ၌ ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်များနှင့်အတူ သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ဆက်ကပ်ပွဲနှင့် ချီးကျူးပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားကြီးများကို ဘုရားရှင်လက်ထက်မှ မျက်မှောက်ကာလအထိတိုင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပလေ့ရှိပါသည်။

မြတ်စွာဘုရားရှင် သက်တော်ထင်ရှားရှိစဉ်ကာလ သာသနာတော် ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များတွင် အခြားပုဂ္ဂိုလ်များထက် သာလွန်ထူးကဲအောင် စွမ်းဆောင်နိုင်မှုဂုဏ်ရည်ရှိသူ ပုဂ္ဂိုလ်တို့ကို အကြောင်းပြု၍ မြတ်စွာဘုရားရှင်

ကိုယ်တော်တိုင် ရဟန်းတော်များနှင့် ဘိက္ခုနီများ၊ ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ အား စောဒင်္ဂဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ချီးမြှင့်တော်မူခဲ့ပါသည်။ ယင်းနောက်တွင် မြတ်စွာဘုရား၏ ထူးခြားသည့်ချီးမြှောက်မှုအစဉ်အလာကောင်းကို တိုင်းပြည် အုပ်ချုပ်မင်းလုပ်သူများ၊ တိုင်းပြည်အကြီးအကဲများက ဆက်လက်ချီးမြှောက် ပူဇော်ခဲ့ကြပါသည်။

နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်သူပြည်သားအပေါင်းတို့က နှစ်စဉ် တပေါင်းလပြည့် နေ့တွင် သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ်ခြင်းနှင့် ချီးကျူး ပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားများ ကျင်းပခြင်း၊ ထိုသို့ ကျင်းပပြီးနောက် ကြွရောက်တော် မူလာကြသော ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူခြင်း စသည့်ကောင်းမြတ်သည့် သာသနာ့အစဉ်အလာကို နိုင်ငံတော်၏ ဦးဆောင်မှု ဖြင့် ပြည်သူ့ ပြည်သားတို့က ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုကြခြင်းသည် “ပူဇော်ပူဇော် နေ့ယုန်” ပူဇော်ထိုက်သူတို့ကို ပူဇော်ခြင်းမြောက်ပေသည်။

မြတ်စွာဘုရားရှင်ညွှန်ပြတော်မူခဲ့သော ဤကောင်းသောအမှုကုသိုလ် အစုစုတို့ကို ပြည်သူ့ ပြည်သားအပေါင်းတို့ကိုယ်စား ကျင်းပပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်၍ တစ်နိုင်ငံလုံးနှင့်ဆိုင်သော ကုသိုလ်ပွဲဖြစ်ရာ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်အပေါင်းတို့က သာသနာတော် ဆိုင်ရာမည်သည့် ပုဒ်စာသဘာဝင်တို့ဟူသည် ဒါန၊ သီလ၊ ဘာဝနာ ကုသိုလ်တရားများကို ပြုလုပ်ပြီးသောအခါတိုင်း၌ ပြုလုပ်ခဲ့သော ကုသိုလ်အဖို့ ဘာဝကို အမှုအတန်းပေးဝေလေ့ရှိကြသည်။

အမှုဝေခြင်းကို ပတ္တိဒါနကုသိုလ်ဟုခေါ်ဆိုကြပြီး လှူဒါန်းသူတို့ ပေးဝေသောကုသိုလ်အမှုကို ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာ သာသနာတော်ဆိုခြင်းကို ပတ္တာနုမောဒနကုသိုလ်ဟု ခေါ်ဆိုကြသည်။ တရားတော်တွင် ကုသိုလ် အဖို့ဘာဝကို သာသနာတော်ရုံဖြင့် ကွယ်လွန်သည့်အခါ နတ်ပြည်သို့ရောက်နိုင် ကြောင်းဖော်ပြထားသည်။ ကုသိုလ်ကောင်းမှု ပြုလုပ်ပေးနိုင်သူတို့က အမှုပေးဝေကြမည်ဖြစ်သလို ကုသိုလ်ကို ကိုယ်တိုင်မပြုလုပ်နိုင်သူတို့ကလည်း သာသနာတော်ဆိုင်ရာဖြင့် ကောင်းသောဘုံဘဝသို့ရောက်နိုင်သည်မှာ ထူးခြားသည့် ကောင်းသောအမှုဖြစ်သည်။

ယနေ့ နိုင်ငံတော်ကဦးဆောင်၍ ကောင်းသောအမှုကိုပြုခဲ့ကြသည်။ မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့်လည်း ပြည့်စုံလှသည်။ ကြီးမြတ်သော ကောင်းသောအမှု ကို ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး သာသနာတော်ဆိုင်ရာဖြင့် ကောင်းသောဘုံဘဝကို တက်လှမ်းနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းကို ရယူကြသင့်သည်။ ယနေ့ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲအပြီးတွင် ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်၊ သီလရှင်၊ လူပုဂ္ဂိုလ်အပေါင်းတို့အား ဌာနဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများနှင့်တကွ စေတနာရှင် အလှူရှင်များနှင့် ဝေယျာဝစ္စဆောင်ရွက်ပေးကြသူများက တန်ဖိုးများ သော ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ဝတ္ထုအစုစုတို့ကို သဒ္ဓါတရားထက်သန်စွာဖြင့် ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။

ထိုကဲ့သို့ ပြုသမျှကုသိုလ်ကောင်းမှုအပေါင်းတို့သည် မဂ်ဖိုလ်နိဗ္ဗာန် ရောက်ကြောင်းအမှန် အထောက်အပံ့ကောင်းများဖြစ်သောကြောင့် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင် မြန်မာပြည်သူ့ ပြည်သားအပေါင်းတို့ ဝမ်းမြောက်ပီတိ သာသနာတော်ခံစားခေါ်ဆိုကြလိမ့်မည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။ ။

ကျေးရွာအပေါ်ထိခိုက်မှုမရှိနိုင်သည့် နေရာများတွင်သာ မြစ်ကျောက်များစုပ်ယူထုတ်လုပ်ရန် ဒေသခံများလိုလား

မြန်အောင် မတ် ၂၃ ရော့ဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြန်အောင် မြို့နယ်နှင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မိုးညို မြို့နယ်အတွင်း ထိစပ်စီးဆင်းလျက်ရှိ သော ရော့ဝတီမြစ်ကမ်းကျေးရွာများဖြစ် သော ပဲခူးကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ အလယ်ကျွန်းရွာ၊ ညောင်ဝိုင်းအုပ်စု၊ သုံးဆယ်ကျွန်းကျေးရွာများမှ ဒေသခံ များက ကျေးရွာများအနီး မြစ်သဲ ကျောက်ထုတ်လုပ်မှုကြောင့် မြစ်ပေါ် လာသည့်အကျိုးအပြစ်များအား စုပေါင်း ဆွေးနွေးပွဲကို မတ် ၂၁ ရက်က မြန်အောင်မြို့နယ် ညောင်ဝိုင်းအုပ်စု သုံးဆယ်ကျွန်း (၂)ရပ်ကွက် ဘုန်းတော် ကြီးကျောင်းတွင် ကျင်းပသည်။

တွေ့ကြုံခံစားနေရသည့် အကျိုးအပြစ် များ၊ ကမ်းပြိုကမ်းစား မထိခိုက်နိုင်သည့် နေရာလုပ်ကွက်များ၊ ဒေသခံကျေးရွာ များ အကျိုးရှိစေမည့် နည်းလမ်းများ ဆောင်ရွက်ပေးသည့် လုပ်ငန်းများဖြစ် စေလိုကြောင်းနှင့် ကျေးရွာအပေါ် ထိခိုက်မှုမရှိနိုင်သည့် နေရာများတွင်သာ မြစ်ကျောက်များ စုပ်ယူထုတ်လုပ်ရန် ဒေသခံများက လိုလားကြောင်းရှင်းပြခဲ့ သည်။

ထို့နောက် တက်ရောက်လာသော ကျေးရွာကိုယ်စားလှယ်များက လုပ်ကွက် နေရာအပေါ်အခြေခံ၍ ကျောက်များ စုပ်ယူထုတ်လုပ်နေသဖြင့် ရွာအနီး ဝန်းကျင်တွင် မြေပြိုခြင်း၊ စိုက်ပျိုးရေး လုပ်ငန်းခွင်များပျက်စီးခြင်း၊ အထူး သဖြင့် မိုးညိုမြို့နယ်ရှိ လုပ်ကွက်များမှာ မြစ်ကြောင်းစီးဆင်းမှုအရ မိမိတို့ ကျေးရွာအနီးသို့ရောက်ရှိနေခြင်း၊ မြန် အောင်မြို့နယ်ရှိ အိမ်ခြေ ၂၀၀ ဝန်းကျင်ရှိ ရေလယ်ကျွန်းရွာကဲ့သို့

တချို့မှာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးသို့ မြစ်ကြောင်းအရ ပါသွားသဖြင့် စီးပွားရေးအရ မဆင်မခြင် မြစ်ကျောက် ထုတ်ယူနေမှုများကြောင့် ကမ်းပြိုကမ်း စားဒဏ်ကို ပိုမိုခံစားရသလို လူမှုရေး ပြဿနာများစွာ ကြုံတွေ့ခံစားရသဖြင့် သက်ဆိုင်ရာမှ ကွင်းဆင်း ဆောင်ရွက် ပေးစေလိုကြောင်းတို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြ သည်။

အဆိုပါကျေးရွာဒေသများမှာ နှစ်စဉ် မြစ်ရေဝင်ပြီး ရော့ဝတီတိုင်းဒေသကြီး နှင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ထိစပ်သော နေရာတွင် ရှိနေသည့် ရော့ဝတီမြစ်၏ နှစ်စဉ်ပြောင်းတက်သောရေရိယာဖြစ်နေ ကာ အငြင်းပွားဖွယ်မြေနေရာပိုင်ဆိုင်မှု နှင့် မြစ်ကြောင်းအပေါ်မူတည်၍ ပဲခူး တိုင်းဒေသကြီးဘက်သို့ပါသွားသကဲ့သို့ ရှိနေသော မြန်အောင်မြို့နယ်မှ ကျေးရွာ အချို့လည်းရှိနေကြောင်း သိရ သည်။

သိန်းဇော်(ရွှေလီဦး)



မြစ်ကျောက်များ စုပ်ယူနေသည့် လုပ်ငန်းခွင်တစ်နေရာကို တွေ့ရစဉ်။

ပန်းမောက်မြို့နယ်အတွင်း ရေရှားပါးသည့်ကျေးရွာများသို့ သောက်သုံးရေလျှူဒါန်း

ပန်းမောက် မတ် ၂၃ ပြုပြင်သည့်နေ့ရာသီတွင် ရေရှားပါးသည့် ကျေးရွာ များ၌ သန့်ရှင်းသော သောက်သုံးရေရရှိစေရန် ရည်ရွယ် ၍ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် ပန်းမောက်မြို့နယ် အတွင်းရှိ ကျွဲကောကုန်းကျေးရွာသို့ မတ် ၂၂ ရက်က မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနက သောက်သုံးရေများသွားရောက် လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ “လတ်တလောမှာ တစ်နိုင်ငံလုံးနီးပါး အပူရှိန်တွေ မြင့်တက်လာတော့ ရေအတွက်စိတ်ပူရပြီ။ ရွာထဲမှာ လက်တူးရေတွင်းခုနစ်တွင်းရှိပေမယ့်လည်း သုံးတွင်းပဲ ဒီအချိန်မှာ သုံးလို့ရတယ်။ တစ်ရွာလုံးအနေအထားနဲ့ ကျတော့ သိပ်မလွယ်တော့ဘူး။ ဒီသုံးတွင်းကလည်း အရင်နှစ်တွေကထက် ရေပမာဏနည်းလာပြီး တစ်ရွာ

လုံးအနေအထားနဲ့ဆိုတော့ သောက်ရေ၊ သုံးရေအတွက် အခက်အခဲရှိလာပြီ။ အခုလို အခက်အခဲဖြစ်ပေါ်နေတဲ့ အချိန်မှာ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနကနေပြီး သောက်သုံးရေ လာရောက်လှူဒါန်းပေးတဲ့အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါတယ်” ဟု ကျေးရွာမှ တာဝန်ရှိသူ တစ်ဦးက ပြောသည်။ ကျွဲကောကုန်းကျေးရွာသည် ပန်းမောက်မြို့နှင့် တစ်မိုင်ခွဲခန့်ဝေးကွာပြီး အိမ်ခြေ ၈၅ အိမ်၊ လူဦးရေ ၆၅၀ ကျော်နေထိုင်ကြပြီး အဆိုပါကျေးရွာသို့ မြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ ရေဂါလန် ၈၀၀ ဆံ့ မီးသတ် ယာဉ်နှစ်စီးဖြင့် ရေများလှူဒါန်းခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။

(မြို့နယ်ပြန်/ဆက်)



အခြေခံတိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေး သင်တန်းပွင့်

တံတားဦး မတ် ၂၃ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တံတားဦး မြို့နယ် မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီး ဌာနမှကြီးမှူး၍ အခြေခံတိရစ္ဆာန် ကျန်းမာရေးသင်တန်းကို မတ် ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက တံတားဦးမြို့နယ် မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနရုံး တွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည်။ အခြေခံတိရစ္ဆာန် ကျန်းမာရေး သင်တန်းတွင် ကျွဲ၊ နွားများတွင်ဖြစ် ပွားတတ်သော ကူးစက်ရောဂါ ကာကွယ်ရေးနှင့် ထိန်းချုပ်ခြင်းဆိုင်ရာ သိကောင်းစရာများ၊ ကူးစက်ရောဂါ များအကြောင်းနှင့် အခြေခံတိရစ္ဆာန် ကျန်းမာရေးအသိပညာများကို ပို့ချခဲ့ သည်။ တင်တင်ထွေး(စဉ့်ကိုင်)

စာကြည့်တိုက်များ၏ဝန်ဆောင်မှုများ မြှင့်တင်နိုင်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲပြုလုပ်

သထုံ မတ် ၂၃ မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့နယ်အတွင်း ဖွင့်လှစ်ထားရှိသည့် ကျေးလက် စာကြည့်တိုက်များ၏ ဝန်ဆောင်မှုများ မြှင့်တင်နိုင်ခြင်းအားဖြင့် စာဖတ်သူ များ တိုးပွားလာနိုင်စေရန်အတွက် မတ် ၂၂ ရက် နံနက်ပိုင်းက သထုံခရိုင် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ပြည်သူ့ စာကြည့်တိုက်တွင် သထုံမြို့နယ် အတွင်းရှိ ကျေးရွာအသီးသီးမှ

စာကြည့်တိုက်များ၊ စာကြည့်တိုက် ကော်မတီဝင်များနှင့် အရပ်ဘက်လူမှု အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးမှ အဖွဲ့ဝင်များ ပူးပေါင်းကာ စာကြည့်တိုက်များ ဝန်ဆောင်မှုမြှင့်တင်ရေး အလုပ်ရုံ ဆွေးနွေးပွဲပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတွင် သထုံခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတေဇာအောင်က အဖွဲ့အမှတ်စဉ် ပြောကြားပြီး မွန်ပြည်နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက်

ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်ခင်ခင်ဦးက ဆွေးနွေးပွဲပြုလုပ်ရခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း ၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ အဆိုပါ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် စာကြည့် တိုက်မှူးများ၊ စာကြည့်တိုက် ကော်မတီဝင်များနှင့် အရပ်ဘက် လူမှုအဖွဲ့အစည်းဝင်များ စုစုပေါင်း ၃၆ ဦးက စာဖတ်သူတိုးပွားရေး၊ ဝန်ဆောင်မှုများ မြှင့်တင်ရေးနှင့် ကျေးလက်စာကြည့်တိုက်များ ရင်ဆိုင် နေရသည့် အခက်အခဲများတို့ကို အဖွဲ့ လိုက်ပူးပေါင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး ယင်း ဆွေးနွေးပွဲကို နှစ်ရက်ကြာကျင်းပခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ သက်ဦး(သထုံ)

Table with 3 columns: Left column lists various departments like 'စာတည်းမှူးချုပ်', 'စာတည်းများ', 'သတင်းထောက်များ', 'ဘာသာပြန်စာတည်းများ'. Middle column lists 'အနုပညာစာတည်း', 'အားကစားစာတည်း', 'ဆောင်းပါးစာတည်း', 'ဟိန်းထက်လင်း', 'နိုင်လင်းကြည်', 'မြို့စနာမြင့် သီသီမင်း'. Right column lists 'အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ', 'မောင်ကျော်ဦး', 'မေသက်ြန်', 'ခင်စုစုလှိုင်', 'ဓာတ်ပုံသတင်းထောက်', 'ခင်မောင်ဝင်း', 'အထူးသတင်းထောက်', 'ဆုန်းလှိုင်'.



ပြည်တွင်းရေးရာ

*** ရှေ့မှ**
 ထို့နောက် သာသနာတော်ဆိုင်ရာဘွဲ့တံဆိပ်တော်များကို ဆက်ကပ်လျှင်ကြရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်က အဘိဓမ္မာရတနာ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မင်းလှမြို့ ဝေဠုဝန်စာသင်တိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကုဏ္ဍလနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရန်ကင်းမြို့နယ် မဟာဓမ္မိကာရုံပရိယတ္တိစာသင်တိုက် (ကျိုက်ပိ)ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကောသနတို့အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လျှင်အပ်သည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းက အဘိဓမ္မာရတနာဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ရေနံချောင်းမြို့ ရွှေတောင်ပါဠိတက္ကသိုလ်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တတေဇနိယနှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မဟာအောင်မြေမြို့နယ် မစိုးရိမ်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပဒုမာဘိဝံသတို့အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လျှင်အပ်သည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်က အဘိဓမ္မာရတနာဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ရန်ကုန်တိုင်း

ဒေသကြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ် ချမ်းသာကြီးကျောင်းတိုက် သာသနာ့ဂုဏ်ရည်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပည့်သရာဘိဝံသနှင့် တိပိဋကဓရဓမ္မာဘဏ္ဍာဂါရိကဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့ မဟာသုဗောဓာရုံကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တအဘိဇာတာဘိဝံသတို့အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လျှင်အပ်သည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ်ဦးထွန်းထွန်းဦးက အဘိဓမ္မာရတနာဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ရှမ်းပြည်နယ် လားရှိုးမြို့ ကန်မိန်းပရိယတ္တိစာသင်တိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တမုနိန္ဒနှင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်လေးပင်မြို့နယ် ပန်းငွေရုံတောရပရိယတ္တိစာသင်တိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တသုမနတို့အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကိုလည်းကောင်း၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်က အဘိဓမ္မာရတနာဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြိတ်မြို့နတ်မှော်ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တညာဏိသာရနှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ထန်းတပင်မြို့နယ်



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း ဆရာတော်အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်လျှင်အပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့် ဆရာတော်အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်လျှင်အပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး ဆရာတော်အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်လျှင်အပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ဆရာတော်အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်လျှင်အပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး ဆရာတော်အား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်လျှင်အပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

◆ ၈ မိုင်မှ
 ခုံးကျော်တံတားသစ်အား တည်ဆောက်ခြင်းဖြစ်ပြီး ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်းနှင့် ကျိုက်ပိုင်းဘုရားလမ်းဆုံရာဖြစ်သော ပြည်လမ်းမကြီးပေါ်တွင် တည်ရှိသည့် အဆိုပါခုံးကျော်တံတားသစ်၏ ပင်မတံတားအရှည် ၄၆၅ မီတာနှင့် ချဉ်းကပ်တံတားအရှည်မှာ တံတားသစ်၏ တစ်ဖက်တစ်ချက်စီ၌ မီတာ ၃၀ စီပါဝင်ကာ ပင်မနှင့် ချဉ်းကပ်တံတားအရှည်မှာစုစုပေါင်း ၅၂၅ မီတာရှိသည်။ ၈ မိုင်လမ်းဆုံခုံးကျော်တံတားသစ်၏ ယာဉ်သွားလမ်းအကျယ် ဖွဲ့စည်းထားပုံမှာ တံတား၏

အမြောင့်နေရာတွင် ၁၃ ဒသမ ၄ မီတာ (လေးလမ်းသွား)ဖြစ်ပြီး တံတား၏ အကွေ့နေရာတွင် ၁၄ ဒသမ ၅ မီတာ (လေးလမ်းသွား) ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တံတားသစ်၏ အမျိုးအစားမှာ သံမဏိသံပေါင် (Steel Plate + Steel Box Girder) အမျိုးအစားဖြစ်ပြီး မော်တော်ယာဉ်တစ်စီးချင်း တံတားခံနိုင်ရည်ရှိကာ အလေးချိန်မှာ ၇၅ တန်ခံနိုင်ရည်ရှိကာ တံတားကင်းလွတ်အမြင့်မှာ ၈ မိုင်လမ်းဆုံနေရာ၌ ခြောက် မီတာရှိကြောင်း သိရသည်။ တံတားသစ်၏ အုတ်မြစ်အမျိုးအစား

မှာ ဘိုးပိုင်ဖောင်ဒေးရှင်းဖြစ်ပြီး အချင်း ၁ ဒသမ ၂ မီတာရှိသည်။ ပင်မတံတားအရှည်တွင် ကွန်ကရစ် RC တိုင် ၁၄ တိုင်ရှိပြီး ကမ်းကပ်ခုံနှစ်ခုပါဝင်ကာ ချဉ်းကပ်တံတားတိုင်များ၏ တစ်ဖက်တစ်ချက်စီ၌ ကွန်ကရစ် RC တိုင် လေးတိုင်စီနှင့် ကမ်းကပ်ခုံနှစ်ခုစီ ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်ရှိ ၈ မိုင်လမ်းဆုံခုံးကျော်တံတားသစ်မှာ လေးလမ်းသွားတံတားဖြစ်လာသည့်အတွက် ရန်ကုန်မှအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ မင်္ဂလာဒုံလေယာဉ်ကွင်းသို့ လည်း

ကောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့မှ အထက်မြန်မာပြည်အား ဆက်သွယ်ထားသည့် အမြန်လမ်းမကြီးသို့လည်းကောင်း ယာဉ်များ တောက်လျှောက်ဖြတ်သန်းသွားလာနိုင်ကြတော့မည် ဖြစ်ပြီး အဆိုပါ ၈ မိုင်လမ်းဆုံခုံးကျော်တံတားသစ်စီမံကိန်း (8 Miles Junction Flyover Bridge)စတင်ရန်အတွက် ပြီးခဲ့သည့် စက်တင်ဘာ ၉ ရက်က အုတ်မြစ်တူးဖော်ခြင်းနှင့် ဘိုးပိုင်တူးဖော်ခြင်း လုပ်ငန်းများ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ညောင်တုန်းမြို့၌ ဆွမ်းဆန်တော်စုပေါင်းလောင်းလှူ

ညောင်တုန်း မတ် ၂၃
 ညောင်တုန်းမြို့ ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် မြို့ဦးမိုးဟုတ်စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ အကြိမ်(၁၅၀)မြောက် ဗုဒ္ဓပူဇော်ပေါင်းပွဲတော် ဆွမ်းဆန်တော်စုပေါင်းလှူပွဲကို မတ် ၂၃ ရက် နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါစေတီတော်ကြီးရင်ပြင်၌ ကျင်းပရာ ညောင်တုန်းမြို့နယ်သူ မြို့နယ်သားများ၊ ရန်ကုန်မြို့ရောက် ညောင်တုန်းမြို့နယ်အသင်းသားများ၊ စေတနာရှင် အလှူရှင်များက သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်အပါး ၃၀၀ ကျော်နှင့် သီလရှင် ၂၅ ပါးကျော်တို့အား ဆွမ်းဆန်တော်၊ ဆပ်ပြာ၊ သွားတိုက်ဆေး၊ အမွှေးတိုင်၊ ဖယောင်းတိုင်၊ ဆေးဝါး၊ ဝတ္ထုငွေနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ပွင့်သစ္စာ) **ထွန်းကျော်(ညောင်တုန်း)**

ပြည်တွင်းရေးရာ



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၏ ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမှုန် သီလရှင်ဆရာကြီးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း၏ ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့် သီလရှင်ဆရာကြီးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော် ဆက်ကပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

စာမျက်နှာ ၃ မှ

လှည်းဆိပ်စံပြကျေးရွာ မနောဟရိကျောင်းတိုက် ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကုသလတို့အားလည်းကောင်း၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေးက အဘိဓမ္မာအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ အိန္ဒိယနိုင်ငံ ယူပီပြည်နယ် ကုသိနာရုံမြို့ မြန်မာဗုဒ္ဓဘာသာကျောင်းတိုက် ဉာဏာဝါသဆရာတော် ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တဉာဏိကာရနှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဘီဟာပြည်နယ် ဗုဒ္ဓဂယာမြန်မာကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဉာဏိန္ဒတို့အားလည်းကောင်း ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ဆက်ကပ်လျှင်ကြသည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်း၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးအေးသာအောင်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ညွှန်ကြားကွပ်ကဲရေးမှူးကြီး(ကြည်း) ရေ၊ (လေ)ပူးတွဲတာဝန် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ)တို့က အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ၊ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ၊ အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ၊ အဂ္ဂမဟာကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ၊ မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ၊ မဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ၊ ကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ၊ သဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ၊ မဟာကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ၊ ဓမ္မကထိကဗဟုဇနဟိတဓရနှင့် ဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတဘွဲ့တံဆိပ်တော်များရရှိကြသည့် ဆရာတော်ကြီးများအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ဆက်ကပ်လျှင်ကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၏ ဇနီးဒေါ်နန်းရွှေမှုန်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း၏ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့်၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏

ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှတို့က အဂ္ဂမဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ၊ မဟာဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ၊ ဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ၊ မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ၊ သဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ သီလရှင်ဆရာကြီးများအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်နှင့် အဆောင်အယောင်များ ဆက်ကပ်လျှင်ကြသည်။

ယင်းနောက် သာသနာ့နဂါယာမဂ္ဂနှင့် သာသနာပြုဘွဲ့တံဆိပ်တော် ရရှိကြသူများအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်များ ချီးမြှင့်ပေးအပ်ကြရာ ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မဇောတိဇောတဓရဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဦးကျော်ခင်မြင့်နှင့် သီရိသုဓမ္မဇောတိဇောတဓရဘွဲ့တံဆိပ်ရ ဦးစိုးသိမ်းနှင့် ဦးစိုးနိုင်တို့အား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့် အဆောင်အယောင်တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယသမ္မတဦးညွှန်ထွန်း၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်၊ ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး၊ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌတို့က သီဟသူဓမ္မဇောတိဇောတဓရ၊ သုဓမ္မဇောတိဇောတဓရ၊ မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ၊ သဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ ဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိကြသူများအား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့် အဆောင်အယောင်များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၏ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမှုန်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း၏ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၏ဇနီး ဒေါ်ချိုချို၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၏ဇနီး နန်ကြင်ကြည်၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ဇနီး



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၏ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ သီလရှင်ဆရာကြီးအား ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ဆက်ကပ်စဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများနှင့် ဒုတိယဝန်ကြီးများက အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မသီရိ၊ သီရိသုဓမ္မသီရိ၊ သီဟသူဓမ္မသီရိနှင့် သုဓမ္မသီရိဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိကြသူများအား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့် အဆောင်အယောင်များကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

တော်ဆောင်ဆရာတော် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးသန်လျင်မြို့နယ် မင်းကျောင်းပထမပြန်စာသင်တိုက် ပဓာနနာယကအဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တစန္ဒိမာဘိဝံသထံမှ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ပရိသတ်များက အနုမောဒနာတရားနာယူကြပြီး လျှင်ဒါနိဗ္ဗာန်အစုအဝေးအတွက် ရေစက်သွန်းချအမျှပေးဝေကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သံဃနာယကအဖွဲ့အကျိုးတော်ဆောင်ဆရာတော် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးသန်လျင်မြို့နယ် မင်းကျောင်းပထမပြန်စာသင်တိုက် ပဓာနနာယကအဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တစန္ဒိမာဘိဝံသထံမှ နိုင်ငံတော်သမ္မတနှင့် ပရိသတ်များက အနုမောဒနာတရားနာယူကြပြီး လျှင်ဒါနိဗ္ဗာန်အစုအဝေးအတွက် ရေစက်သွန်းချအမျှပေးဝေကြသည်။

(၆၇) ကြိမ်မြောက် ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့ပွဲတော် ရန်ကုန်တွင်ကျင်းပ



ရန်ကုန် မတ် ၂၃

မတ် ၂၃ ရက် (တပေါင်းလပြည့်နေ့)တွင် ကျရောက်သော ပအိုဝ်းတစ်မျိုးသားလုံး၏ နေ့ထူးနေ့မြတ်ဖြစ်သည့် (၆၇)ကြိမ်မြောက် ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့ပွဲတော်ကို ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်ရှိ တောင်ကြီးပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၌ ယနေ့နံနက် ၈ နာရီမှစတင်ကာ စည်ကားစွာကျင်းပခဲ့သည်။ ဂေါတမမြတ်စွာဘုရား ဝတ်တော်ထင်ရှားရှိစဉ် သုဝဏ္ဏဘူမိ သထုံပြည်ကို အုပ်ချုပ်ခဲ့သော သထုံမြို့ ရွှေစာရံစေတီတော်၏ မူလဒါယကာလည်းဖြစ်သော ပအိုဝ်းလူမျိုးတို့အတွက် တောက်ပသောခေတ်ကာလကို ဖန်တီးပေးခဲ့သည့် သူရိယစန္ဒာမင်း၏ ကျေးဇူးတရားကို အောက်မေ့တမ်းတ သတိရခြင်းအားဖြင့် သူရိယစန္ဒာမင်း၏မွေးနေ့ဖြစ်သော တပေါင်းလပြည့်နေ့ကို ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့

အဖြစ်သတ်မှတ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဟိုပိုးမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးခွန်အောင်ကျော်က “အမျိုးသားနေ့ပွဲတော်ဆိုတာ တစ်မျိုးသားလုံးအတွက် အမျိုးသားရေးလှုပ်ရှားမှုတစ်ရပ်အနေနဲ့ကျင်းပရာကနေ လူမျိုးရေးသွေးစည်းညီညွတ်မှုတွေ၊ ရိုင်းပင်းကူညီမှုတွေကို ဒီလိုပွဲတော်တွေက စလာတာပါ။ အမျိုးသားနေ့ကို နှစ်စဉ်မပျက် နေရာဒေသမရွေးကျင်းပလာနိုင်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ရုံတင်မကဘူး၊ ပြည်ပတွေမှာပါ အလုပ်အကိုင်နဲ့ရောက်နေတဲ့သူတွေအတွက်လည်း ကျင်းပနိုင်အောင် လုပ်လာတာ သုံးနှစ်လေးနှစ်မကပါဘူး” ဟု ပြောသည်။

ပအိုဝ်းလူမျိုးတို့သည် ဘာသာတရားကိုးကွယ်သူများဖြစ်ကြသည်။ ထို့ပြင် ဗြိတိသျှနယ်ချဲ့ဆန့်ကျင်ရေးနှင့် လွတ်လပ်ရေးလှုပ်ရှားမှုသမိုင်းတွင် မျိုးချစ်စိတ်ထက်သန်စွာ အခြားတိုင်းရင်းသားများနည်းတူ လက်တွဲပါဝင်တွန်းလှန်ခဲ့ကြသူများဖြစ်သည်။ လွတ်လပ်ရေးကြိုးပမ်းမှုမှတ်တိုင်ဖြစ်သည့် ပင်လုံညီလာခံတွင် ပအိုဝ်းအမျိုးသားခေါင်းဆောင်များ တက်ရောက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြပြီး သဘောတူလက်မှတ်ရေးထိုးရာတွင် ပါဝင်ခဲ့ကြသူများဖြစ်သည့်အပြင် ကိုယ်ပိုင်စာပေယဉ်ကျေးမှုနှင့် ထုံးတမ်းစဉ်အလာများ၊ ဂီတအနုပညာများဖြင့် ရပ်တည်ခဲ့ကြသူများဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါအခမ်းအနားမှ သိရသည်။

“ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို အဆိုရန်ကုန်မှာ ကျင်းပတာလေးကြိမ်ရှိပါပြီ။ ဒုလိကျင်းပလိုက်ခြင်းအားဖြင့် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်ကနေ ကွဲကွာနေတဲ့ ပအိုဝ်းမိတ်ဆွေတွေအကုန်လုံး ဒီအခမ်းအနားမှာ စည်းစည်းလုံးလုံးပြန်တွေ့ဆုံနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနေ့အခမ်းအနားမှာ ပအိုဝ်းလူမျိုးတို့ရဲ့

ကိုယ်ပိုင်ယဉ်ကျေးမှု အနုပညာပစ္စည်းနဲ့ပတ်သက်တဲ့ အသုံးအဆောင်တွေ၊ စာပေတွေ၊ နောက်ပြီး ဘုန်းကြီးကျောင်းတက်ရင် ကိုင်တဲ့ဆွမ်းအုံ၊ တောင်ယာသွားရင်ကိုင်တဲ့ အသုံးအဆောင်တွေကအစ အဲဒါလေးတွေနဲ့ သရုပ်ဖော်ကပြတဲ့အစီအစဉ်တွေလည်းပါတယ်။ ပအိုဝ်းဒေသမှာရှိတဲ့ တိုင်းရင်းသား အကအလှဖော်ကျူးထားတဲ့ ဓာတ်ပုံပြပွဲလေးကို ဒီနှစ်ထူးထူးခြားခြားထည့်သွင်းပြသထားပါတယ်” ဟု ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပအိုဝ်းစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်နန်းညွန့်မေက ပြောသည်။

ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် နာယကအမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း၊ ပအိုဝ်းကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသဦးစီးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစံလွင်၊ ပအိုဝ်းအမျိုးသားခေါင်းဆောင် ဦးအောင်ခမ်းထီနှင့် ပအိုဝ်းစာပေနှင့် ယဉ်ကျေးမှု(ဗဟို)ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခွန်ဝင်းကိုတို့က သဝဏ်လွှာများအသီးသီး ပေးပို့ခဲ့ကြသည်။

ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားတွင် ပအိုဝ်းအမျိုးသားနေ့အလံတင်အခမ်းအနားကို ကျင်းပခဲ့ပြီး ပအိုဝ်းလူငယ်မောင်မယ်များ(ရန်ကုန်)မှ ပအိုဝ်းရိုးရာအသုံးအဆောင်ပစ္စည်းများနှင့် ဓလေ့ထုံးတမ်းများကို ဖော်ထုတ်ပြသဖျော်ဖြေခဲ့ကြသည်။

ထို့ပြင် ရိုးရာအဝတ်အစား အသုံးအဆောင်ဆိုင်များနှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာများ ခင်းကျင်းရောင်းချထားပြီး ဘိုးဘွားများကန်တော့ခြင်း၊ ပရိယတ္တိစာပေထူးချွန် ပအိုဝ်းသံဃာတော်များနှင့် ထူးချွန်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဆုချီးမြှင့်ခြင်းတို့အပြင် ပအိုဝ်းရိုးရာ အကအလှများ၊ ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားရိုးရာ အကအလှများ၊ တေးသီချင်းများဖြင့်ဖျော်ဖြေခဲ့ကြသည်။

(သတင်း-သီသီမင်း၊ ဓာတ်ပုံ-မင်းသစ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း၏ ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမုန် ဆရာတော်အား ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လောင်းလှူစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညက်ထွန်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့်တို့ ဆရာတော်အား ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လောင်းလှူကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်းနှင့်ဇနီး နန်ကြင်ကြည်တို့ ဆရာတော်အား ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ လောင်းလှူကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

✽ စာမျက်နှာ ၄ မှ

အခမ်းအနားအပြီးတွင် ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူပွဲကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့် ဇနီးဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းတို့နှင့်အတူ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ရုံး၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံး၊ ပြည်ထောင်စုရွှေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံး၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများ၊ ပြည်ထောင်စုရွေးနေ့ချုပ်ရုံး၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး၊ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ရုံး၊ မြန်မာနိုင်ငံတော်ပဟိုတက်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီတို့မှ အကြီးအကဲများနှင့် ဝန်ထမ်းမိသားစုများ၊ နေပြည်တော်

ကောင်စီနယ်မြေရှိ မြို့နယ်များမှ ဘာသာရေးနှင့် လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့ဝင်များ၊ ကုမ္ပဏီများနှင့် အလှူရှင်ပြည်သူများက ဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရဆရာတော်ကြီးများနှင့် သီလရှင်ဆရာကြီးများအား ဥပ္ပါတသန္တိစေတီတော် အဝင်လမ်းနှင့် စေတီတော်ပတ်လမ်းတစ်လျှောက်တို့၌ ဆွမ်းဆန်စိမ်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများကိုသွင်ကြည့်ဖြူစွာဖြင့် လောင်းလှူပူဇော်ကြသည်။
ယနေ့ကျင်းပသည့် အခမ်းအနားတွင် သံဃာတော်အရှင်မြတ် ၁၅၂ ပါး၊ သီလရှင်ဆရာကြီး ခုနစ်ပါး၊ လူပုဂ္ဂိုလ်အမျိုးသား ၁၈ ဦးနှင့် အမျိုးသမီး ၃၇ ဦးတို့အား သာသနာတော်ဆိုင်ရာဘွဲ့တံဆိပ်တော်များကို ဆက်ကပ်လှူဒါန်းချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

တပေါင်းလပြည့်နေ့အခါသမယတွင် မန္တလေးမြို့ရှိ ဘုရား၊ ပုထိုး၊ စေတီတော်များ၌ ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုကြသူများဖြင့် အထူးစည်ကား



မန္တလေး မတ် ၂၃

မြန်မာဗုဒ္ဓဘာသာဝင် တိုင်းရင်းသူ တိုင်းရင်းသားပြည်သူ ပြည်သားများ၏ ၁၂ လရာသီပွဲတော်များတွင် တစ်နှစ်တာ၏ နောက်ဆုံးလပြည့်သည့် တပေါင်းလတွင် သံပုံစေတီပွဲများ၊ ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲများ၊ ရှင်ပြုအလှူမင်္ဂလာပွဲများကို အစဉ်အလာမပျက် မန္တလေးမြို့တွင် နေရာအနှံ့ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပလျက်ရှိကြကြောင်း သိရသည်။
၁၃၇၇ ခုနှစ် တပေါင်းလပြည့်နေ့ အခါသမယဖြစ်သည့် (မတ် ၂၃ရက်) နံနက် ၄ နာရီခွဲတွင် မန္တလေးမြို့ရှိ မဟာမုနိရုပ်ရှင်တော်မြတ်အား အဂ္ဂမဟာဂန္ဓဝါစကပဏ္ဍိတဘဒ္ဒန္တဥက္ကဋ္ဌ ရေတော်ဆရာတော် အမျိုးပြုသော မျက်နှာသစ်တော်ဝတ်အဖွဲ့က မျက်နှာသစ်တော်မူပြီး ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူကာ ပန်း၊ သစ်သီး၊ ဆွမ်း၊ ရေချမ်းကပ်လှူပူဇော်ကြသည်။ အလားတူ အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ဘုရားဖူးလာ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင် သူတော်စင် ရဟန်းရှင်လူပြည်သူများ၊ တိုင်းရင်းသူ တိုင်းရင်းသားများကလည်း မဟာမုနိရုပ်ရှင်တော်မြတ်အား ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူခြင်း၊ ဆွမ်း၊ ရေချမ်း၊ ပန်းကပ်လှူခြင်း၊ ဆီမီးပူဇော်ခြင်း၊ ဝတ်အသင်းအဖွဲ့များ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များက ဝတ်ရွတ်စဉ်များကို ရွတ်ဆိုပူဇော်ကြကာ ကုသိုလ်ပုညပြုကြသူများ၊ သမထနှင့် ဝိပဿနာဘာဝနာပွားများကြသူများဖြင့် အထူးစည်ကားများပြားလှကြသည်။
ယနေ့နံနက်တွင် မန္တလေးတောင်ဂေါပကအဖွဲ့က ကြီးမား၍ စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် မန္တလေးတောင်ဆုတောင်းပြည့်မြတ်စွာဘုရား ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်ကို ဘုရားရင်ပြင်၌ ကျင်းပရာ ဘုရားအမျိုးပြုသော ဆရာတော် သံဃာတော် ၄၆ ပါးတို့အား အရက်ဆွမ်းကပ်လှူ၍ ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူပူဇော်ကြသည်။
ယနေ့ နံနက် ၇ နာရီတွင်လည်း အမရပူရမြို့နယ် “ဝေရာစန” ကျောက်စိမ်းစေတီတော်ကြီးတွင် ဂေါပကအဖွဲ့က ကြီးမား၍ ပထမအကြိမ် ဘုရားအမျိုးပြုသော ဆရာတော် သံဃာတော် ၁၀၉ ပါးတို့ကို

စာရေးတံခွန်နှင့်တကွ ဆွမ်းတော်ကြီးလောင်းလှူကြရာ ဘုရားဖူးလာ ပြည်သူများကလည်း ပါဝင်လှူဒါန်းကုသိုလ်ယူကြပြီး စေတနာရှင် ထုံးဘုရင်ကျော်ထင်အသင်းကွမ်းစားထုံးမိသားစုက မောင်ထက်အောင်ရှိုင်း ဒုတိယနှစ်ရူပဗေဒ မန္တလေးကောလိပ်အား ရည်စူး၍ ငွေကျပ်သိန်းနှစ်ဆယ်ကို ကျောက်စိမ်းဘုရားဂေါပကသို့ လှူဒါန်းခဲ့သည်။
ဘုရားပွဲတော်လာ ပြည်သူများကို စတုဒိသာ ထမင်းဟင်းများဖြင့် ဧည့်ခံကျွေးမွေးကာ ညပိုင်းတွင် သစ်လွင်အငြိမ်းဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်သည်။
အလားတူ တပေါင်းလပြည့်နေ့ (ယနေ့)တွင် မန္တလေးမြို့ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်ရှိ မဟာလောကရန်နိမ်အောင်တော်မူ ဆုတောင်းပြည့်မြတ်စွာဘုရား၌ ဘုရားမျက်နှာသစ်တော်ရအတွက် သနပ်ခါးသွေး၍ ကုသိုလ်ယူကြသူများ၊ ဘုရားဖူးလာပြည်သူများ၊ ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုကြသူများဖြင့် အထူးစည်ကားပြီး ကုသိုလ်တော်၊ စန္ဒာမုနိဘုရား၊ ကျောက်တော်ကြီးဘုရား၊ မန္တလေးတောင်ဆုတောင်းပြည့်ဘုရား၊ ဘုရားနီဘုရား၊ ရွှေကျီးမြိုင် ဘုရား၊ ဝါးခင်ကုန်းဘုရား၊ စွယ်တော်မြတ်စေတီတော်အပါအဝင် မန္တလေးမြို့ရှိ ဘုရားပုထိုးစေတီတော်များ၌ ရွှေသင်္ကန်းကပ်လှူပူဇော်ခြင်း၊ ဆွမ်း၊ ပန်း၊ ရေချမ်းကပ်လှူပူဇော်ခြင်း၊ ဝတ်အသင်းအဖွဲ့များက ပရိတ်တရားတော်များ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်၍ အလှူဒါနပြုကြသူများ၊ ဒါနသီလဘာဝနာအားထုတ်ကြသူများ၊ ဘုရားဖူးလာပြည်သူများဖြင့် အထူးစည်ကားလျက်ရှိကြောင်း၊ မန္တလေးမြို့ရှိ ဝိလာနပါလဆန်ပြုတ်နှင့် ရေသန့်အလှူတော်အသင်းကလည်း မန္တလေးဆေးရုံကြီး ခုတင် ၃၀၀ ဆေးရုံ၊ ကလေးဆေးရုံ၊ အမျိုးသမီးဆေးရုံ၊ အရိုးဆေးရုံတို့သို့ သွားရောက်၍ ဝိလာနသံဃာတော်များ၊ လူနာစောင့်များ၊ လူနာများအတွက် ဆန်ပြုတ်၊ ထမင်းဟင်းများ၊ ရေသန့်များ၊ အအေးများ၊ အာဟာရမုန့်များကို လှူဒါန်းကြကြောင်း သိရသည်။
တင်မောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

World TB Day (2016) "Unite to End TB" ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ (၂၄) ရက် 24th March, 2016

မြတ်စွာဘုရားရှင်၏တရားဓမ္မပျားအား သန့်ရှင်းစင်စင်တည်ထံပြန်ပွားအောင် ဆောင်ရွက်ခြင်း

လောကလူရွာတွင် မတရားမှုများ(ဝါ)မကောင်းမှုများကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော အကျိုးတရားများသည် လူတို့ခံစားသိရှိလာကြရသောအချိန်တွင် ကောင်းသောအကြောင်းအရာများ ပေါ်ထွက်လာစေရန်လမ်းစဉ်များ ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့ပေသည်။ ပထမမြန်မာနိုင်ငံတော် စတင်ဖြစ်တည်လာချိန်၌ မကောင်းမှုတရားများ (ဝါ) ရေငုပ်၊ တုံးခွန်၊ မီးလှုံ၊ ဇယ်ခတ်ဆိုကြသည့် မသိခြင်းတရားများ ကြီးစိုးလာခဲ့ကြပြီး ထိုတရားများ၏ အကြောင်းအကျိုး၊ အဆိုးအကောင်းများအား လူတို့သိရှိခံစားခဲ့ကြရပေသည်။

မကောင်းသောအဖြစ်ကြောင့် မကောင်းကျိုးခံစားမှုမှ ကောင်းသော အကျိုးတရားများအား တောင့်တလာမိကြသော်လည်း ကောင်းသော အကြောင်းတရားများကို ပုပ်ခေတ် လူတို့သိရှိမှု အားနည်းခဲ့ကြပေသည်။ သို့သော် ခေတ်ပြိုင်လူမျိုးစုများမှတစ်ဆင့် လည်းကောင်း၊ ကူးသန်းသွားလာနေသူတို့ထံမှလည်းကောင်း၊ ထွေးရောယှက်တင် ပေါင်းသင်းနေထိုင်ကြသော လူမျိုးစု စာပေအရေးအသားရှိနှင့်ပြီးဖြစ်သော ပျူ၊ မွန်၊ ကုလားလူမျိုးတို့ထံမှ ပါဠိဘာသာ၊ သက္ကတဘာသာ၊ ပျူစကား၊ မွန်စကားတို့ထံမှ လည်းကောင်း၊ နာဂရီအက္ခရာ၊ ပျူအက္ခရာ၊ မွန်အက္ခရာတို့ထံမှ မဟာယနထေရဝါဒ၊ တန္တရဝါဒ၊ ဗြာဟ္မဏဝါဒ ယုံကြည်လေးစားသော ရဟန်း၊ ပုဏ္ဏားတို့ ဟောပြောပို့ချသင်ကြားမှုကိုတွေ့မြင်သိရှိနိုင်ကြမည် ဖြစ်ပေသည်။

ပုပ်ခေတ်ဦးမြန်မာတို့အနေဖြင့် ဧရာဝတီမြစ်တစ်လျှောက် စုန်ဆန်သွားလာလှုပ်ရှားနေကြသော ပညာရှိ ပျူ၊ မွန်၊ ကုလားတို့ကို တွေ့မြင်နေကြရပြီး ရာဇဝင်မှတ်တမ်းများအရ အထူးသဖြင့် တစ်မြေတည်းနေ မွန်တို့ယုံကြည်ဆည်းကပ်သော ထေရဝါဒဗုဒ္ဓဘာသာ၊ ပါဠိကျမ်းဂန်၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုတို့ကို လက်ခံယုံကြည်ခဲ့ကြကာ အခြား ပျူတို့ထံမှ ကောင်းနိုးရာရာများကို လက်ခံခဲ့ကြကြောင်း တွေ့ရှိရပေသည်။

အနော်ရထာမင်းမတိုင်မီ ညောင်ဦးစောရဟန်းနှင့် ကွမ်းဆော်ကျောင်းဖြူမင်းတို့လက်ထက် ခရစ်နှစ် အေဒီ ၁၀၀၀ ခန့်တွင် မြန်မာတို့ ဗုဒ္ဓဝါဒကို ခံယူ၍ ပါဠိကျမ်းဂန်များ လေ့လာခဲ့သည်။ အနော်ရထာမင်းလက်ထက်၌ ပင်လယ်ရပ်ခြားနိုင်ငံများနှင့် တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်လာသောအခါ အမည်နာမ၊ အရာဝတ္ထု၊ အတွေးအခေါ် အသစ်များနှင့် နေ့စဉ် ဆက်ဆံတွေ့ဆုံနေကြရပြီး ထိုအချင်းအရာအသစ်တို့အား မြန်မာစကားဖြင့် လေ့လာကြစဉ် အားထုတ်ဟောပြောခဲ့ရပေမည်။ ဗုဒ္ဓဝါဒခံယူပြီးသဖြင့် ပါဠိကျမ်းဂန်တို့ လေ့လာသင်ယူခဲ့ရသော်လည်း မိမိကိုယ်ပိုင် ဘာသာစကားအက္ခရာတို့ဖြင့် မှတ်တမ်းတင်နိုင်ခြင်းမရှိခဲ့ကြပေ။ ခေတ်ပြိုင်မျိုးနွယ်စုများဖြစ်သော မွန်၊ ပျူလူမျိုးတို့တွင် စာပေများရှိခဲ့ကြပြီး မြန်မာတို့အနေဖြင့် မိမိတို့၏စကားကို တင်ရန် အားထုတ်ခဲ့ကြသည်။

နာဂရီအက္ခရာ၊ ပျူအက္ခရာနှင့် မွန်အက္ခရာသုံးမျိုးမှ မိမိတို့ရင်းနှီးနေသော မွန်စာပေမှ မွန်အက္ခရာကိုယူငင်သုံးစွဲခဲ့ကြရသည်။ သို့သော် မွန်တို့ သုံးစွဲသော ကုလားအက္ခရာနှင့် မြန်မာစကားကိုအက္ခရာတင်ရာတွင် အဆင်မပြေ၍ မွန်အက္ခရာကို သုံးစွဲခဲ့ကြရခြင်းပင် ဖြစ်ပေသည်။ ဘာသာစကားများတွင် အသံ၊ သဒ္ဒါ၊ ဝေါဟာရအရာများ၌ တစ်ဦးချင်း၊ အရပ်ဒေသချင်း၊ ခေတ်အခါကာလအလိုက် မတူကွဲပြားခဲ့ကြသဖြင့် စံတစ်ခု သတ်မှတ်အားထုတ်၍ မိမိတို့ မြန်မာစကားအက္ခရာတင်ခဲ့ကြရပေသည်။

ဤသို့ မြန်မာစကားအက္ခရာတင်ချိန်နှင့်တစ်ပြိုင်တည်း ပါဠိ၊ သက္ကတကျမ်းဂန် ပိဋကတ်စာပေ၊ မွန်စာပေတို့အားသင်ယူလေ့လာ၍ မိမိတို့စကားဖြင့် သိရှိစေရန် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြရသော ပုပ်ခေတ်မြန်မာတို့၏စွမ်းရည်မှာ အံ့ဩချီးကျူးထိုက်ပေသည်။ အတွေးအခေါ်၊ အမူအရာ၊ အရာဝတ္ထုနှင့် အမည်နာမ အသစ်သစ်တို့ကို ဘာသာခြားမှမြန်မာဘာသာသို့ ယူငင်သုံးစွဲပုံတို့မှာ မီးဖိုချောင်ကပြုတ်(ကောင်း)မှာ သက္ကတဘာသာမရိစမှ လည်းကောင်း၊ မွန်စကား မြက်မှတစ်ဆင့်လည်းကောင်း၊ ကုလားစကားမှလည်းကောင်းဖြစ်သည့် ထန်းပင်မှာပါဠိသက္ကတတာလမုလာသောစကားဖြစ်သည်။ အိမ်သုံးပစ္စည်းဖန်(ပါဠိ၊ ဖလိက)၊ ပြတား(သက္ကတ၊ ပါရဒ) ပတ်တမြား(သက္ကတ၊ ဗဒ္ဒရာဂ) ကပ်(ပါဠိ၊ ကပ္ပ)၊ ကမ္ဘာ(သက္ကတ၊ ကလ္ပ)၊ ငရဲ(ပါဠိ၊ သက္ကတ၊ နိရယ)၊ ကောဏာဂုံ(ပါဠိ၊ ကောဏာဂမန) ဂေါနာဂုံ၊ ပရိတ်(ပါဠိ၊ ပရိတ္တ) တို့မှလာသော စကားများဖြစ်ပြီး မြန်မာအသွင်ပေါက်စကားတို့ ဖြစ်ကြပေသည်။

ထိုမှတစ်ဆင့် မြန်မာစကား၊ မြန်မာစာခေတ်အဆက်ဆက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာခဲ့ပြီးနောက် မြန်မာတို့သည် လောကလူသားများ ကောင်းကျိုးအတွက် မြတ်စွာဘုရားရှင်ဟောကြားတော်မူခဲ့သော တရားဒေသနာတော်များ၊ ပိဋကတ်သုံးပုံကို ဘာသာပြန်ဆိုရေးသားပြုစုခဲ့ကြပြီး ကုန်းဘောင်ခေတ်နှောင်းကာလတွင် ဘဝရှင်မင်းတုန်းမင်းတရားကြီးမှ သာသနာ အခွန်ရှည်တည်တံ့နေစေရေးအတွက် ပဌမသင်္ဂါယနာတင်တော်မူခဲ့ပြီး သင်္ဂါယနာတင်ပြီးသော သုတ်၊ ဝိနည်း၊ အဘိဓမ္မာတို့ကိုကျောက်ပြားချပ်ရေ (၇၂၉) ချပ်တွင် အက္ခရာတင်ရေးထိုးထားခဲ့ပေသည်။ သာသနာတော်မြတ်ကြီးအရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲစေရန် ကျောက်စာချပ်များဖြင့် ပြုလုပ်ထားခဲ့၍ ကမ္ဘာအကြီးဆုံးစာအုပ်ကြီးအဖြစ် စာရင်းဝင်ခဲ့ပေသည်။

ကိုယ့်နိုင်ငံ၊ ကိုယ့်အရှင်ဘုရင်လက်ထက်တွင် ဗုဒ္ဓမြတ်စွာ၏ သာသနာတော်မြတ်ကြီး (ထေရဝါဒသာသနာ) ထွန်းကားပြန့်ပွားတည်တံ့ခဲ့ပြီး ပန်းသတင်းလေညင်းဆောင်ဆိုသကဲ့သို့ နိုင်ငံနယ်နိမိတ်ကျော်လွန်သည့်တိုင် အောင် ဆက်လက်ပြန့်ပွားသွားခဲ့သဖြင့် ထေရဝါဒ သာသနာတော်မြတ်ကြီး

ကို လိုက်နာကျင့်ကြံပွားများခဲ့သော နိုင်ငံများပေါ်ပေါက်လာခဲ့ရပေသည်။ မြန်မာတို့၏ အတိတ်သမိုင်းကြောင်း ကောင်းမှုအမေ့များအား နှလုံးဆင့်ကမ်းပြန့်ပွားမှုကြောင့် ယနေ့ခေတ်ကာလမြန်မာတို့ မြတ်စွာဘုရားရှင်၏ စစ်မှန်သော သာသနာတော်မြတ်ကြီးကို ဖူးမြော်ပူဇော်နေကြရပေသည်။

လွတ်လပ်ရေးခေတ်ဦးကာလ သာသနာတော်ကို ကြည်ညိုသက်ဝင်ပူဇော်ခဲ့ကြသော အမျိုးကောင်းသား၊ သူဌေးသူကြွယ်များနှင့် ပြည်သူများကောင်းမှုကြောင့် တိပိဋကဓရ၊ တိပိဋကသုံးပုံအာဂုံဆောင်နိုင်သော ရဟန်းသံဃာတော်တို့ ပေါ်ထွက်လာခဲ့ပြီး ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာ တင်ဆောင်နိုင်ခဲ့သည်။ မင်းအစိုးရပြည်သူတို့ တညီတညွတ်တည်းဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့မှုကြောင့် ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာတင် တရားတော်များကို ကျောက်ထက်အက္ခရာတင်ရာမှ စက္ကူထက်အက္ခရာခဲစာလုံးဖြင့် တင်ခဲ့ကြရာ ယခုခေတ်အခါကာလများ၌ တိပိဋကဓရစာမေးပွဲကြီးများ ကျင်းပနိုင်သောအခြေအနေ ရောက်ရှိခဲ့သည်။

ကွန်ပျူတာစာမူဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာ ကျမ်းစာတော်များဖြစ်ပေါ်လာပုံ

ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာရက မဟာထေရတို့သည် ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာတင်ပွဲတော်ကြီး၌ သံပြိုင်ရွတ်ဆို သင်္ဂါယနာတင်ခဲ့သည့်အတိုင်း ပေါ်ထွက်လာရုံမျှမျှစာတော်စာအုပ်များ အဖြစ် ၁၉၅၆ ခုနှစ်က ဗုဒ္ဓသာသနာ ပုံနှိပ်တိုက်တွင် ခဲစာလုံးများဖြင့် ရိုက်နှိပ်ထားခဲ့ကြပါသည်။ ၁၉၅၆ ခုနှစ်မှ ယခု ၂၀၁၆ ခုနှစ်အထိ ရေတွက်လျှင် နှစ်ပေါင်း(၆၅)နှစ်ခန့် ကြာညောင်းခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ ယင်းကျမ်းစာတော် ရှိစက္ကူများသည် ကြွပ်ဆတ်လာပြီး အဝါရောင်အညိုဘက်သို့ ပြောင်းလာခဲ့ပါသည်။ ခေတ်သုံးပုံနှိပ်နည်းအရ ဓာတ်ပုံရိုက်လျှင် မင်ကျ၊ မင်နုမှုန်ဝါးလာပါသည်။ တင်းတင်ထင်း၍ ရိုက်ယူပြန်လျှင်လည်း စက္ကူပြင်အဟောင်းရှိ အညိုရောင်များကြောင့် ဓာတ်ပုံတွင် အမည်းရောင်များ ရောထွေးလာပါသည်။ မင်ကျကောင်းသည့် စာမူသန့်မရနိုင်တော့သည့် အခြေအနေ ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့သည်။

သို့ဖြစ်၍ “မြေအုတ်တို့ပြုလေရာ ကျောက်အုတ်တို့ဖြင့် တည်ဆောက်အံ့” ဟူသော နှေးဆောင်ပုဒ်အတိုင်း ရန်ကုန်မြို့၊ ဗုဒ္ဓစာပေအဖွဲ့ကတာဝန်ယူ၍ ကောင်းမွန်သည့် မူတစ်ခုရအောင် ခဲစာလုံးမှ ကွန်ပျူတာစာလုံးအဖြစ်သို့ ပြောင်းလဲ၍ စာစီခဲ့ပါသည်။ ပိဋကတ်သုံးပုံမှာ ကျမ်းစာအုပ်ကြီးပေါင်း (၄၀) စာမျက်နှာပေါင်း (၁၆၀၀၀) ကျော်ရှိသဖြင့် ကွန်ပျူတာစာလုံးပြောင်းစာစီရာ၌ အချိန်အားဖြင့် (၃ နှစ်ခွဲကျော်) ကြာညောင်းပြီး ငွေကြေးများဖြင့် သိန်းပေါင်း (၁၀၀၀)ကျော် ကုန်ကျခဲ့ပါသည်။

ရှေးဟောင်းထေရဝါဒ ဗုဒ္ဓဘာသာကျမ်းစာများတွင် အကြိမ်ကြိမ် သုတေသနပြု၍ ရေးသားထားသော ကျမ်းစာမြောက်မြားစွာ ပါရှိကြပါသည်။ ထိုကျမ်းစာများတွင် ဆွေးမြည့်ဟောင်းနွမ်းသဖြင့် အချို့စာအုပ်များသည် ပျောက်ကွယ်လုမတတ် အခြေအနေမျိုး ရောက်ရှိနေပါသည်။ ဗုဒ္ဓစာပေအဖွဲ့က ယင်းကျမ်းစာများကို ရှေးချယ်၍ မပျောက်ပျက်အောင် ရိုက်နှိပ်ထိန်းသိမ်းလာခဲ့သည်ဖြစ်ရာ ကျမ်းပေါင်းများစွာ ရိုက်နှိပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်မြို့၊ သင်္ဂါယနာကျမ်းစာရုံးမှ ကြီးပွားရေးရပ်ကွက် ပညာနိဗ္ဗိတာရာမ ရွှေသုဝဏ်ကျောင်းကို ၁၉၉၉ ခုနှစ်တွင် စတင်တည်ထောင်ပြီး ၁၉၉၉ ခုနှစ်တွင် ဆောက်လုပ်ပြီးစီးသဖြင့် သံဃာများဝါဆိုသီတင်းသုံးကြပါသည်။ ထို့အပြင် ၂၀၀၁ ခုနှစ်၌ ပိဋကတ်တော်ကို ဟောကြားတော်မူသည့် ဗုဒ္ဓအရှင်မြတ်ကို ရည်မှန်း၍ ဗုဒ္ဓကြေးဆင်းတုတော်ကြီးနှင့် သီဟာသနပလ္လင်တော်ကြီးကို လည်းကောင်း၊ သူတော်ကောင်းတရားဓမ္မစာပေများ အရှည်တည်တံ့ရန် အလို့ငှာ သုံးထပ်ပိဋကတ်တိုက်ကျောင်းနှင့် အဝင်မုခ်ဦးကြီးကိုလည်း တည်ထောင်ခဲ့ကြပါသည်။ ကထိန်အလှူတွင် ငွေပဒေသာပင်များပါရှိပြီး ဗုဒ္ဓစာပေအဖွဲ့၏ ကျမ်းစာအုပ်ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းတွင် သီးသန့်ကျမ်းစာအုပ် ဒါယကာပေါ်ပေါက်လျှင် ယင်းဒါယကာ၏ ငွေကြေးဖြင့် မပေါ်ပေါက်လျှင် ယင်းကထိန်ငွေပဒေသာပင်ငွေကြေးဖြင့် အထက်ဖော်ပြပါ အထွေထွေကျမ်းစာအုပ်များကို ရိုက်နှိပ်ပါသည်။ ထိုသို့ရိုက်နှိပ်ရာ၌ “ရဟန္တာဝသီ၊ သဒ္ဓါဒါဉာဏ်၊ သံယံနန္တိ၊ လွှလွှဖွေးဖွေးပေထက်ရေ၍၊ လေးဆေးထက်ကြပ်၊ အထပ်တစ်ရာ၊ ကြီးကြပ်ပါလည်း၊ ပမာလေခ၊ ပါပြန်ရရင့်”ဟူသော မုံဆွေးဆရာတော်ဘုရား၏ ရေးသားချက်အရ လည်းကောင်း-

“အက္ခရာဇကမေကဉ္စ၊ ဗုဒ္ဓရူပံသမံသိယာ၊
တသ္မာဟိပဏ္ဍိတောပေါသော၊ လိဝေယု ပိဋကတ္ထယံ။”

ပိဋကတ်ပါ အက္ခရာစာလုံး ၁-လုံး ၁-လုံးသည် ဗုဒ္ဓရူပပွားတော် ၁-ဆူ ၁-ဆူနှင့် တူညီ၏။ ထို့ကြောင့်သာလျှင် ပညာရှိယောကျ်ားသည် ပိဋကတ်သုံးပုံကို ရှေးကူးပူဇော်ရာ၏-ဟူသော ရှေးပါရာဏအဆိုကိုလည်းကောင်း၊ ဦးထိပ်ရွက် ခံယူဆောင်ရွက်ကာ -

- (၁) ဗုဒ္ဓစာပေအဖွဲ့တည်ထောင်သူအဖွဲ့နာယက ရွှေသုဝဏ်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တသဒ္ဓိယ၊
 - (၂) ဆရာကြီးဦးမြင့်စိုး၊
 - (၃) မဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဓဇ ဆရာကြီးဦးစိုးတင့်၊
 - (၄) ဆရာကြီးဗာရာဏသီ ဦးသိန်းအောင်နှင့်
 - (၅) ဆရာဦးတင့်လွင်တို့ပညာရှင်အဖွဲ့က ကွန်ပျူတာစာမူကြမ်းကို မှန်ကန်အောင်၊ နေသားတကျရှိအောင် ပြင်ဆင်ကြပါသည်။
- ကွန်ပျူတာစာမူပြီးမြောက်ပြီးနောက် ၂၆-၁၀-၂၀၁၄ ရက်နေ့တွင် ရွှေသုဝဏ်ကျောင်း စုပေါင်းဘုံကထိန်ပုံတွင် ပြီးမြောက်အောင်မြင်ခဲ့သော

သီဟနသိန်း(ဦးချမ်းဝင်း)

ပိဋကတ်သုံးပုံ ကွန်ပျူတာစာမူများကို ကထိန်ဦးဆောင်ဒါယကာ သတိုးသီရိ သုဓမ္မ ဦးမောင်အေးကိုယ်စား ဘုံကထိန်ဒကာတစ်ဦးက ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး (သာသနာရေး) ဦးစိုးဝင်းမှတစ်ဆင့် မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗုဒ္ဓသာသနာ (သဒ္ဓမ္မ) အား လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။ ယင်းကွန်ပျူတာစာစီပြီးတစ်ကျမ်းလျှင် ဒကာတစ်ဦး ကျစီဖြင့် ဒကာ (၄၀) က တာဝန်ယူ၍ (၄၀)သော ပိဋကတ်တော်ကျမ်းစာများဖြစ်မြောက်အောင် ရိုက်နှိပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြပါသည်။

ပိဋကတ်သုံးပုံစာအုပ်ရေ - ၄၀ ရှိ - (က)စာမျက်နှာပေါင်း

သင်ရိုး(အုပ်ရေ - ၂၀)ရှိစာမျက်နှာပေါင်း	၈၀၂၆
ကျမ်းအိပ်(အုပ်ရေ - ၂၀)ရှိစာမျက်နှာပေါင်း	(+)၈၇၃၉
ပိဋကတ်သုံးပုံ(အုပ်ရေ-၄၀)ရှိစာမျက်နှာပေါင်း	၁၆၇၆၅

(ခ) စာလုံးရေပေါင်း

ဆဋ္ဌမူစာ(၁)မျက်နှာလျှင် စာလုံးရေပေါင်း	၇၅၀ - ခန့်
ပိဋကတ် ၂ - ပုံ (အုပ်ရေ - ၄၀၀)ရှိစာမျက်နှာပေါင်း	(x)၁၆၇၆၅
ပိဋကတ် ၂ - ပုံ(အုပ်ရေ - ၄၀)ရှိစာလုံးရေပေါင်း	၁၂၇၇၃၇၀

(ဂ) စာကြောင်းရေပေါင်း

ဆဋ္ဌမူစာ(၁)မျက်နှာလျှင် စာကြောင်းရေပေါင်း	၃၀ - ခန့်
ပိဋကတ် ၂ - ပုံ (အုပ်ရေ - ၄၀)ရှိစာမျက်နှာပေါင်း	(x)၁၆၇၆၅
ပိဋကတ် ၂ - ပုံ(အုပ်ရေ - ၄၀)ရှိစာလုံးရေပေါင်း	၅၀၂၉၅၀

ပိဋကတ်ကျမ်းစာတော်များကို အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံလုပ် IK အမျိုးအစား အဆင့်မြင့်စက္ကူများဖြင့်ရိုက်နှိပ်ခဲ့ပြီး စက္ကူများမှာ စီးကရက်ပြာရောင် အပျော့ဖြစ်၍ မျက်စိသို့ ရောင်မပြန့်စေပါ။ ချိုးခေါက်သော်လည်း ခေါက်ရိုးကျိုးမသွားပါ။ ယင်းစက္ကူများဖြင့် ပိဋကတ်ကျမ်းစာအုပ်တစ်အုပ်လျှင် ၁၁၀၀ - စီ အုပ်ရေ ၄၀ ရှိရာ ပေါင်း ၄၀၀၀၀ ရိုက်နှိပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

ကျမ်းစာတော်များအရှည်ခိုင်ခံ့ရန် အလွန်အရေးကြီးပြီး နိုင်ငံတကာ နယ်ပယ်တွင် ဖြန့်ဝေထားရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ IK စက္ကူထက် ပိုကောင်းသောစက္ကူရှိပြီး ၎င်းစက္ကူမှာ IVORY စက္ကူဖြစ်သည်။ ဤစက္ကူတွင် ဝါဂွမ်းအမျှင်ပါသည်။ ပိုမိုခိုင်မာကာ ပေါ့လည်းပေါ့ပါးပြီး ကိုင်တွယ်ရ လွယ်ကူသဖြင့် အဆင်ပြေပါသည်။ ဤစက္ကူဖြင့်ဖော်ပြခဲ့ပြီး ကျမ်းစာတော် ၄၀ - အနက် တစ်အုပ်စီကို အုပ်ရေ၂၀၀ စီ သီးသန့်ရိုက်ခဲ့ပြီး IK စက္ကူဖြင့် အုပ်ရေ ၁၀၀၀ စီနှင့် IVORY စက္ကူဖြင့် သီးခြားအုပ်ရေ ၂၀၀ စီ ပေါင်း ၁၂၀၀၀ စီရိုက်နှိပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ IK စက္ကူဖြင့် အုပ်ရေ ၄၀၀၀၀ စီနှင့် ဆင်စွယ်ရောင်ဖြင့် အုပ်ရေ ၈၀၀၀ စီ ပေါင်း ၄၈၀၀၀ ရရှိခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

ပုံနှိပ်တိုက်မှ ရိုက်နှိပ်ပြီးနောက် ဖောင်ခေါက်၊ ဖောင်ချင်းတွဲ၊ ကော်ကပ်၊ အနှောင့်လုံး၊ အတွင်းရေခဲဂရမ် ၂၀၀ - အထူစက္ကူနှင့် ရေခဲအပါးထည်၊ အဖုံးကပ်ခြင်း၊ နေလှမ်းခြင်းစသည်ကိုပြုခဲ့ပြီး အနှောင့်ရွှေစာလုံးရိုက်ခဲ့ရပါသည်။ ကျမ်းစာအုပ်အောင်မြင်ပြီးနောက် အရေးပါအရာ ရောက်သည့် နေရာဌာနနှင့်ပုဂ္ဂိုလ်များအား ဤစာအုပ် (၁၀၀၀ + ၂၀၀ ထဲမှ) ဆင်စွယ်ရောင်စက္ကူအုပ်ရေ ၂၀၀ စီကို လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။ IK စက္ကူဖြင့်ရိုက် ပိဋကတ်ကျမ်းစာတော် ၄၀၀၀၀ ကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး (သာသနာရေး)ဦးစိုးဝင်းမှတစ်ဆင့် နိုင်ငံတော်ဗုဒ္ဓသာသနာ (သဒ္ဓမ္မတရားရတနာ)အား လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။

သတိမကွာမမေ့မလျော့ ဉာဏ်နှင့်ယှဉ်တွဲနေစေရန် ကုသိုလ်ကံ အထူးဆည်းပူးယူရသည့် “ဉာဏ်ဖြစ်စေကံ၊ ဗြဟ္မာစံပြီး၊ ရင့်သီးကုန္တေ၊ ဝေးကီလေ၊ လေးထွေအကြောင်းစုံ” ဉာဏ်ပညာကိုဖြစ်စေတတ်သည့် ပညာအလှူ၊ ဒါနကုသိုလ်ကံဆည်းပူးထားရမည်။ မြန်လည်းမြန်၊ လုပ်ဆောင်ရာတွင်လည်း လွယ်သည့် ဤကဲ့သို့ ဓမ္မဒါနကုသိုလ်မျိုးကို ပြုရန်ပင်ဖြစ်သည်။ မျက်မှောက် သတ္တဝါတို့အဖို့ နှလုံးသားကောင်းလျှင် အပူအပင်နည်းပြီး ဉာဏ်ယှဉ်တွဲလာမည်။ ဦးနှောက်ကောင်းလျှင် အမေ့အလျော့မရှိ သတိကောင်းနေမည်။ ဤနှစ်ချက်ကိုအကြောင်းပြု၍ တစ်ကိုယ်လုံးကောင်းပြီး ရွှင်လန်းသိမြင်အပြစ်ကင်းစင်လာမည်။ အသက်လည်းရှည်ပါလိမ့်မည်။ ဤအကျိုးများပေးသည့် စာအုပ်၊ စာပေလှူခြင်းကုသိုလ်မှာ ပညာသံဝတ္တန်က ကုသိုလ်ပင်ဖြစ်ပေသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ရန်ကုန်မြို့၊ ဗုဒ္ဓစာပေအဖွဲ့မှ တာဝန်ယူစီမံဆောင်ရွက်ခဲ့သော ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာတင်ပြီး ကျမ်းစာစောင်များအား ကွန်ပျူတာစာစီ၍ စာအုပ်များရိုက်နှိပ်ထုတ်ဝေခဲ့ခြင်းသည် လောကလူသားများကောင်းကျိုးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသော ရှေးဦးမြန်မာကြီးများကဲ့သို့ မြတ်စွာဘုရားရှင်၏ တရားဓမ္မများအား သန့်ရှင်းတည်တံ့ပြန့်ပွားအောင် ဆောင်ရွက်ခဲ့သော မဟာကုသိုလ်တော်ကြီးအား သိရှိသာခုအနုမောဒနာခေါ် ဆိုနိုင်ကြစေရန် ရေးသားဖော်ပြအပ်ပါသည်။

- ကျမ်းကိုး (က) ဗုဒ္ဓစာပေအဖွဲ့၏ကွန်ပျူတာစာမူဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာ ကျမ်းစာတော်များဖြစ်ပေါ်လာပုံ (မူကြမ်း)
- (ခ) စာပေဗိမာန်၏ ဘာသာပြန်စာပေဆွေးနွေးပွဲ မှတ်တမ်း(၁၉၆၂-ခုနှစ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် တရုတ်နိုင်ငံကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန် မြန်မာ-တရုတ်နှစ်နိုင်ငံဆွေးနွေးပွဲ တက်ရောက်

စန်းယ မတ် ၂၃

မြန်မာ - တရုတ် နှစ်နိုင်ငံဆွေးနွေးပွဲ ကို မတ် ၂၃ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၅ နာရီတွင် စန်းယမြို့ရှိ Sheraton ဟိုတယ်၌ ကျင်းပရာ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ တရုတ်နိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်နှင့် ဝန်ကြီးများ၊ အဆင့်မြင့် အရာရှိကြီးများ တက်ရောက်ကြသည်။ ဆွေးနွေးပွဲတွင် နှစ်နိုင်ငံကုန်သွယ်ရေးတိုးတက်လာမှု၊ မြန်မာ - တရုတ် နှစ်နိုင်ငံအကြား နယ်စပ် ကုန်သွယ်ရေးကို တရားဝင်ကုန်သွယ်မှု အဖြစ် ပိုမိုအားပေးမြှင့်တင်လိုမှုနှင့် ကွမ်းလုံတံတားသစ်တည်ဆောက်ရေး ဆိုင်ရာကိစ္စများကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။



မြန်မာ-တရုတ် နှစ်နိုင်ငံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

(သတင်းစဉ်)



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၊ တရုတ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်နှင့် မဲခေါင်အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ ခေါင်းဆောင်များ ပထမအကြိမ် မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ကျောပုံးမှ

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် မဲခေါင်အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများမှ ခေါင်းဆောင်များသည် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကျင်းပမည့်နေရာသို့ နံနက် ၉ နာရီတွင် ရောက်ရှိလာရာ တရုတ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်က ရင်းနှီးခင်မင်စွာ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်သည်။ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တရုတ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်၊ ထိုင်းနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ပရာယုဒ် ချန်အိုချာ၊ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် ဆမ်ဒက်ဟွန်ဆင်၊ လာအိုနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ သွန်ဆင်း သမာပောင်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၊ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ဖန်ပင်မင်းနှင့် ဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ တက်ရောက်ကြသည်။ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင် ပူးတွဲဥက္ကဋ္ဌ တရုတ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ လီခချန်နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ပရာယုဒ်ချန်အိုချာတို့က အဖွင့် မိန့်ခွန်းပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာတိုးတက်မှု များအား သုံးသပ်ခြင်းနှင့် အနာဂတ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများအတွက် ဆွေးနွေးကြ သည်။ အစည်းအဝေးတွင် ပူးတွဲဥက္ကဋ္ဌ တရုတ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအိုဝန်ကြီးချုပ်များ၊ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းနှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်တို့က ဆွေးနွေးကြသည်။ ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်းက ဆွေးနွေးပြောကြားရာတွင် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံအနေဖြင့် မဲခေါင်ဒေသနိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုမြှင့်တင်ရန် ခိုင်မာသည့် ကတိကဝတ်ထားရှိမှုအတွက် ကျေးဇူး တင်ရှိကြောင်း၊ မိမိအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်အား ကိုယ်စားပြုလျက် မဲခေါင်-လန်ချန်း ထိပ်သီးခေါင်းဆောင်များ အစည်းအဝေးကို တက်ရောက်ခွင့် ရသည့်အတွက် အထူးဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူမိပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ အနေဖြင့် ယခုအစည်းအဝေးကို တက်ရောက်ရန် ဆန္ဒရှိသော်လည်း နိုင်ငံ

အတွင်း အရေးကြီးသည့် အုပ်ချုပ်ရေးအပြောင်းအလဲကာလဖြစ်နေ၍ အစည်း အဝေးသို့ ပါဝင်တက်ရောက်နိုင်ခြင်း မရှိပါကြောင်းနှင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က မဲခေါင်-လန်ချန်းနိုင်ငံ ခေါင်းဆောင်များသို့လည်းကောင်း၊ ဤသမိုင်းဝင် အစည်းအဝေးကြီး အထမြောက်အောင်မြင်စေရေးအတွက် လည်းကောင်း ဆုမွန်ကောင်းများ ပို့သလိုက်ပါသည်ဟု ပြောကြားလိုပါကြောင်း။ မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအစီအစဉ်သည် ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း မြန်မာနိုင်ငံ၌ ကျင်းပခဲ့သည့် (၁၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-တရုတ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၌ တရုတ်ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာလီခချန်၏ ရည်မှန်းချက် နှင့် ကြိုးပမ်းမှုတို့ကြောင့် အကောင်အထည်ပေါ်လာသည့် အစီအစဉ်ဖြစ်သည် ကို ဝမ်းသာစွာ မှတ်သားမိပါကြောင်း။ မိမိအနေဖြင့် မဲခေါင်မြစ်ကြီး၏ အရေးပါမှုကို ပြော၍မကုန်နိုင်ပါကြောင်း၊ ကမ္ဘာပေါ်မှာ ၁၂ ခုမြောက် အရှည်လျားဆုံးနှင့် အာရှတိုက်တွင် သတ္တမ မြောက် အရှည်လျားဆုံးဖြစ်ပြီး ကီလိုမီတာ ၄၃၅၀ ရှည်လျားသော မဲခေါင် မြစ်ကြီးသည် နိုင်ငံခြောက်နိုင်ငံကို ဖြတ်သန်းစီးဆင်းလျက်ရှိပါကြောင်း။ မဲခေါင်မြစ်ဝှမ်းဒေသသည် ဇီဝမျိုးကွဲ သားရဲတိရစ္ဆာန်များ၊ သစ်ပင် မျိုးစိတ်ပေါင်းများစွာ ပေါကြွယ်ဝသည့် ဒေသတစ်ခုလည်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြစ်ကြောင်းတစ်လျှောက် မှီတင်းနေထိုင်လျက်ရှိသည့် လူဦးရေသန်းပေါင်း ၆၀ ကျော်တို့သည် စားဝတ်နေရေးအတွက် မြစ်၏ သဘာဝသယံဇာတ အရင်းအမြစ်များကို အားကိုးနေရပါကြောင်း။ စီးပွားရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများ တစ်ဟုန်ထိုးဖြစ်ပေါ်နေသည့် ဒေသ အတွင်း ဖြတ်သန်းစီးဆင်းနေသည့် မဲခေါင်မြစ်ကြီးကို အပြည့်အဝအသုံးချ နိုင်ခြင်း မရှိသေးသည့်မှာလည်း ထူးခြားသည့်အသွင်အပြစ် တွေ့ရှိနေရပါ ကြောင်း၊ မဲခေါင်မြစ်ကြီးအား အမြဲဖြူ၍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ ပြုလုပ် နိုင်သည့် အလားအလာများစွာ ရှိနေပါကြောင်း၊ ဥပမာ ရေအားလျှပ်စစ် ထုတ်လုပ်ရေး၊ ဆည်ရေသောက် စိုက်ပျိုးမြေများ ချဲ့ထွင်ရေး၊ ရေကြီးမှု တားဆီး ထိန်းချုပ်ရေး၊ ခြောက်သွေ့ရာသီ၌ ရေရရှိရေး၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ ငါးလုပ်ငန်း၊ သစ်တောလုပ်ငန်း၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ ရေကြောင်းသွားလာရေးနှင့် ခရီးသွား လုပ်ငန်းစသည်တို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အလားအလာကောင်းများ ကြီးမားစွာ ရှိနေပါကြောင်း။ မြန်မာနိုင်ငံသည် မဲခေါင်-လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအစီအစဉ် ၏ ထိပ်သီးခေါင်းဆောင်များအဆင့်၊ ဝန်ကြီးများအဆင့်၊ အဆင့်မြင့်အရာရှိများ အဆင့်နှင့် လုပ်ငန်းအဖွဲ့အဆင့် စသည်ဖြင့် အဆင့်ဆင့်သော လုပ်ငန်းဆောင် ရွက်မှုယန္တရားကို ထောက်ခံပါကြောင်း၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအတွက် တူညီ ဆန္ဒဖြင့် ဆုံးဖြတ်ခြင်း၊ တန်းတူရည်တူရှိမှု၊ အပြန်အလှန်ဆွေးနွေးတိုင်ပင်မှု နှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်မှု၊ မိမိဆန္ဒအလျောက် လွတ်လပ်စွာ ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှု၊ ပူးပေါင်းပါဝင်မှုနှင့် အကျိုးအမြတ် မျှဝေစားမှု၊ ကုလသမဂ္ဂပဋိညာဉ်နှင့် နိုင်ငံတကာ ဥပဒေများကို လေးစားမှုတို့အပေါ် အခြေခံထားသည့် “မူများ” ကိုလည်း ထောက်ခံပါကြောင်း ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ထိုင်းနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်က ရလဒ်များအပေါ် ဆွေးနွေးခြင်း နှင့် အတည်ပြုခြင်း ဆောင်ရွက်ပြီး တရုတ်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ်တို့က နိဂုံးချုပ်မိန့်ခွန်း ပြောကြားကြသည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၊ ထိုင်း၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအိုနိုင်ငံတို့မှ ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ဒုတိယ ဝန်ကြီးချုပ်တို့သည် Exhibition Zone ၌ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံနှင့် မဲခေါင်မြစ်ကြောင်းတစ်လျှောက်ရှိ နိုင်ငံများအကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဆိုင်ရာပြပွဲသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုလေ့လာကြသည်။ နံနက် ၁၁ နာရီ မိနစ် ၄၀ တွင် ပူးတွဲသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲနှင့် မဲခေါင်- လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ကျင်းပရာ ဒုတိယ သမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း၊ တရုတ်၊ ထိုင်း၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအို နှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ခေါင်းဆောင်များ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ချီးမြှင့်ချက်များ ဆက်တမ်းပူးတွဲပွဲနှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်း လောင်းလှူပွဲအခမ်းအနားတွင် လူပုဂ္ဂိုလ်ဆိုင်ရာ ချီးမြှင့်ချက်များ ချီးမြှင့်သည့် မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့်အဆောင်အယောင်တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း ဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့်အဆောင်အယောင်တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောင်ခမ်း၏ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမှုန် ဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့်အဆောင်အယောင်တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်း၏ဇနီး ဒေါ်ခင်အေးမြင့် ဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့်အဆောင်အယောင်တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ ဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့်အဆောင်အယောင်တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

သာသနာတော်ဆိုင်ရာ ချွတ်ဆိပ်တော်များ ဆက်တစ်ပူဇော်ပွဲနှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်း လောင်းလှူပွဲအခမ်းအနားတွင် လူပုဂ္ဂိုလ်ဆိုင်ရာ ချွတ်ဆိပ်များ ချီးမြှင့်သည့် မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံ



ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့် ဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့်အဆောင်အယောင်တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး ဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့်အဆောင်အယောင်တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် ဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိသူတစ် ဦး အား ဘွဲ့ တံ ဆိပ် နှင့် အဆောင်အယောင် တို့ကို ပေးအပ် ချီးမြှင့်စဉ်။



ပြည်ထောင်စု ရွေး ကောက် ပွဲ ကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး ဘွဲ့တံဆိပ် ရရှိသူ တစ် ဦး အား ဘွဲ့ တံ ဆိပ် နှင့် အဆောင်အယောင် တို့ကို ပေးအပ် ချီးမြှင့်စဉ်။



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၏ဇနီး ဒေါ်ချိုချို ဘွဲ့တံဆိပ်ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့်အဆောင်အယောင် တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



အမျိုးသား လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ၏ဇနီး နန်ကြင်ကြည် ဘွဲ့တံဆိပ် ရရှိသူတစ်ဦးအား ဘွဲ့တံဆိပ်နှင့်အဆောင်အယောင် တို့ကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



ပြည်တွင်းရေးရာ

ပုဒ္ဓါဘိသေကအနေကဇာတင် မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကျင်းပ

နေပြည်တော် မတ် ၂၃

နေပြည်တော် ဥပျာတသန္တိဓေတီတော်မြတ်ကြီး ပုဒ္ဓါဘိသေကအနေကဇာတင် မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် အဆိုပါဓေတီတော်မြတ်ကြီး၏ လိုဏ်ဂူတော်အတွင်း၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးသိန်းညွန့်၊ ဦးစိုးဝင်း၊ ဝတ်အသင်းအဖွဲ့များနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဥပျာတသန္တိဓေတီတော်မြတ်ကြီးလိုဏ်ဂူတော်အတွင်း၌ ကိန်းဝပ်စံပယ်တော်မူလျက်ရှိသည့် မဟာမင်္ဂလာအခမ်းအနားကျောက်စိမ်းပုဒ္ဓါပွားတော်မြတ်များနှင့် မဟာဆုတောင်းပြည့်ဘုရားကြီးအား ရွှေကြာသက်နိုးတော်၊ ဆွမ်း၊ ရေချမ်း၊ ဆီမီး၊ ပန်းနှင့်သစ်သီးများဆက်ကပ်ပူဇော်ကြသည်။ (ယာပုံ)

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့၊ ပန်းမော်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် အဘိဓဇ မဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တကုမာရာဘိဝံသ အမျိုးပြုသည့် ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များက ပုဒ္ဓါဘိသေကအနေကဇာတင်၌ ပုဒ္ဓါဘိသိတ်

သွန်းကြသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မန္တလေးမြို့၊ ပန်းမော်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် အဘိဓဇ မဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တကုမာရာဘိဝံသထံမှ ကိုးပါးသီလခံယူဆောင်တည်ကြပြီး သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်များ ရွတ်ပွားသရဇ္ဈယ်တော်မူကြသည့် မေတ္တသုတ်ပရိတ်တရားတော်မြတ်အား နာယူကြည်ညိုကြကာ လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်သံယမဟာနာယကအဖွဲ့ အကျိုးတော်ဆောင် ရန်ကုန်မြို့၊ သန်လျင်မင်းကျောင်းဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တ စန္ဒိမာဘိဝံသထံမှ အနုမောဒနာ တရားနာကြားပြီး အခမ်းအနားကို ပုဒ္ဓါဘိသေကအနေကဇာတင်၌ ကြိုဆိုရုံတိုင်ဆိုရုံတိုင်သိမ်းသည်။ တပေါင်းလပြည့် အခါ သမယ၌ နေပြည်တော် ဥပျာတသန္တိဓေတီတော်မြတ်ကြီးတွင် ဓမ္မစကြာ ဝတ်အသင်းအဖွဲ့များက ဝတ်ရွတ်ခြင်း၊ ဆီမီးကိုး ထောင်ပူဇော်ခြင်းများဖြင့် စည်ကားလျက်ရှိပြီး နေပြည်



တော်ကောင်စီနယ်မြေအတွင်းရှိ ဓေတီပုထိုးကျောင်းကန် ခြင်း၊ ဆီမီးပူဇော်ခြင်းများဖြင့် စည်ကားများပြားလျက်ရှိ များ၌လည်း သက်ဆိုင်ရာဝတ်အသင်းအဖွဲ့များက ဝတ်ရွတ် သည်။ (သတင်းစဉ်)

တပေါင်းလပြည့်နေ့တွင် ရန်ကုန်မြို့ရှိ ဓေတီပုထိုးများ၌ ဘုရားဖူးများဖြင့် စည်ကားများပြား



တပေါင်းလပြည့်နေ့က ရွှေတိဂုံဓေတီတော်မြတ်ကြီးတွင် ဘုရားဖူးပြည်သူများဖြင့် စည်ကားစဉ်။ (ဇော်မင်းလတ်၊ ရဲထွဋ်)

ရန်ကုန် မတ် ၂၃
တပေါင်းလသည် မြန်မာလများတွင် ၁၂ လမြောက် ဖြစ်သည်။ သာယာလှသော လရာသီ တပေါင်းလကို ခေတ်အဆက်ဆက်စာဆိုများရေးဖွဲ့ခဲ့သည်မှာ ယနေ့တိုင်ဖြစ်သည်။ ရှေးယခင်က တပေါင်းလပွဲတော်သည် သံပုံဓေတီပွဲတော်ဖြစ်သည်။ သံပုံဓေတီပွဲကို ပုဂံခေတ်မတိုင်မီကပင် ပေါ်ပေါက်ခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။ တပေါင်းလပြည့်နေ့တွင် ဘုရားပွဲများကျင်းပလေ့ရှိရာ တပေါင်းလပွဲတော်ဟုလည်းခေါ်ကြသည်။

တပေါင်းလပြည့် မြတ်ပုဒ္ဓါပြည်တော်ဝင်အခါတော်နေ့ တပေါင်းလပြည့်နေ့ကို ပုဒ္ဓါပြည်တော်ဝင် အခါတော်နေ့အဖြစ် သတ်မှတ်ထားသည်။ မဟာသက္ကရာဇ် ၁၀၃ ခုနှစ် မြတ်စွာဘုရား ရာဇဂြိုဟ်ပြည် ဝေဠုဝန်ကျောင်းတော်၌ သီတင်းသုံးနေစဉ် ကပိလဝတ် နေပြည်တော်မှ ဖခမည်းတော် သုဒ္ဓေါဓနမင်းကြီးက အမတ် ၁၀ ဦးကို အခြွေအရံတစ်ဆောင်စီဖြင့် ၁၀ ကြိမ်ခွဲ၍ ဘုရားရှင်အားပင့်ရန် ရာဇဂြိုဟ်ပြည်သို့ စေလွှတ်ခဲ့သည်။ ဘုရားရှင်အား ပင့်ရန်သွားသူအမတ်များသည် ဘုရားရှင်နှင့်တွေ့၍ တရားနာရသောအခါ ဧဟိဘိက္ခုရဟန်းများ ဖြစ်ကုန်ကြပြီး ကပိလဝတ်ပြည်သို့

မပြန်နိုင်ကြတော့ပေ။ နောက်ဆုံး ကာဠဒါယိ အမတ်ကြီးသွားသည့်အခါ တရားနာရပြီး ကာဠဒါယိ အမတ်ကြီး ရဟန္တာဖြစ်သွားသည်။ ရဟန္တာဖြစ်ပြီး ကာဠဒါယိမထေရ်က ဘုရားရှင်အား တပေါင်းလ၏ သာယာကြည်နူးဖွယ်ကောင်းပုံကို ဂါထာပေါင်း ၆၄ ဂါထာသီကုံးဖွဲ့ဆို၍ ခမည်းတော်၏ ကျေးဇူးကိုသိသော အားဖြင့် ဖွားရာဇာတိ ကပိလဝတ် နေပြည်တော်သို့ ကြွချိန်တန်ပြီ ဖြစ်ကြောင်း လျှောက်ထားလေသည်။

ကာဠဒါယိမထေရ်၏ လျှောက်ထားချက်အရ မြတ်စွာဘုရားသည် ရဟန္တာပေါင်း နှစ်သောင်းခြံရံလျက် မဟာသက္ကရာဇ် ၁၀၃ ခုနှစ် တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၁ ရက်နေ့တွင် ရာဇဂြိုဟ်မှ ယူဇနာ ၆၀ ကွာဝေးသော ကပိလဝတ်နေပြည်တော်သို့ တစ်ရက်တွင် တစ်ယူဇနာနှုန်းဖြင့် ရက်ပေါင်း ၆၀ ကြာအောင် ဒေသစာရိတ္တချိတ်တော် မူသည်။ တပေါင်းလပြည့်နေ့သည် ဘုရားရှင်ပြည်တော်ဝင်ရန် စတင်ကြလှမ်းသောနေ့ဖြစ်သဖြင့် ထိုနေ့ကို အကြောင်းပြု၍ ပြည်တော်ဝင်အခါတော်နေ့အဖြစ် ကျင်းပကြခြင်းဖြစ်သည်။ ယနေ့သည် တပေါင်းလပြည့်နေ့

အခါသမယ ဖြစ်သည်နှင့်အညီ ရန်ကုန်မြို့ရှိ ဘုရားပုထိုးဓေတီတော်များ၌ ပုဒ္ဓါပုဇွန်ယပွဲတော်များကျင်းပလျက်ရှိရာ ကုသိုလ်ပညာကောင်းမှု ပြုကြသူများဖြင့် အထူးစည်ကားများပြားလျက်ရှိသည်။



လောကချမ်းသာအဘယလာဘမုနိ (ကျောက်တော်ကြီးဘုရား) ပုဒ္ဓါပွားတော်မြတ်ကြီး၏ (၁၅)ကြိမ်မြောက် ဆွမ်းတော်ကြီးတင်လှူပွဲနှင့် တပေါင်းလပြည့်(အခါတော်နေ့)တပေါင်းပွဲတော်ကို မတ် ၂၃ရက် နံနက် ၇နာရီခွဲတွင် ဘုရားကြီးရင်ပြင်တော်ပေါ်၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပစဉ်။ (၆၈၄)

အဖွဲ့က ဦးဆောင်ကာ နံနက် ၇ နာရီခွဲတွင် ဆွမ်းတော်ကြီးတင်ခြင်း၊ နံနက် ၈ နာရီတွင် ဓမ္မာနန္ဒကျောင်း ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဓမ္မာနန္ဒထံမှ ရှစ်ပါးသီလခံယူဆောင်တည်ကြခြင်း၊ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များက ပရိတ်တရားများရွတ်ဖတ် သရဇ္ဈယ်တော်မူခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။ တပေါင်းလပြည့် ပြည်တော်ဝင်အခါတော်နေ့ကို ကျင်းပရာ ပြည်တော်ဝင် ဂါထာ ၆၄ ဂါထာမှ ပထမဆုံးဂါထာနှင့် နောက်ဆုံးဂါထာကို ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ကြပြီး ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား လှူဖွယ်ဝတ္ထုများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် ကျိုက္ကစံဓေတီ၌ နံနက် ၉ နာရီတွင် နှစ်ကျိပ်ရှစ်ဆူ ပုဒ္ဓါပုဇွန်ယပူဇော်ပွဲနှင့် မဟာပဋ္ဌာန်းမြတ်ပူဇော်ပွဲ ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားကို ကျင်းပပြီး ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူကြသည်။ ထို့နောက် ရွှေကျင်တိုက်ဟောင်း ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တသုမနက ရေစက်ချတရားချီးမြှင့်တော်မူသည်။ ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင် အပရာဇိတဆံတော်ရှင် ကျိုက်ပိုင်းဓေတီတော်၌ ပြူးဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တအရိယဝံသက ပုဒ္ဓါပုဇွန်ယပူဇော်ပွဲနှင့် မဟာပဋ္ဌာန်းမြတ်ပူဇော်ပွဲ ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားကို ကျင်းပပြီး ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူကြသည်။

စွယ်တော်မြတ် ဓေတီတော် (ရန်ကုန်)၌ နံနက် ၈ နာရီတွင် မာဂဇိ-သာစည် ဆရာတော် ဦးဆောင်၍ တပေါင်းလပြည့်နေ့အခမ်းအနားကို ကျင်းပသည်။

မော်တော်ယာဉ် လိုင်းပေါင်းစုံထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီမှ ယာဉ်လိုင်းအချို့ကလည်း ယနေ့ တပေါင်းလပြည့်နေ့ထူးနေ့မြတ်နေ့တွင် ကုသိုလ်ယူသည့်အနေဖြင့် ယာဉ်စီးခများ အခမဲ့ကုသိုလ်ပြုကြောင်း သိရသည်။

အလားတူ ယနေ့ တပေါင်းလပြည့်နေ့တွင် ရန်ကုန်မြို့ရှိ တန်ခိုးကြီးဘုရားများ၌ ဘုရားဖူးလာပြည်သူများသည် ပုဒ္ဓါပွားရှင်အားရည်မှန်း၍ ပရိတ်တရားများ ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ခြင်း၊ ပုဒ္ဓါပွားတော်မြတ်ကြီးတင်ခြင်း၊ စတုဒိသာများကျွေးမွေးခြင်း၊ တိရစ္ဆာန်များအား ဘေးမဲ့လွတ်ခြင်း စသည့် ကုသိုလ်ကောင်းမှု ပြုလုပ်ခြင်းဖြင့် တပေါင်းလပြည့် အခါတော်နေ့ကို ကြည်နူးအေးချမ်းစွာ ဖြတ်သန်းခဲ့ကြသည်။

ရီရီမြင့်၊ ဥမ္မာသန့်

နိုင်ငံတကာ

နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေး ပြန်လည်တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေး သမ္မတအိုဘားမား အာဂျင်တီးနားသို့ရောက်ရှိ

ပျူနီအေးရစ်စ် မတ် ၂၃

အာဂျင်တီးနားနိုင်ငံတွင် လက်ဝဲယိုမီးအစိုးရအဖွဲ့ ခေတ်လွန်ကာလ သမ္မတမာယူစီယိုမာရီယာမန်နစ် ဒီဇင်ဘာ ကာလအတွင်းက အာဏာရရှိလာခဲ့ပြီးနောက် နှစ်နိုင်ငံ အကြား သံတမန်ဆက်ဆံရေး ပြန်လည်တည်ဆောက်ရန် နှင့် ကုန်သွယ်မှုများတိုးမြှင့်ပြုလုပ်နိုင်ရေးအတွက် အမေရိကန်သမ္မတအိုဘားမားသည် မတ် ၂၃ ရက်တွင် အာဂျင်တီးနားနိုင်ငံ ပျူနီအေးရစ်စ်မြို့သို့ ရောက်ရှိလာသည်။

သမ္မတအိုဘားမား အာဂျင်တီးနားသို့ လာရောက် ခြင်းသည် ၎င်း၏တောင်အမေရိကဒေသ ခရီးစဉ်တစ်စိတ် တစ်ပိုင်းလည်း ဖြစ်သည်။

လက်တင်အမေရိကဒေသမှ စီးပွားရေးအင်အား တတိယအကြီးဆုံးနိုင်ငံဖြစ်သည့် အာဂျင်တီးနားနိုင်ငံနှင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတို့အကြား လွန်ခဲ့သည့်နှစ်များ အတွင်းက နာကြည်းခါးသီးသော ဆက်ဆံရေးရှိခဲ့မှုကို အဆုံးသတ်စေရန်ရည်ရွယ်လျက် သမ္မတအိုဘားမား၏ နှစ်ရက်ကြာ အလည်အပတ်ခရီးစဉ်ဖြစ်ပေါ်လာကြောင်း

သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

ပြန်ပေါင်းထုတ်သည့် အမှတ်လက္ခဏာဖြစ်ပြီး အာဂျင်တီးနားနှင့် ကုန်သွယ်ရေးဆက်ဆံမှုမြှင့်တင်မည့် သက်တမ်းလည်းဖြစ်သည်။ သမ္မတ အိုဘားမားနှင့်မိသားစု သည် အာဂျင်တီးနားနိုင်ငံသို့ ဆိုက်ရောက်လာရာ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး ဆူဘန်နားမယ်လ်ကိုရာက ကြိုဆို နှုတ်ဆက်သည်။

အမေရိကန်သမ္မတ အိုဘားမားသည် မတ် ၂၃ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် အာဂျင်တီးနားသမ္မတနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး မည်ဖြစ်ပြီး သမ္မတနှစ်ဦးတို့က ပူးတွဲသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် သမ္မတအိုဘားမားသည် ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီး ဖရန်စစ် အာဂျင်တီးနားသို့ ရောက်ရှိစဉ် ကြီးမားသောလူထုကြီးနှင့် ဝတ်ပြုဆုတောင်းပွဲပြုလုပ်ခဲ့သည့် ပျူနီအေးရစ်စ်မြို့တော် ဘုရားရှိခိုးကျောင်းကြီးတွင် ဝတ်ပြု ဆုတောင်းမှုပြုမည်ဖြစ်ပြီး အာဂျင်တီးနား လူငယ်စွန့်ဦး တီထွင်လုပ်ငန်းရှင်များနှင့်အတူ ညစာစားပွဲတက်ရောက် မည်ဖြစ်သည်။

ရိုက်တာ။



သမ္မတရှီကျင့်ပျင် အမေရိကန်တွင်ကျင်းပမည့် နျူကလီးယားထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲ တက်ရောက်မည်

ပေကျင်း မတ် ၂၃

တရုတ်သမ္မတ ရှီကျင့်ပျင်သည် လာမည့်သီတင်းပတ်အတွင်း အမေရိကန် နိုင်ငံ ဝါရှင်တန်မြို့တော်၌ ကျင်းပမည့် နျူကလီးယားထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်မည်ဖြစ်ပြီး အမေရိကန်သမ္မတ ဘာရက်အိုဘားမားနှင့်လည်း သီးခြားတွေ့ဆုံသွားမည်ဟု မျှော်လင့်ရသည်။



ရှီကျင့်ပျင်သည် မတ် ၂၈ ရက်မှစ၍ ချက်သမ္မတနိုင်ငံနှင့် အမေရိကန်နိုင်ငံ တို့သို့ ငါးရက်ကြာ ခရီးသွားရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း တရုတ်နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာနက မတ် ၂၃ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ရှီကျင့်ပျင်သည် မတ် ၃၁ ရက်တွင် ကျင်းပမည့် နျူကလီးယားထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက် မည်ဖြစ်သည်။

နျူကလီးယားထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲသည် နျူကလီးယားပစ္စည်းများ အကြမ်း ဖက်သမားများလက်ထဲသို့မရောက်ရှိစေရန် တားမြစ်ထိန်းချုပ်ရေးအတွက် အဓိကထားဆွေးနွေးမည်ဟု မျှော်လင့်ရသည်။ ထို့ပြင် တရုတ်နှင့် အမေရိကန် ခေါင်းဆောင်တို့သည် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံ၏ နျူကလီးယားစမ်းသပ်မှုများနှင့် တရုတ်နိုင်ငံ၏ တောင်တရုတ်ပင်လယ်အတွင်း စစ်အင်အားတိုးချဲ့မှု လုပ်ဆောင် ချက်များကိုလည်း ဆွေးနွေးကြမည်ဟု ယူဆရသည်။

ရှီကျင့်ပျင်သည် အမေရိကန်နိုင်ငံသို့ မသွားရောက်မီ ချက်သမ္မတနိုင်ငံသို့ ဦးစွာသွားရောက်ပြီး ချက်သမ္မတ မိလော့စ်မန်နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးသွား မည်ဖြစ်သည်။ ချက်သမ္မတ မိလော့စ်မန်သည် လွန်ခဲ့သည့်နှစ် စက်တင်ဘာ လတွင် ပေကျင်းမြို့၌ကျင်းပသည့် စစ်ရေးပြအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သော ဥရောပသမဂ္ဂအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများအနက် တစ်ဦးတည်းသော နိုင်ငံခေါင်းဆောင် ဖြစ်သည်။ ယင်းစစ်ရေးပြအခမ်းအနားသည် ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ပြီးဆုံးမှု နှစ်(၇၀)ပြည့်အထိမ်းအမှတ်ပွဲဖြစ်သည်။ ရှီကျင့်ပျင်၏ ချက်သမ္မတနိုင်ငံခရီးစဉ် သည် အပြန်အလှန်သွားလာလည်ပတ်မှုအဖြစ်ယူဆရသကဲ့သို့ ချက်သမ္မတနိုင်ငံ နှင့် စီးပွားရေးနှင့် အခြားသောဆက်ဆံရေးကဏ္ဍများမြှင့်တင်ရန် ရည်ရွယ်ခြင်း ဖြစ်မည်ဟု သံတမန်ရေးလေ့လာသူများက သုံးသပ်ကြသည်။

အင်န်အိတ်ချီကေ။

အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့သော ဘရင်ဆယ်လေဆိပ်ကို ဆက်လက်ပိတ်ထား

ဘရင်ဆယ် မတ် ၂၃

ဘယ်လ်ဂျီယံနိုင်ငံ ဘရင်ဆယ်မြို့၌ မတ် ၂၂ ရက်က ဗုံးပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် ဘရင်ဆယ်လေဆိပ်ကို ဆက်လက်ပိတ်ထားကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက မတ် ၂၃ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ဘရင်ဆယ်မြို့ရှိ နိုင်ငံတကာလေဆိပ်နှင့် မြေအောက်ရထားဘူတာရုံ တို့တွင် ဗုံးပေါက်ကွဲမှုများဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အမေရိကန် ဖက်ဒရယ် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးဗျူရို (အက်စ်ဘီအိုင်)က ဘယ်လ်ဂျီယံ ထောက်လှမ်းရေးဌာနများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ဘရင်ဆယ်မြို့၌ လူပေါင်း ၃၁ ဦးထက်မနည်းသေဆုံးခဲ့ရပြီး ၂၅၀ ခန့် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သော အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုသည် မိမိတို့၏ လက်ချက် ဖြစ်သည်ဟု အိုင်အက်စ်အိုင်အက်စ်အဖွဲ့က ပြောကြားသည်။

ဘရင်ဆယ်လေဆိပ်၌ အသေခံခဲ့ရသူများအပြင် ဗုံးပေါက်ကွဲမှုများအဖြစ် မသင်္ကာရသူများကို ဖမ်းဆီးရမိနိုင်ရန် ရဲတပ်ဖွဲ့က စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။ ဗုံးပေါက်ကွဲမှုများဖြစ်ပွားမီ မိနစ်ပိုင်းအလိုတွင် လေဆိပ်ရှိ စီစီတီဗြိကင်မရာက လာချရူအီကို၏ရုပ်ပုံကို မှတ်တမ်းတင် ခဲ့သည်။ ၎င်းသည် ဦးထုပ်တစ်လုံးဆောင်းထားပြီး အဖြူရောင်ကုတ်အင်္ကျီ ဝတ်ဆင်ထားကာ အကြမ်းဖက်သမားအဖြစ် သင်္ကာမကင်းဖြစ်ရသည်။

လွန်ခဲ့သည့်နှစ်က ပြင်သစ်နိုင်ငံ ပါရီမြို့၌ အကြမ်းဖက်သမားများက အသုံးပြုခဲ့ကြသော နေအိမ်များ၌ လာချရူအီကို၏ ဒီအင်န်အေကို ရှာဖွေ တွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း အစိုးရရှေ့နေများက ပြောကြားကြသည်။

လာချရူအီကိုသည် ပါရီအကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုများအတွက် အဓိက မသင်္ကာရသူ ဆာလားအဗူဒူဆလမ်နှင့်အတူ စက်တင်ဘာလက ဟန်ဂေရီ နိုင်ငံသို့ ခရီးသွားရောက်ခဲ့ကြောင်း အစိုးရရှေ့နေများက ပြောကြားကြသည်။

ဘရင်ဆယ်၌ အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ခဲ့သူများအဖြစ် မသင်္ကာရသူ သုံးဦးသည် ပါရီ၌တိုက်ခိုက်မှုပြုလုပ်ခဲ့သော အိုင်အက်စ်အေအကြမ်းဖက်သမား များနှင့် တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်မှုရှိကြောင်း ဘယ်လ်ဂျီယံသတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ရိုက်တာ။

ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံရှိ ပြည်နယ်အားလုံးနီးပါး မိုးခေါင်မှုဒဏ်ကြုံတွေ့နေ

ဖနောင့်ပင် မတ် ၂၃

ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံရှိ ပြည်နယ် အားလုံးနီးပါး မိုးခေါင်မှုကြုံတွေ့နေရ

သော်လည်း ပြည်နယ်အနည်းငယ်သာ လျှင် ရေပြတ်လပ်မှုကို ရင်ဆိုင်ရလျက် ရှိကြောင်း မိုးလေဝသဌာနမှ တာဝန်

ရှိသူတစ်ဦးအား ကိုးကား၍ ဒေသန္တရ သတင်းစာ ခမာတိုင်းစံက ရေးသား ဖော်ပြသည်။



ခြောက်သွေ့ရာသီအတွင်း ရေကို ထိန်းသိမ်းထားရန်နှင့် နေ့စဉ် ရေသုံးစွဲမှုကို လိုအပ်သောပမာဏ ထက် ပိုမိုသုံးစွဲခြင်းမပြုရန် ပြည်သူ အားလုံးသို့ ညွှန်ကြားထားကြောင်း ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မိုးလေဝသ ဝန်ကြီးဌာန မိုးလေဝသဌာနမှ ညွှန် ကြားရေးမှူး အွမ်ရိုင်နာက ပြောကြား သည်။ ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် မိုးရာသီ ရောက်သည့်တိုင် ရေများသိုလှောင် ထားရန်၊ ခြောက်သွေ့ရာသီအတွင်း ကျန်းမာရေးအတွက် ရေလုံလောက် စွာ သောက်သုံးရန် ပြည်သူအားလုံးသို့ သတိပေးထားကြောင်း ၎င်းကဆိုသည်။

ဝေးလံခေါင်ဖျားသော ပြည်နယ် များမှာ ဆိုးရွားသောရေပြတ်လပ်မှုများ ကြုံတွေ့ရလျက်ရှိပြီး ရေထွက်ရှိရာ နေရာများမှ ဝေးကွာသောဒေသများ တွင် နေထိုင်သူအများအပြားမှာ ရေပြတ်လပ်မှုကြုံတွေ့နေကြောင်း သိရသည်။



ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံတစ်ခုတည်း သာလျှင် ရေပြတ်လပ်မှုကို ကြုံတွေ့ နေရခြင်းမဟုတ်ဘဲ ထိုင်း၊ လာအို၊ ဝီယက်နမ်နှင့် တရုတ်နိုင်ငံမှ ဒေသ အချို့အပါအဝင် မဲခေါင်ဒေသနိုင်ငံ များမှာလည်း အလားတူအခြေအနေများ ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့နေရကြောင်း ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။ မတ် ၁၅ ရက်မှ ဧပြီ ၁၀ ရက်အထိ မိုးခေါင် ရေရှားမှုဒဏ်ခံ မဲခေါင်ဒေသနိုင်ငံများ သို့ ရေလွတ်ပေးမှုအတွက် ကမ္ဘော ဒီးယား အကြီးတန်းတာဝန်ရှိသူတစ်ဦး

က တရုတ်နိုင်ငံအား ကြိုဆိုဂုဏ်ပြု လိုက်သည်။ “မကြာသေးမီ အချိန်က မိုးခေါင်ရေရှားမှုကြောင့် တရုတ်နိုင်ငံ က မဲခေါင်ဒေသနိုင်ငံတွေကို ရေလွတ် ပေးခဲ့ပါတယ်။ ဒီလုပ်ရပ်က မဲခေါင် ဒေသနိုင်ငံ ခေါင်းဆောင်တွေထံက လိုက်လံတုံ့နှစ်ထောင်းသဘောကျမှု ကို ရရှိစေခဲ့ပါတယ်”ဟု ဝန်ကြီးချုပ် ဟွန်ဆန်ဖိုး ဝန်ကြီး ဆရိုင်သာမာရောင် က သတင်းထောက်များကို ပြောကြား သည်။

ဆင်ဟွာ။

အနုပညာ

ပရိသတ်ရှေ့မှောက် ပြန်လည်ရောက်ရှိလာတော့မယ့် "CNBLUE"



တောင်ကိုရီးယားရဲ့ကျော်ကြားတဲ့ အမျိုးသားပေါ့ပီတေးဂီတအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဖြစ်တဲ့ "CNBLUE"ဟာ လာမယ့် ဧပြီလအတွင်း အဖွဲ့ရဲ့ခြောက်ခုမြောက် မိနီတေးအယ်လ်ဘမ်နဲ့အတူ ပရိသတ်ရှေ့မှောက် ပြန်လည်ရောက်ရှိလာတော့မှာဖြစ်ကြောင်း အိမ်ဝေဖ်ဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

အဆိုပါတေးဂီတအဖွဲ့ဟာ ဧပြီ ၄ ရက်မှာ တေးအယ်လ်ဘမ်သစ် "Blueming" ကို စတင်ထုတ်လွှင့်သွားမှာဖြစ်ပြီး အဆိုပါတေးဂီတအဖွဲ့မှာ ပါဝင်တဲ့တေးသီချင်းအများစုဟာ ဆောင်းရာသီနဲ့ပတ်သက်တဲ့ အကြောင်းအရာတွေကို ခံစားရေးဖွဲ့ထားတာဖြစ်ကြောင်း သိရပါတယ်။

"CNBLUE"ဟာ "I'm Sorry" နဲ့ "Can't Stop" တေးသီချင်းတွေနဲ့ ပရိသတ်ရင်ထဲ ထိုးဖောက်နိုင်ခဲ့ပြီး အောင်မြင်မှုတွေရရှိခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့ ခုနှစ်လခန့်က နောက်ဆုံးထွက်ရှိထားတဲ့ အဆိုပါတေးဂီတအဖွဲ့ရဲ့ ဒုတိယမြောက်တေးအယ်လ်ဘမ် "2gether" မှာ ပါဝင်တဲ့ တေးသီချင်း "Cinderella"ဟာလည်း ဟောင်ကောင်၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ မလေးရှား၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ စင်ကာပူ၊ ထိုင်းနိုင်ငံ တို့က တေးဂီတဝက်ဘ်ဆိုက်တွေမှာ ထိပ်ဆုံးက ရပ်တည်ခဲ့ပါတယ်။

အေးပြည့်စုစည်းသည်

ပရိသတ်တွေကို နောက်ထပ်လက်ခံတွေ့ဆုံတော့မှာမဟုတ်ကြောင်း ဂျက်စတင်ဘီဘာပြောကြား

ပေါ့ပီအဆိုတော် ဂျက်စတင်ဘီဘာက လတ်တလောပြုလုပ်လျက်ရှိတဲ့ သူ့ရဲ့နောက်ဆုံး ထွက်ရှိထားတဲ့တေးအယ်လ်ဘမ် "Purpose" အတွက် နယ်လှည့်ဖျော်ဖြေရေးခရီးစဉ်တွေ အတွင်းမှာ သူ့ရဲ့ပရိသတ်တွေနဲ့ လက်ခံတွေ့ဆုံ သွားဖို့ စီစဉ်ထားတဲ့အစီအစဉ်တွေအားလုံးကို ဖျက်သိမ်းလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း သူ့ရဲ့လူမှုကွန်ရက် စာမျက်နှာတစ်ခုဖြစ်တဲ့ အင်စတာဂရမ်စာမျက်နှာ ပေါ်မှာ ပြီးခဲ့တဲ့အင်္ဂါနေ့က ရေးသားဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

ယခုလို ပရိသတ်တွေနဲ့ နောက်ထပ်လက်ခံ တွေ့ဆုံမယ့်အစီအစဉ်တွေကို ဖျက်သိမ်းလိုက်ရ တဲ့အကြောင်းရင်းကတော့ ပရိသတ်တွေနဲ့ တွေ့ဆုံရတဲ့အချိန်တွေဟာ သူ့အတွက် စိတ်ပိုင်း ဆိုင်ရာမောပန်းနွမ်းနယ်မှုတွေကို ခံစားရစေတဲ့ အပြင် စိတ်ဓာတ်ကျတဲ့ ခံစားချက်မျိုးတွေပါ ခံစားရစေတဲ့အတွက်ဖြစ်ကြောင်း ဂျက်စတင်ဘီဘာက ဖွင့်ဟခဲ့တယ်။

လို့ အိမ်တီဗွီဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။ ဆက်လက်ပြီး ဘီဘာက တေးသီချင်းတွေနဲ့ ပရိသတ်တွေကို သီဆိုဖျော်ဖြေချိန်မှာ စိတ် အနှောင့်အယှက်ဖြစ်ရတာမျိုးမရှိဘဲ စိတ်ခံစားမှုကောင်းကောင်းနဲ့ ပရိသတ်ကို ဖျော်ဖြေမှုအပြည့် အဝပေးနိုင်ဖို့ ဖျော်ဖြေပွဲမစမီပင် ပရိသတ်တွေနဲ့ လက်ခံတွေ့ဆုံဖို့ အစီအစဉ်တွေကို ဖျက် သိမ်းခဲ့ရတာ ဖြစ် ကြောင်းလည်း ပြော ကြားခဲ့ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ပြီးခဲ့တဲ့ အင်္ဂါနေ့

က အိုင်ဒေါလိတ်တာကွမ္မဏီက သူ့ရဲ့ဝက်ဘ်ဆိုက်ပေါ်မှာ ထုတ်ဖော်ရေးသားခဲ့တာကတော့ ယခုလို ဂျက်စတင်ဘီဘာက သူ့ရဲ့ပရိသတ်နဲ့ တွေ့ဆုံမယ့်အစီအစဉ်တွေကို ရုတ်တရက် ဖျက်သိမ်းခဲ့တာဟာ မကြာသေးမီကပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ သူ့ရဲ့ ဖျော်ဖြေပွဲတစ်ခုမှာ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ပြဿနာရှိခဲ့တာကြောင့် ဖြစ်တယ်လို့ဆိုပါတယ်။

ဂျက်စတင်ဘီဘာရဲ့ စတုတ္ထမြောက် စတူဒီယို တေးအယ်လ်ဘမ် "Purpose" အတွက် နယ်လှည့်ဖျော်ဖြေရေးခရီးစဉ်အနေနဲ့ ပြီးခဲ့တဲ့ မတ် ၉ ရက်က ဝါရှင်တန်မြို့တော် မှာ စတင်ဖျော်ဖြေခဲ့ပြီး လာမယ့် နိုဝင်ဘာ ၂၉ ရက်တွင် လန်ဒန်မြို့မှာ အဆုံးသတ် ဖျော်ဖြေသွားမှာဖြစ်ကြောင်း သိရပါတယ်။



ရုပ်ရှင်အညွှန်း

ဖေဘွတ်ခ်အသုံးပြုရင်း အသက်အန္တရာယ်ကျရောက်လုနီးနီးဖြစ်ခဲ့ရပုံများကို ရိုက်ကူးတင်ဆက်ထားသည့် Friend Request

သည်းထိတ်ရင်ဖိုဇာတ်ကားများကို နှစ်သက်ကြသည့် ရုပ်ရှင်ချစ်ပရိသတ်များအတွက် ယခုတစ်ပတ်တွင် ဖေဘွတ်ခ်လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာကို နှစ်သက်ခုံမင်စွာ အသုံးပြုလေ့ရှိသည့် ကောင်မလေးတစ်ဦးနှင့် ဖေဘွတ်ခ်အသုံးပြုရင်း အသက်အန္တရာယ်ကျရောက်လုနီးနီးဖြစ်ခဲ့ ရပုံများကို ရိုက်ကူးတင်ဆက်ထားသည့် Friend Request လို့အမည်ရတဲ့ ဂျာမန်သည်းထိတ် ရင်ဖိုဇာတ်ကားတစ်ကားနဲ့ မိတ်ဆက်ပေးချင်ပါတယ်။

အဲဒီဇာတ်ကားရဲ့ အမြည်းကို တင်ပြရမယ့်ဆိုရင် ကောလိပ်တစ်ခုမှာ ထင်ပေါ် ကျော်ကြားပြီး လူချစ်လူခင်များတဲ့ လူရာလို့ခေါ်တဲ့ ကောင်မလေးတစ်ယောက်ဟာ ဖေဘွတ်ခ် လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာတွေမှာ သူငယ်ချင်းတွေများစွာနဲ့ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် လှုပ်ရှား ပျော်မွေ့နေရာကနေ တစ်နေရာမှာ သူမသိတဲ့ Marina လို့အမည်ရတဲ့ မိန်းကလေးသူငယ်ချင်း တစ်ယောက်ရဲ့ သူငယ်ချင်းအဖြစ်ကမ်းလှမ်းမှု Friend Request ကို လက်ခံရရှိခဲ့ပါတယ်။

အဲဒီလိုလက်ခံပြီးတဲ့နောက်မှာ လူရာဟာ ထူးထူးခြားခြားခံစားမှုတွေနဲ့ စိတ်ခြောက်ခြားမှု တွေ ကြုံတွေ့လာရပြီး ဖေဘွတ်ခ်က သူ့ရဲ့သူငယ်ချင်းတွေဟာလည်း တစ်ယောက်ပြီးတစ်ယောက် ရက်စက်စွာ သတ်ဖြတ်ခံရလာပါတယ်။

လူရာဟာ အဲဒီအဖြစ်အပျက်တွေနဲ့ပတ်သက်နေတဲ့ လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာပေါ်က Marina ဆိုတဲ့ လျှို့ဝှက်ပြီး ကြောက်စရာကောင်းတဲ့ မိန်းကလေးက ဘယ်သူလဲဆိုတာကို သူမရဲ့အသက်အန္တရာယ် မကျရောက်မီရက်ပိုင်းအလိုမှာ ဖော်ထုတ်နိုင်ခဲ့ပုံကို ရိုက်ကူးတင်ဆက် ထားတဲ့ သည်းထိတ်ရင်ဖိုဇာတ်ကားတစ်ကား ဖြစ်ပါတယ်။

ဒီဇာတ်ကားကို ဇန်နဝါရီ ၇ ရက်က ဂျာမနီနိုင်ငံမှာစတင်ပြသခဲ့ပြီးတော့ မြန်မာနိုင်ငံမှာ လည်း ရန်ကုန်မြို့ရှိ ရှေ့ဆောင်၊ မင်္ဂလာစံပြ၊ မင်္ဂလာဝီရာ(လှိုင်သာယာ)နဲ့ မင်္ဂလာထွန်းသီရိ ရုပ်ရှင်ရုံတွေမှာ လာမယ့် မတ် ၂၅ ရက်မှာ စတင်ရိုက်ပြသသွားမှာဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်း ပါးလိုက်ရပါတယ်။ (ပြီးစနွာမြင့်)



ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များ

၂၄ - ၃ - ၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့)

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel

၆:၀၀	အဖွင့်	(အပိုင်း-၈)
	-မိုးလေဝသအစီအစဉ်	၈:၃၀
	-တေးဂီတအစီအစဉ်	တာတွန်းအစီအစဉ်
၆:၃၀	ပြည်သူ့နိတိ	"BEN 10 ALIEN FORCE (Part-XVIII)"
	"ပြိုင်တူတွန်းလျှင် ရွှေနိုင်ပါသည်"	၉:၀၀
	တေးဂီတအစီအစဉ်	တေးဂီတအစီအစဉ်
၆:၅၀	တေးဂီတအစီအစဉ်	၉:၃၀
	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ	English Premier League Review (အပိုင်း-၂)
၇:၀၀	"လျှို့ဝှက်သော ပုဒ္ဓါ" (အပိုင်း-၈)	၁၀:၂၀
	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ	ရွှေမန်းဇာတ်သဘင်
	"အချစ်စစ်ရဲ့အလှတရား"	၁၀:၂၀
		မြန်မာဗီဒီယိုဇာတ်လမ်း "ကောင်းကင်တစ်ခု အလိုရှိသည်"
		၁၂:၀၀
		အစီအစဉ်ပြီး၏

တစ်နေ့(၆)နာရီစာ (၄)ကြိမ်ပြသပါမည်။

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား News Channel

၆:၀၀	တောင်တန်းသာသနာပြု ဆရာတော်ကြီး၏ ပရိတ်တရားတော်	ဒေါက်တာစိုးလွင်ငြိမ်း (ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) ဆွေးနွေးချက်"
၇:၃၅	အနုပညာသတင်းအစီအစဉ်	၄:၁၅ "ပင်လယ်ထဲကလက်တွဲဖော်"
၈:၃၅	မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားပညာရေး အစီအစဉ်	၄:၃၅ Football Magazine (ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်း)
၉:၄၅	ရှုဖွယ်စုံလင်အာဆီယံအစီအစဉ်	၅:၁၅ Weekly Sport Info
၉:၅၅	ASEAN Sport Light (Safe Food)	၅:၃၅ ပြည်သူတို့ရဲ့စကားသံများ မျက်မှောက်နေရာအဖြစ်ဖြာ
၁၀:၃၅	အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းအစီအစဉ်	၇:၁၅ နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ "မြစ်မီးရောင်သံစဉ်"
၁၀:၃၅	သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာအစီအစဉ်	(အပိုင်း-၂၉)
၁၂:၃၅	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ "မြင့်မိုရ် မေမေ" (အပိုင်း-၁၈)	၉:၀၀
	နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ "မြစ်မီးရောင် သံစဉ်" (အပိုင်း-၂၈)	ပြည်တွင်းသတင်း၊ -နိုင်ငံတကာသတင်း၊ -မိုးလေဝသအခြေအနေ
၁၃:၃၅	သုခုမရင်ခွင်အငြိမ်းသဘင် "ယုနစ် အငြိမ်း"	၉:၃၅
	"အယ်နီညီသက်ရောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်မည့် ကျန်းမာရေး ဆိုင်ရာများနဲ့ပတ်သက်ပြီး"	၁၀:၀၀
		ပြည်တွင်းသတင်း -နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ "မြင့်မိုရ်မေမေ" (အပိုင်း-၁၉)
		-မှတ်မှတ်ထင်ထင် မြန်မာ့ရုပ်ရှင် (အပိုင်း-၂)

MRTV- 4

၅:၀၀	ပဌာန်းပါဠိတော်+ ဓဇဂ္ဂသုတ်	၄:၀၀	Cartoon Series (Welcome To Sky Ville)
၅:၄၀	"ထူးတာရှာလူမှာတွေ့" တရားတော်	၆:၀၀	Health Fix
	(ဆရာတော် အရှင်သိရိန္ဒာဘိဝံသ (ယောဆရာတော်))	၆:၁၅	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ထာဝရ ချစ်သူသည်သာ" (အပိုင်း-၁၂)
၈:၀၀	"မင်္ဂလာပါ" The Morning Show	၇:၂၀	မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "မေတ္တာအသည်းမြွှာ" (အပိုင်း-၄၈)
၁၀:၁၅	ခေတ်သစ်ပျိုမေ	၈:၂၀	ရသစုံညွှမ်းတမ်းများ
၁၁:၀၀	အနုပညာအိုးကောင်းကင်	၈:၄၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အိမ်ရှင်မတို့ချစ်စကား" (အပိုင်း-၆၁)
၁၁:၂၅	Food & Decor	၉:၂၅	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ဂန္ဓဝင်ကုန်သည်" (အပိုင်း-၄၁)
၁၁:၅၅	MRVT-4 Stage	၁၀:၄၀	World of Knowledge(Classified Secret Service Files-United Nations Lockdown)
၁၂:၃၅	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ဂန္ဓဝင်ကုန်သည်" (အပိုင်း-၄၀)		
၂:၂၀	မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "မေတ္တာအသည်းမြွှာ" (အပိုင်း-၄၇)		
၃:၀၀	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ထာဝရ ချစ်သူသည်သာ" (အပိုင်း-၁၁)		

မြတ်

၆:၀၃	တရားတော်	၆:၁၅	ရင်ခွန်လှုပ်ရှားအားကစား
၆:၂၀	မေတ္တာပို့	၆:၃၅	ကိုယ်ပျောက်လူသား
၆:၂၅	ဓမ္မပူဇော်	၇:၀၀	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း "ရွှေရောင်သက်တံများ" အပိုင်း(၄၁)
၆:၅၅	မြန်မာသံစဉ်ချိုနားဝင်		-ရှင်းဟွာရဲ့ပိုမိုကမ္ဘာ
၇:၂၀	အမျိုးသားရေးတေးကဗျာ		-ယနေ့ညအတွက်မြဝတီ၏ တေးလက်ဆောင်
၈:၁၀	ရှေးဟောင်းသုတ		-(၇၁)နှစ်မြောက်တစ်ပတ်တော်နေ့ ဂုဏ်ပြုအစီအစဉ်
၈:၂၅	DVD Hits		-နှလုံးသားနဲ့စစ်သည်တာဝန် ကျော်တိန်၊ ခင်သန်းနု၊ ယဉ်ယဉ်အေးနှင့် သရုပ်ဆောင်များ
၈:၃၅	ဟန်ချက်ညီညီ နိုင်ငံတော်သစ်ဆီ လျှပ်တစ်ပြက်		ဒါရိုက်တာစိန်တင်
၄:၂၅	ချစ်သူစုံတွဲတူယဉ်နွဲ့ ဇာတ်လမ်းတို		-မြဝတီရုပ်မြင်သံကြားသတင်း
၄:၄၀	မိမိဒီကျော်ကြားတေး		-တရားတော်
၄:၅၀	မွေးမြူလူတ		-သင့်အတွက်မနက်ဖြန်
၅:၀၀	မြန်မာသံစဉ်ချိုနားဝင်		-အပိတ်နှုတ်ဆက်စကား
၅:၁၀	သာယာသီကြွေးခေတ်ဆန်းတေး		
၅:၃၅	ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း "အယ်ဒါနာ" အပိုင်း(၁၀)		

ရှင်း

ကျောက်တံခါးမြို့နယ်အတွင်း ကျွန်းသစ်ခွဲသားများ ပိုင်ရှင်မဲ့သိမ်းဆည်းရမိ

ကျောက်တံခါး မတ် ၂၃
ကျောက်တံခါးမြို့နယ် မြို့ချောင်းဒေသ ပဲခူးရိုးမ
တောင်ခြေ ရဲနွယ်ကြိုးဝိုင်းနှင့် တိုင်ဒါးကြိုးဝိုင်းတွင်
သစ်ခွဲထုတ်နေကြောင်း သတင်းအရ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး
သစ်တောဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဇော်ဝင်းမြင့်နှင့်
ညောင်လေးပင်၊ ရွှေကျင်၊ ကျောက်တံခါးမြို့နယ်တို့မှ
သစ်တောဝန်ထမ်းများ၊ လုံခြုံရေးရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊
သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်/ သားငှက်အဖွဲ့များ ပူးပေါင်း
အင်အား ၄၀ ဖြင့် မတ် ၂၁ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက
ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ သစ်များသိမ်းဆည်းရမိခဲ့
သည်။

တိုင်းဒါးကြိုးဝိုင်းအတွက် အမှတ်- ၅၅ တွင် ကျွန်းခွဲ
သားချောင်း ၃၄ ချောင်း၊ ရဲနွယ်ကြိုးဝိုင်းအတွက်အမှတ်-
၁၁ တွင် ကျွန်းခွဲသား အချောင်း ၃၀၊ ပျဉ်းကတိုးခွဲသား
လေးချောင်း၊ ရဲနွယ်ကြိုးဝိုင်းအတွက်အမှတ်-၁၂ တွင်
ကျွန်းခွဲသား ငါးချောင်း၊ ပျဉ်းကတိုးခွဲသား ခုနစ်ချောင်း၊
ရင်းစပ်ခွဲသား ငါးချောင်း စုစုပေါင်း ၄ ဒသမ ၄၁၈၀
တန်အား ပိုင်ရှင်မဲ့သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။
သိမ်းဆည်းရမိသစ်များအား မြို့ချောင်းသစ်တော
စခန်းသို့ သယ်ယူကာ အမှုဖွင့်အရေးယူသွားမည်ဖြစ်
ကြောင်း သိရသည်။

ခင်ကို(ကျောက်တံခါး)

မူဆယ်မြို့နယ် တိန်းလုံကျေးရွာတွင် မီးလောင်မှုဖြစ်ပွား

မူဆယ် မတ် ၂၃
မူဆယ်မြို့နယ် ပန်ခမ်းကျေးရွာ
အုပ်စု တိန်းလုံကျေးရွာတွင် မတ် ၂၂
ရက် ညနေ ၅ နာရီခွဲခန့်က မီးလောင်
မှု ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ဖြစ်စဉ်မှာ ယင်းနေ့က အဆိုပါ
ကျေးရွာနေ ဒေါ်နန်းသိန်းဟန်သည်
လျှပ်စစ်မီးဖြင့် ရေခဲအိုးတည်ရာမှ
ဝါယာရှောခံဖြစ်ပြီး မီးဖိုချောင်မှ
စတင်၍ လောင်ကျွမ်းခဲ့ပြီး

ရို ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသားများ
ပိုင်းဝန်းငြိမ်းသတ်ခဲ့ရာ ညနေ ၆ နာရီ
ခွဲတွင် မီးငြိမ်းသွားကြောင်း သိရ
သည်။
လျှပ်စစ်မီး ပေါ်ဆွဲစွာအသုံးပြုသူ
ဒေါ်နန်းသိန်းဟန် (၃၄)နှစ်အား
မူဆယ်မြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်
အရေးယူထားကြောင်း သိရ
သည်။

ဆရာမောင်(မူဆယ်)



ကျွန်းလှမြို့တွင် မီးရထားနှင့် ထော်လာဂျီယာဥ်တိုက်မိ

ကျွန်းလှ မတ် ၂၃
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကျွန်းလှမြို့တွင်
မတ် ၂၂ ရက် ညနေ ၃ နာရီ မိနစ် ၅၀ ခန့်က မီးရထားနှင့်
ထော်လာဂျီယာဥ်တို့ တိုက်မိမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရ
သည်။
ဖြစ်စဉ်မှာ ရွှေဘို-မိုးညှင်း ပြေးဆွဲလျက်ရှိသော
အမှတ် ၃၉ အဆန်ရထားစက်ခေါင်းအမှတ် DD 959နှင့်
ဖိုးသား(ခ) လှိုင်မင်းဝေ မောင်းနှင်လာသော ၈၄/---
လီမ္ဗော်ရောင်ထော်လာဂျီယာဥ်သည် ပိတောက်မြိုင်

ရပ်ကွက်နှင့် သုသာန်သွား ရထားလမ်းဖြတ်နေရာ
မိုင်တိုင်အမှတ် (၄၉၉/-၂) ကြားတွင် တိုက်မိခဲ့ရာ
ရထားမှာ ၄၃ မိနစ်ခန့် ကြန့်ကြာသွားခဲ့ကြောင်း သိရ
သည်။
သစ်ရာမြိုင်ရပ်ကွက်နေ ထော်လာဂျီယာဥ်မောင်း
ဖိုးသား(ခ)လှိုင်မင်းဝေ (၂၂)နှစ်အား ကျွန်းလှမြို့မ
ရဲစခန်းက မီးရထားပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းဥပဒေဖြင့်
အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

မျိုးဝင်းညို(ကျွန်းလှ)

ဘောလုံးပွဲလောင်းကစားနှင့် ဖဲလောင်းကစားပြုလုပ်သူများအား အရေးယူ

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး စိန်ကုန်း
ရပ်နေ စောထွန်းဦး(၄၄) နှစ်၏
နေအိမ်တွင် မတ် ၂၁ ရက် ညနေ
၃ နာရီခန့်က လောင်းကစားပြုလုပ်
နေကြောင်းသတင်းအရ စစ်ကိုင်းမြို့မ
ရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဝင်ရောက်
ရှာဖွေရာ စောထွန်းဦးအား နေအိမ်၌
တွေ့ရှိပြီး ၎င်းထံမှ ဘောလုံးပွဲလောင်း
ကစားရာတွင် အသုံးပြုသည့်ဆက်စပ်
ပစ္စည်းများနှင့် လောင်းကြေးငွေကျပ်

လျက်ရှိ ရွက်ဖျင် တဲအတွင်း၌
ဖဲလောင်းကစားနေသော မမော်(၄၄)
နှစ်၊ တစ်ရပ်ကွက်တည်းနေ ဦးတင်ငွေ
(၆၅)နှစ်၊ ဦးတုလား(ခ)ဦးမြင့်စိန်(၇၁)
နှစ်၊ မျိုးခိုင်(၃၄) နှစ်နှင့် အင်းရွာ
သစ်ရပ်နေ ဦးကျော်ဆန်းဦး(၅၁)
နှစ်တို့အား ဖဲလောင်းကစားရာတွင်
အသုံးပြုသည့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ၊
လောင်းကြေးငွေကျပ် ၉၀၈၀၀ တို့နှင့်
အတူ တွေ့ရှိဖမ်းဆီးရမိခဲ့သဖြင့်
၎င်းတို့ငါးဦးအား ဗုံရွာမြို့မရဲစခန်းက
လောင်းကစားဥပဒေပုဒ်မဖြင့် အမှုဖွင့်
အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။
(ရဲပြန်ကြား)

Advertisement for Pan Thu Kha Travels & Tours Co., Ltd. featuring travel packages for April 10-14, 11, and 12, including 3.5 Star Hotel at the Rock and Merciel Retreat & Resort. Contact numbers: 09 250200212, 09 5095586.

Advertisement for Probox Taxi, Lin Shwe Pyi Co., Ltd. and Golden Star Travels & Tours. Includes contact information and service details.

Advertisement for Golden Star Travels & Tours, listing various travel packages and dates for April 11, 12, and 13, 2016.

Advertisement for Success Language Academy, offering English courses (Basic, Intermediate, IELTS) and contact information: Ph: 01-503472, 09 73001453, 09 30775232.

Advertisement for Golden Star Travels & Tours, detailing travel packages and contact information: Ph: 09-5081580, 09-5036640, 09-5080860, 703448.

ပြည်တွင်းရေးရာ

ရေဖြန်း၊ ငွေဖြန်းကြဦးမှာလား

ဒီနှစ်က အယ်နီညီအဆိုးဆုံးဖြစ်မယ့်နှစ်တဲ့။ အမြင့်ဆုံးအပူဒဏ်ကိုခံကြရမတဲ့။ မိုးခေါင်မတဲ့။ ရေကန်တွေ မြေအောက်ရေတွေ ခန်းခြောက်မတဲ့။ အထူးသဖြင့် သောက်သုံးပြတ်လပ်မှုတွေ ကြုံတွေ့ရနိုင် တယ်လို့ ပညာရှင်တွေက ခန့်မှန်းကြတယ်။ မြန်မာ ပြည်အလယ်ပိုင်းက မိုးနည်းရေရှားရပ်ဝန်းဒေသတွေမှာ ဒီအန္တရာယ်ကို ပိုပြီးသတိထားကြရမှာပေါ့။ ဒီဘေးဒုက္ခ အတွက် ပိုမိုပြီး ကြိုတင်ပြင်ဆင်ကြရမှာပေါ့။ မန္တလေးလို အပူပိုင်းဒေသမှာတည်ရှိတဲ့ မြို့ကြီးအဖို့လည်း “ရေ”ရဲ့ အခန်းကဏ္ဍက အလွန်အရေးပါခဲ့ပါတယ်။ နှစ်စဉ် တိုးတက်လာတဲ့ လူဦးရေအတွက် လူတန်းစေ့နေထိုင်ရေး မှာ မရှိမဖြစ်လိုအပ်တဲ့ သန့်ရှင်းသော သောက်ရေသုံးရေ လုံလောက်စွာဖူလုံရရှိရေးဟာ နေ့စဉ်နှင့်အမျှ စဉ်းစား ကြံဆဆောင်ရွက်နေရမယ့်ကိစ္စလည်းဖြစ်ပါတယ်။ ဒါဟာ သက်ဆိုင်ရာ စည်ပင်သာယာရေးဌာနရဲ့ အရေးကြီးအရေး ပါတဲ့ လုပ်ငန်းတာဝန်ဆိုရလည်း မမှားပါဘူး။ ဒါကြောင့် မြို့နေလူဦးရေ ရှစ်သိန်းကျော်အတွက် တစ်နေ့ရေလိုအပ် ချက် ဂါလန် ၂၅ သန်းအထက် ရရှိရေးကို ဦးတည်ပြီး အဲဒီအခြေခံကတစ်ဆင့် နှစ်စဉ်တိုးပွားလာမယ့် လူဦးရေ ရေရှည်တိုးပွားလာနိုင်သောလူဦးရေ စသည်တို့ကို ချိန်ဆပြီး မြို့ရေ ပေးရေးစီမံကိန်းတွေကို နှစ်စဉ်တိုးချဲ့ အကောင်အထည်ဖော်ကြရတာပါ။

ဆူးငှက်

တက်လာတဲ့ လူဦးရေ အဆောက်အအုံနဲ့လျော်ညီစွာ ရွှေ့ကကြိုပြီး စနစ်တကျစီစဉ်ဆောင်ရွက်နိုင်မှုတော့ အားနည်းနေသေးတာ သေချာပါတယ်။ ဒီကြားထဲ လျှပ်စစ်မီးလာမှ ရေရရှိမှုမို့ ဒီအခက်အခဲကိုလည်း နေ့စဉ်နှင့်အမျှကျော်ဖြတ်နေရတာပဲ မဟုတ်ပါလား။ ကိုင်းထားပါတော့။ နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း ကျိုးတော်ကြီးကို ကျောပေး၊ ခြေကန်ကာ အကန့်အသတ်အတိုင်းအဆမဲ့ ရေတွေဖြန်းတီးမှုဟာ သင်္ကြန်တွင်း ဖျမ်းမှုကျိုးရေဂါလန် သန်း ၄၀ ကျော်အနည်းဆုံး ကုန်ပါသတဲ့။ ဒီအရေအတွက် ဟာ မန္တလေးမြို့လူထု ၁၀ သိန်းဝန်းကျင်အတွက် တစ်နေ့တာရေ လိုအပ်မှုမဟာမာဏပါ။ မနက်လင်းတာနဲ့ ရေအတွက် ဒုက္ခများသောကရောက်ကြတဲ့ အိမ်ထောင်စု ၇၀၀၀၊ လူဦးရေ ၅၀၀၀၀ ဝန်းကျင်အတွက် တစ်လစာ နီးပါးလုံလောက်စွာ သုံးစွဲနိုင်တဲ့ ရေပမာဏပါ။

မန္တလေးကျုံးမြို့ရိုးရဲ့ အရှေ့ဘက်၊ ၈ ပြာ ၉ ပြာ သာ သာဝေးတဲ့ ရပ်ကွက်တွေမှာပင် အခုလိုနေဦးပေါက် လာပြီဆိုရင် မနက်လင်းတာနဲ့ စက်ဘီးကိုယ်စီ၊ ဆိုင်ကယ် ကိုယ်စီနဲ့ ရေနီမြောင်းဆီ အပြေးအလွှားရောက်လာကြ တယ်။ လျှော်ဖွတ်စရာ အဝတ်ထုပ်တွေရော... ကလေး တွေရောပေါ့။ တချို့က အပြန်မှာသယ်ဖို့ ရေပုံးတွေလည်းပါ တယ်။ တော်တော်နေပူတဲ့ နေ့တွေဆိုရင် မိသားစုလိုက် ကားနဲ့လာကြတာတွေတောင်ရှိရဲ့...။ အပန်းဖြေ အနားယူ ဖို့ မဟုတ်ပါဘူး။ မန္တလေးဆင်ခြေဖုံးရပ်ကွက်တွေ အတော် များများမှာ သောက်ရေ သုံးရေမလောက်လို့ ရေနီမြောင်း ဆီ တကူးတက လာရောက်ပြီး ရေချိုးကြ၊ အဝတ်ဖွတ်ကြ၊ ရေသယ်ကြတဲ့ မရိုးနိုင်သော မြင်ကွင်းတွေပါ။

ရေနီမြောင်းဆိုတာကလည်း ပါတော်မူပြီးနောက် ၁၉၀၂၊ ၁၉၀၃ခုနှစ် ဝန်းကျင်ရောက်တော့ ဆည်တော်ကြီး ကနေ မန္တလေးတူးမြောင်းကြီးဖောက်...။ အဲဒီတူးမြောင်း ကြီးကတစ်ဆင့် မန္တလေးအရှေ့ခြမ်းက လယ်ကွင်းတွေဆီ ရေပေးဝေတဲ့ မြောင်းပါ။ အရှေ့ရိုးအစပ်မှာရှိတဲ့ ဆည်တော်ကြီးရေက မိုးတွင်းဆိုရင်နီကျင်ကျင်မို့ ရေနီ မြောင်းလို့ အလွယ်တကူခေါ်ဝေါ်သုံးစွဲခဲ့ကြရာက တွင်သွားတဲ့ နာမည်ပါ။ ရေနီမြောင်းဟာ ၁၉၈၀ ကျော်ဝန်းကျင်အထိ ရေကောင်းရေရှည် တသွင်သွင်နဲ့ လယ်တွေကို ရေပေးတဲ့မြောင်းအသွင်က မပျောက်ခဲ့ ပါဘူး။ ဒီနောက်ပိုင်း မြို့ကွက်သစ်တွေ၊ အိမ်ခြံမြေဝင်း အသစ်တွေ ဖော်ထုတ်လိုက်တဲ့နောက်၊ လယ်ကွင်းတွေ ပျောက်ကုန်ပြီး ရေနီမြောင်းက ရပ်ကွက်ထဲဖြတ်သန်း စီးဆင်းတဲ့ မြောင်းဖြစ်သွားပါတယ်။ မန္တလေးကျုံးကြီးထဲကို အဲဒီရေနီမြောင်းကပဲ ရေသွင်းနေတာမို့ နန်းရွှေ(၂၂)လမ်း၊ ပြန်တစ်လုံးရေတံခါးအထိလောက်တော့ ရေပြည့်ရေစီးနေ ဆဲပါ။ (၂၂)လမ်းက တောင်ဘက် တစ်လျှောက်လုံးကတော့ ရေလည်းမစီး၊ ရေလည်းမရှိတော့ဘဲ၊ အမှိုက်ပစ်ရာ ရေဆိုး မြောင်းကြီးအသွင်ပြောင်းသွားတာကို လျစ်လျူရှုထားတာ လည်း အလွန်ဝမ်းနည်း စရာပါ။ တစ်ချိန်က မန္တလေး တက္ကသိုလ်ရဲ့ အမှတ်အသား၊ အထင်ကရပမာဖြစ်ပြီး နေပြည်အစောင့်၊ ရွှေရည်လောင်းတော့ မေမဒီအပေါင်းက လမ်းလျှောက်လာ၊ ရေနီမြောင်းက လွမ်းလောက်



အကြိမ်ပွဲတော်ကာလ ကျုံးနှုတ်ခမ်းအပေါ် တည်ဆောက်ထားသည့် ရေကစားမဏ္ဍပ်ကို တွေ့ရစဉ်။

စရာ...။ လို့ ဂုဏ်ယူခဲ့တဲ့ ဆရာတင်မိုးရဲ့ ကဗျာလည်း ဒီကနေ့ လူငယ်တွေအမြင်မှာ နားမလည်နိုင်စရာ ဖြစ်ကြရပြီပေါ့။ ကဲ... ထားပါတော့။ အဲဒီအမှိုက်ပစ်ရာပစ်နဲ့ ရေနီမြောင်းထဲက လက်ကျန်မြောင်းရေကိုပဲ နွေခါရောက် ရင် အလှအယက် သွားရောက်သုံးစွဲနေကြရတာပါ။

အဲဒီရေနီမြောင်းရဲ့ အရှေ့ဘက် ၂ပြာ ၃ပြာအကွာက ကွက်သစ်လေးမှာရော ကြည့်ပါဦး။ အရင်... လယ်ကွင်း ကန်သင်းရိုးစပ်က ကျန်ရစ်ခဲ့တဲ့ ၁ ကိုက်သာသာ အကျယ် ရှိတဲ့ ရေမြောင်းလေးထဲ မိုးတွင်းလက်ကျန်ရေတွေကို စုဆောင်းထားပြီး မနက်မိုးလင်းတာနဲ့ ဒီရေ မြောင်းလေးထဲ မှာပဲ အမဲဝမ်းတွင်း(အမဲပုဆိုးကြမ်း)ဟင်း ချက်ရောင်းတဲ့ ဈေးသည်က၊ အမဲဝမ်းတွင်းက ထွက်ခါစ ပူပူနွေးနွေး ကလီစာတွေကို တောင်းထည့်ပြီး မြောင်းရေနဲ့ အကျို အချွဲအညစ်အကြေးတွေဆေးချနေတယ်။ အဲဒီနေရာက အောက်ဖက်မှာ မြောင်းရေနဲ့သွားတိုက်၊ မျက်နှာသစ်၊ ချွဲဟပ်နေတယ်။ အောက်မှာက ဒီမြောင်းရေနဲ့ မနက်စာ အတွက် ထမင်းအိုးတည်ဖို့ ဆန်ဆေးနေတယ်။ အဲဒီ နောက်မှာက အဝတ်လျှော်လေ့ရှိပြီးနဲ့ ခြင်ထောင်တွေ၊ တဘက်တွေလျှော်ဖို့ ဒီရေနဲ့ပဲ ရေစိမ်နေတယ်။ အဝတ်တွေ စိမ်ရင် အိမ်ရှင်မက ဒီရေနဲ့ပဲ ခေါင်းလျှော်နေတယ်။ တချို့အိမ်က ဒီရေတွေကို စဉ်အိုးထဲထည့် အနည်ထိုင်စေပြီး မှ သောက်ရေအိုးထဲ ပြောင်းထည့်ကြတယ်။ မန္တလေးလို မြို့ကြီးမှာ ဒီလိုမြင်ကွင်းမျိုးရှိပါရဲ့လားလို့ သံသယမဖြစ်ပါနဲ့။ ကျွန်တော်ကိုယ်တိုင် အဲဒီလို အခြေအနေမျိုးမှာ သုံးနှစ် လေးနှစ်နေခဲ့ပြီးမှ ကြုံတွေ့ခဲ့ရတဲ့ ကိုယ်တွေ့တွေပါ။ ဒီကနေ့ထိရှိနေဆဲပါ။ မန္တလေးမှာ ဘယ်လိုပဲ ရေစိမ်ကိန်း တွေရှိပါစေ။ ကိုယ်ပိုင်အစိစိတွင်းနဲ့ ရေပြသနာ ဖြေရှင်း နေရသူချည်းပါ။

ဒီလို နေကြထိုင်ကြရတဲ့ အခြေအနေမျိုးမှာ... လာမယ့်သင်္ကြန်ရောက်ရင်လည်း “၄၈”ရပ်သော ပြာသာဒ်ဆောင်တွေနဲ့ ရှေးဟောင်းအမွေအနှစ် နန်းမြို့တော်ကြီး၊ ကျုံးမြို့ရိုးကြီးတွေကို လူမထင်စွာ ကျော ပေး၊ ကုန်ပစ္စည်းလောက်မှ အလေးမထား...။ ကြော်ငြာ စာလား၊ ကုန်ပစ္စည်းဓာတ်ပုံ၊ ဝီနိုင်းရောင်စုံကြီးတွေ ကာရံပြီး၊ ဧရာမစင်ကြီးတွေထိုးကာ... လက်ဝါးသာသာ ဘောင်းဘီတိုနဲ့၊ ဘော်လီမပါတဲ့ တီရှပ်ဝတ်ပြီး၊ မူးယစ် ဆေးတန်ခိုးနဲ့ အသိလွတ်၊ သတိလွတ်နေကြသူလေးတွေ။ လက်ထဲကရေပိုက်က ရေဒလဟောထွက်စေဖို့ ကျုံးထဲက ရေကောင်းရေသန့်တွေ ဖောဖောသီသီဖြန်းကြပါတော့မယ်။ ဒီအတွက် မြို့လူထုစိတ်ချမ်းသာရေး အဓိကဆိုတဲ့ မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့ကြီးက ကျုံးရေဂါလန် သန်း ၄၀ မှ သန်း ၆၀ ကျော် “ဖန်းတီးဖို့စီစဉ်ထားတာ နှစ်စဉ်ပါ။(ဒီနှစ်သင်္ကြန်က ၁ရက်တိုးပြီး ၅ ရက်ဖြစ်တာမို့ သုံးစွဲမယ့် ရေဂါလန်က အရင်နှစ်ထက် သေချာပေါက်တိုး ဦးမယ်)

အဲဒီဂါလန်သန်း ၄၀ သော ရေတွေက လမ်းတွေ ပေါ်ကတစ်ဆင့် အညစ်အကြေးတွေ ပေါင်းစုံသယ်ပြီး ဘေးနားရပ်ကွက်တွေထဲသာမက ကျုံးထဲကိုပဲ ပြန်ပြီး စီးဆင်းရဦးမှာပါ။ ကျုံးကို ကျောပေးဆောက်ထားတဲ့ မဏ္ဍပ်တွေပေါ်က သောင်းချီအရေအတွက်ရှိတဲ့ သင်္ကြန် ပျော်လူသားတွေရဲ့ “အလေး၊ အပေါ့” ဆိုတဲ့ အညစ် အကြေးတွေကရော...။ မိသားစုသားပီပီ ဘယ်သူကများ စနစ်တကျ စွန့်ပစ်ကြပါမလဲ။ မူးယစ်ပျော်ပါး အသိလွတ်နေ သူတိုင်းက ဒလဟောပက်ဖျန်းနေတဲ့ ရေတွေနဲ့အတူ စွန့်ပစ်ကြမှာပဲ။ ကျုံးရေထဲ တဝက်နင်းနေတဲ့ မဏ္ဍပ် ပေါ်ကနေ လွယ်လွယ်ကူကူ ကျုံးထဲပဲ ပြန်စွန့်ပစ်ကြမှာပါ။

သင်္ကြန်ဆိုတာ အကြောင်းပြပြီး အခုလို ရေဂါလန် သန်း ၄၀ ကျော်ဖြန်းတီး...။ အမျိုးသားအမွေအနှစ် ကျုံး မြို့ရိုးပြာသာဒ်တွေ ဥပက္ခာပြု...။ အများပြည်သူသုံး ကျုံးရေထဲ အညစ်အကြေးပေါင်းစုံ စီးဝင်စေတဲ့...။ မန္တလေးသင်္ကြန်ရဲ့ အစီအမံတွေကို မပြုပြင်ကြတော့ ဘူးလား။

အခု... မန္တလေးသင်္ကြန်ဆိုတာ...။ တစ်မျိုးသားလုံး...။ နိုင်ငံတကာက မြန်မာချစ်သူ များ အားလုံးတညီတညွတ်တည်း တန်ဖိုးထားဂုဏ်ယူ ကြည့်ရှုခံစား၊ အံ့ဩခဲ့ကြတဲ့ရှားရှားပါးပါးရှေးဟောင်း အမွေအနှစ် ကျုံး၊ မြို့ရိုး၊ ပြာသာဒ်၊ ပြာသာဒ် အဆောင်ဆောင် တွေကိုခေတ်ပေါ်ပစ္စည်းကြော်ငြာခိုင်းပလတ်စတစ်စ ကြီးများနဲ့ ကာရံပစ်လိုက်တဲ့ သင်္ကြန်ဖြစ်သွားပါပြီ။ တစ်မျိုးသားလုံး...။ နိုင်ငံတကာက မြန်မာချစ်သူများ အားလုံး တညီတညွတ်တည်း တန်ဖိုးထားဂုဏ်ယူ ကြည့်ရှုခံစား အံ့ဩခဲ့ကြရုံမကအမျိုးသား လက္ခဏာလို့ အသိအမှတ် ပြုခဲ့ကြတဲ့ သင်္ကြန်ရဲ့ စိတ်...။ သင်္ကြန်ရဲ့ အလှ...။ သင်္ကြန်ရဲ့ အကျယ်၊ သင်္ကြန်ရဲ့ ယဉ်ကျေးမှု၊ သင်္ကြန်ရဲ့ အနုပညာ...။ ထိုထိုအရာများစုစည်းရာဖြစ်တဲ့ သင်္ကြန်ရဲ့ ညတွေ လုံးဝ(လုံးဝ)ပျောက်သွားပြီး အဖိုးတန် ကျုံး၊ မြို့ရိုးပြာသာဒ်တွေကိုမိုက်မဲစွာ ကျောပေး ဆောက်ထားတဲ့ ရေပက်မဏ္ဍပ်ဧရာမကြီးတွေရဲ့ မောင်နဲ့မမ သားအမိ ကြည့်ရှုခံစားလို့မှ မသင့်တော်တဲ့ ရေပက်နီပုံစက်၊ အော်ဟစ်ဆူညံ၊ ကာမရာဂနွိုးဆွ ဝတ်စားဆင်ယင်မှုနှင့် ကခုန်၊ ဆေးဝါးအရက် ဖောချင်း သောချင်းနဲ့ မူးယစ် ရမ်းကား၊ အရွယ်မရောက်၊ အရွယ် ရောက်လူငယ်ဖိုမများရဲ့ ကာမရာဂပေါက်ကွဲမှုတွေ၊ လူမြင်ကွင်းမှာ လူတော်သလင်းဇာတ်တွေ ခင်းကျင်း...။ နှုတ်မှ ယဉ်ကျေးမှု၊ ယဉ်ကျေးမှု တွင်တွင်အော်၊ တစ်မျိုးသားလုံး၏ စိတ်ဓာတ်နှင့် အကျင့်စာရိတ္တမြင့်မားရေးတွင်တွင် ကြွေးကြော်၊ အမျိုးဂုဏ် ဇာတ်ဂုဏ်မြင့်မားရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှု အမွေ အနှစ်များ၊ အမျိုးသားရေးလက္ခဏာများ မပျောက်ပျက် အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး... ဆိုတဲ့ စာသားများကို ကြက်တူရွေး၊ သာလိကာတွေလို မျက်စိမှိတ်၊ တွင်တွင်ရွတ်ဆိုကြလေကုန်သော “လူကြီး မင်း” တို့ကကော်ဇောခင်း၊ သံဆူးကြီးကာ...။ ဆိုဖာ ဆက်တီခုံမှာ အပူအအေး၊ အချိုအဆိမ့်၊ စားစရာ မြည်းစရာအစုံအလင်၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအစုံအလင်နဲ့ လက်ခုပ်လက်ဝါးတီး...။ အားပေးချီးမြှင့်၊ ဂုဏ်ပြု ချီးကျူး၊ ထောပနာပြု၊ ရွှေပေလွှာမှာ မှတ်တမ်းတင်၊ ရွှေ တိုက်သွင်းအသိအမှတ်ပြုကြလေကုန်သော...။ ရွှေစရာ၊ မုန်းစရာ၊ အော့နှလုံးနာစရာ...။ သင်္ကြန်ကြီးသာ တည်တံ့ခိုင်မာသွားတာ ဆယ်စုနှစ် ၃ စုကြာပေါ့...။

မကြာခင် သင်္ကြန်ကျတော့မယ်။ တစ်မျိုးသားလုံး၊ တစ်ကမ္ဘာလုံးကတန်ဖိုးထားတဲ့ မန္တလေးမြို့တော်ကြီးက လာမယ့်သင်္ကြန်မှာ... ကျုံးဘေးမှာ ကျုံးကိုပင်ပေး၊ ဝီနိုင်းတွေနဲ့ကာရံကြမယ့် မဏ္ဍပ်ကြီးတွေ နှစ်တိုင်းလိုတဲ စတင်ဆောက်လုပ်နေကြ ပြီ...။ ရေပက်မဏ္ဍပ်ကြီးတွေမှာ အော်ကြ ဟစ်ကြ...။ ကဲကြတဲ့ကြ...။ ပြကြဖြကြ...။ ဖို့ ရွှေဆောင်ရွှေရွက် ပြုမယ့် မြို့တော်ဝန်မဏ္ဍပ်ကြီးက အရင်နှစ်တွေလို ငွေကျပ်သိန်းပေါင်းများစွာသုံးဖို့ဖြုန်းဖို့ စီစဉ်ကြပြီ...။ ရေတွေနဲ့ပက်၊ နီပုံစက်ကြဖို့...။ ကျုံးထဲက ရေဂါလန်သန်း ၄၀၊ သန်း ၅၀၊ သန်း ၆၀ မက အလဟသ ဖြန်းတီးကြဦးမှာလား...။ ။



အကြိမ်အပြီး ညစ်ညမ်းသွားသော ကျုံးကို တွေ့ရစဉ်။

ကြေးမုံ

ပြည်တွင်းရေးရာ

စဉ်ကိုင်မြို့နယ်ထန်းတောကျေးရွာအဝင် မြောက်ဘက်လမ်းအား ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးကျောက်ခင်းခြင်းများဆောင်ရွက်

စဉ်ကိုင် မတ် ၂၃
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စဉ်ကိုင်မြို့နှင့် ခြောက် မိုင်ကျော်ကွာဝေးသော ထန်းတောကျေးရွာတွင် ကျေးလက်နေပြည်သူများ၊ ကျောင်းသား၊ ကျောင်း သူများ သွားလာရေးလွယ်ကူအောင်ပြေစေရန်အတွက် ထန်းတောကျေးရွာ ရွာအဝင်မြောက်ဘက်လမ်း အား မတ် ၂၁ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မြေသားလမ်းမှ ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုး ကျောက်ခင်းခြင်းလုပ်ငန်းများ

ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါ စဉ်ကိုင်မြို့နယ် ထန်းတောကျေးရွာ ရွာအဝင်မြောက်ဘက်လမ်းအား အရှည်ပေ ၄၀၀၀ ကျော်ကို မြေသားလမ်းမှ ကျောက်ခင်းခြင်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် ထန်းတောကျေးရွာ ရွာဦးကျောင်းဆရာတော် ဦးပညာသာရက ငွေကျပ် ၄၅၀၀၀၀ မတည်လျှင်အထိ အလှူရှင် ဦးခင် မောင်ထွန်း-ဇနီးဒေါ်နော်အိအိ ငွေခြံသေ့သကြား

စက် မန္တလေးမြို့မှ ငွေကျပ် ၂၇၀၀၀၀ နှင့် ကျေးရွာ ပြည်သူများမှ လှူဒါန်းငွေကျပ် ၂၄၆၀၀၀၀ စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၅၁၆၀၀၀၀ အကုန်အကျခံကာ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ယင်းကျောက်ချောလမ်းခင်းပြီးပါက သွား လာရေး ပိုမိုလွယ်ကူလာမည်အပြင် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ မြို့ပေါ်သို့ အချိန်တိုအတွင်း သွားလာနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ **တင်တင်ထွန်း(စဉ်ကိုင်)**

ရေးမြို့၌ အမျိုးသမီးအိမ်တွင်းမှုသက်မွေးလုပ်ငန်းပညာသင်တန်းဆင်းပွဲကျင်းပ

ရေး မတ် ၂၃
နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန အမျိုးသမီးအိမ်တွင်းမှု သက်မွေးလုပ်ငန်းပညာသင်တန်းကျောင်းတွင် သင်တန်းဆင်းပွဲကို ရေးမြို့၌ မတ် ၁၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သင်တန်းဆင်းပွဲတွင် မွန်ပြည်နယ် လျှပ်စစ်နှင့် စက်မှုလက်မှုဝန်ကြီး ဦးနိုင်လတ်အောင်က တက်ရောက်အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး ထူးချွန်ဆုနှင့် သင်တန်းဆင်းအောင် လက်မှတ်များ

ပေးအပ်ခဲ့သည်။
ယင်းနောက် အဆိုပါ အခြေခံအိမ်တွင်းမှုသင် တန်းအမှတ်စဉ် (၅၃) နှင့် အဆင့်မြင့်စက်ချုပ်သင် တန်းအမှတ်စဉ် (၄၃) သင်တန်းမှ သင်တန်းသူများ ကိုယ်တိုင် လက်တွေ့ပြုလုပ်ထားသည့်များကို ဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့ဝင်များက ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့သည်။
သင်တန်းကာလမှာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၄ ရက် မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ် မတ် ၁၈ ရက်ထိဖြစ်ပြီး ကျွက်မရော၊ ချောင်းဆုံ၊ သံဖြူဇရပ်၊ ရေးမြို့နယ်အတွင်းမှ သင်တန်းသူ ၃၆ ဦး တက်ရောက်သင်ယူခဲ့ကြ

ကြောင်း သိရသည်။
ယင်းသင်တန်းကိုဖွင့်လှစ်ရသည့်ရည်ရွယ်ချက် မှာ ရိုးရာအိမ်တွင်းမှုအတတ်ပညာ ပိုမိုထွန်းကား ပြန့်ပွားစေရန်၊ တိုင်းချစ်ပြည်ချစ် မျိုးချစ်စိတ် ရှင်သန် လာစေရန်၊ ကိုယ်ပိုင်အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ် ငန်းပညာများနှင့် ရပ်တည်သွားနိုင်ရန်၊ ဘက်စုံစား ဝတ်နေရေးဖူလုံမှု ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာရန်နှင့် လူနေမှု အဆင့်အတန်း မြင့်မားလာစေရန် ဖွင့်လှစ်သင်ကြား ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ကျောင်းအုပ်ကြီးဒေါ်သင်း သင်းယုက ပြောသည်။ **ထွန်းထွန်း(ရေး)**

ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၌ သူငယ်တန်းသင်ဆရာ၊ ဆရာမများနည်းပြသင်တန်းဖွင့်

နေပြည်တော် မတ် ၂၃
၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်တွင် စတင်ကျင့်သုံးတော့မည်ဖြစ်သည့် (KG) စနစ်ကို သင်ကြားပို့ချပေးကြမည့် ဆရာ၊ဆရာမများအား လေ့ကျင့်သင်တန်းပေး ရေး(တိုင်းအဆင့်)နည်းပြသင်တန်းဖွင့်ပွဲကို မတ် ၂၂ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ဇေယျသီရိမြို့နယ် အမှတ်(၁၄)အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း ခန်းမ၌ကျင်းပရာ နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် ပညာရေး တာဝန်ခံ ဦးဖုန်းဇော်ဟန် တက်ရောက်အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားသည်။
ထို့နောက် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်နှင့်ပညာရေးစီမံကိန်းဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်အေးအေးမွန်ဦးက (KG)သင်တန်းဆိုင်ရာ အသေး စိတ်အချက်အလက်များကို ရှင်းလင်းရာတွင် “ KGတန်းကို လာမည့်ပညာသင် နှစ်တွင် စတင်ကျင့်သုံးမှာဖြစ်ပြီး အသက်ငါးနှစ်ပြည့်သူ ကလေးငယ်များကို လက်ခံ ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်သည်။ ဘာသာရပ်ကို အခြေခံသည့် အလွတ်ကျက်မှတ် မှုကို အဓိကထားသင်ကြားပေးခြင်းမျိုးမဟုတ်ဘဲ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးမှုရရှိစေမည့် ရှေးဦးကလေးသူငယ်ဖွံ့ဖြိုးမှု နိုင်ငံတကာစံနှုန်းများနှင့်အညီ အကြောင်းအရာ အခြေပြု၍ စဉ်းစားတွေးခေါ်တတ်လာအောင် သင်ကြားပေးမှာဖြစ်သည်” ဟု ဆွေးနွေးသည်။
ဆက်လက်၍ နေပြည်တော် ပညာရေးမှူးရုံး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးထွန်းမြင့်အောင်က သင်တန်းဆိုင်ရာ စည်းကမ်းချက်များနှင့် စီစဉ်ဆောင်ရွက် ထားမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး နေပြည်တော်ကောင်စီဝင် နှင့်အတူ တာဝန်ရှိသူများက KG သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုအားပေးသည်။
အဆိုပါသင်တန်းကို မတ် ၂၂ ရက်မှ ဧပြီ ၇ ရက်အထိ ၁၇ ရက် ကြာဖွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ဗဟိုအဆင့်နည်းပြသင်တန်းတက်ရောက်ပြီးသည့် သင်တန်းနည်းပြ ဆရာ၊ဆရာမ ရှစ်ဦးတို့က ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ အတွင်းရှိ မြို့နယ်(၈)မြို့နယ်ရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများမှ သင်တန်းသား ၁၆၀တို့ကို စာတွေ့လက်တွေ့ သင်ကြားပို့ချပေးကြမည်ဖြစ်သည်။ **သန့်မောင်(ပြန်ဆက်)**

ဟပွန်တွင် စာကြည့်တိုက်ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပ

ဟပွန် မတ် ၂၃
ကရင်ပြည်နယ် ဟပွန်ခရိုင် ဟပွန်မြို့တွင် စာကြည့် တိုက် လုပ်ငန်းများ ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေ ရေး၊ ပြည်သူများ စာပေဖတ်ရှုသည့်အလေ့အထများ တိုးပွားလာစေရေးအတွက် ရည်ရွယ်ပြီး ပြန်ကြားရေး နှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနမှ ဆောင်ရွက်သော စာကြည့်တိုက်ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများမြှင့်တင်ရေး အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ရုံးစာကြည့်တိုက်၌ပို့ချခဲ့သည်။
အဆိုပါ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲသို့ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ

များမှ စာကြည့်တိုက်မှူးများ၊ စာကြည့်တိုက်အဖွဲ့ဝင် များ၊ စိတ်ပါဝင်စားသူ ၃၀ ခန့် တက်ရောက်ကြပြီး မတ် ၁၀ ရက်မှ ၁၁ ရက်အထိ နှစ်ရက်တိုင် စာကြည့်တိုက် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေး၊ စာဖတ်သူတိုးပွားစေရေးနှင့် စာကြည့်တိုက်တစ်ခုတွင် အဓိကအခန်းကဏ္ဍဖြစ်သော စာကြည့်တိုက်မှူးများ စာကြည့်တိုက်စီမံခန့်ခွဲပုံနည်း စနစ်များကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။
သိန်းစိုးမြင့်(ပြန်/ဆက်)

မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

နွားထိုးကြီး မတ် ၂၃
နွားထိုးကြီးမြို့နယ် မကျီးကုန်းနှင့် သန်းပင်တော ကျေးရွာတို့တွင် အိမ်ထောင်စုအလိုက် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေး၊ အရောင်းအဝယ်စသည့် မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာ စီမံကိန်းလုပ်ငန်း များ ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေကို မတ် ၁၈ ရက်က မြင်းခြံခရိုင် ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန

ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျုံးလှန်ဦးနှင့် အဖွဲ့က ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ ပြီး ကျေးရွာအလိုက် မြစ်မီးရောင် ရန်ပုံ ငွေကြီးကြပ်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များအား စီမံကိန်းလုပ်ငန်း ဆိုင်ရာများ ဆွေးနွေးပြောကြားခဲ့သည်။
နွားထိုးကြီးမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၄ - ၂၀၁၅ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ကျေးရွာ ၁၃ ရွာ၊ ၂၀၁၅ - ၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အတွင်း ကျေးရွာ ၁၀ ရွာတို့၌ ကျေးရွာ တစ်ရွာလျှင် နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ အရင်းမပျောက်လည်ပတ်ရန်ပုံငွေကျပ် သိန်း ၃၀၀ စီဖြင့် ကျေးရွာနေပြည်သူ များ လူမှုစီးပွားဘဝတိုးတက်မြှင့်တင် မှား လာစေရန် မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာ စီမံကိန်းကို စနစ်တကျ အကောင် အထည်ဖော်လျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။ **ဝင်းအောင်**

NEW MOTION Travels & Tours Co., Ltd.
 April - 12 - 15 (Myanmar Treasure Resort, Aureum Resort & Spa)
 April - 11 - 18 (Myanmar Treasure Resort, Aureum Resort & Spa)
 April - 12 - 15 (Thande Beach Hotel, Aureum Resort & Spa)
 April - 12 - 15 (Thande Beach Hotel)
 အနားယူ အပန်းဖြေခြင်းသည် အနာဂတ်အတွက် အင်အားဖြစ်စေပါသည်။
 အမှတ်-16၊ ကျွန်းတောလမ်း၊ စမ်းချောင်း။ အမှတ်-234, 33လမ်း၊ 81 x 82 လမ်းကြား။
 Ph: 01 527 922, 01 538 811, 09 731 489 22, 09 260 792 878. Ph: 09 431 478 79, 09 259 033 443

မြတ်ဗောဓိ ဗုဒ္ဓဂယာအဆင့်မြင့်ဘုရားပူးအဖွဲ့
 (၉) ရက် - ၂၅ ဇူလိုင်၊ ၂၀၁၆ - ၂၅ ဇူလိုင်၊ ၂၀၁၆ - ၂၅ ဇူလိုင်၊ ၂၀၁၆ - ၂၅ ဇူလိုင်
 (၁၄) ရက် - ၂၅ ဇူလိုင်၊ ၂၀၁၆ - ၂၅ ဇူလိုင်၊ ၂၀၁၆ - ၂၅ ဇူလိုင်၊ ၂၀၁၆ - ၂၅ ဇူလိုင်
 ရဟန်းတော်၊ သီလရှင်၊ ပင်စင်စားပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးလျှင် - ၁၀၀၀၀/- passport ရှိသူ - ၃၀၀၀၀/- (၅) ဦးတစ်စုလျှင် - ၅၀၀၀၀/- (၁၀) ဦး တစ်စုလျှင် - ၂၀၀၀၀/- လျော့ပေးသည်။ (၁၆) ဦး တစ်စုလျှင် တစ်ဦးအပွဲ လိုက်ပါခွင့်ပြုပါသည်။ နယ်ပယ်များသည်များအတွက်ကြို- ပို့တည်းခိုနေထိုင်ရေး စီစဉ်ပေးသည်။ သစ်သီးသွမ်း၊ ယာနာနီသွမ်း၊ ရေချမ်းပန်းနှင့် India GSM Simcard နှင့် Internet Wifi မေတ္တာလက်ဆောင်ပေးပါသည်။ ခရီးလမ်းတလျှောက်တွင် စားသောက်စရာများကိုလိုလေသေးမရှိပြည့်စုံစွာကျွေးမွေး စဉ်ခံပါမည်။ ဘုရားဌာန(၄)ဌာနများတွင် စုပေါင်းကြားသင်(၁၁)ထည့်ဆက်ကပ်မည်။ ကားညာမောင်းခရီးစဉ်(လှိုင်)လှိုင်ဝယ်ပါ။ မိသားစုအဖွဲ့အစည်းများအတွက် အထူးခရီးစဉ်များ စီစဉ်ပေးပါသည်။
 ခရည့်ခရီးစဉ် - ၁၄ ရက် - (April - 9) သင်္ကြန်ခရီးစဉ်
 ခရည့်ခရီးစဉ် - ၉ ရက် - (April - 9) သင်္ကြန်ခရီးစဉ်
 အမှတ်(၁)ဥ၊ ၁၃၅၊ ၁၃၅၊ အခန်း(၃/အေ)၊ လမ်း(၄၀)၊ ကန်သည်လမ်းနှင့်မဟာဗန္ဓုလလမ်းကြား ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
 Ph: 01-377129, 09-49338595, 263125261, 788304828, 420134528 E-mail: myatbodhi@gmail.com

မိဘမေတ္တာ ဘုရားပူးဆောင်ရေး သင်္ကြန်ခရီးစဉ် ပြေ(၁၁+၁၈)
 (မန်း)ရွှေစက်တော်(သီးသန့်) (၃)ရက်ဆက် ပုဂံ၊ ညောင်ဦး၊ ပုပ္ဖါး (၅)ရက်ဆက် (မန္တလေး)၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ (တောင်ကြီး)၊ အင်းလေး၊ ဝင်းတယ(၈)ရက် ခရီးစဉ် အစအဆုံး (၁၁)ရက် တောင်ကြီး (သင်္ကြန်) (၄)ရက်ဆက် လှိုင်ကော်(၅)ရက်၊ မန္တလေး (သင်္ကြန်)၊ ပြင်ဦးလွင်၊ စစ်ကိုင်း၊ မုံရွာ၊ အလောင်းတော် ကသာပ (၅)ရက်၊ ရွှေစက်တော်နှင့်အလောင်းတော်ကသာပ(၅)ရက်၊ ထားဝယ် ရှင်ကိုးရှင်နှင့် မော်လမြိုင် ကျွဲကွဲ၊ စက်ခဲ (၆)ရက်၊ မန္တလေး တောင်ကြီး (သင်္ကြန်) (၇)ရက်၊ မော်လမြိုင် ကျွဲကွဲ၊ စက်ခဲ ကျွဲကွဲထီးရိုး (၄)ရက်၊ ကြိုတင်လက်မှတ် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
 အမှတ်(၉၀)၊ ဝိုင်သုရလမ်းနှင့် ကမ်းရိုးတန်းထိပ်၊ ကြည့်မြင်တိုင်ညရေအနီး၊
 မုန်း-၀၉-၅၀၃၁၀၇၀၀၉-၉၆၄၄၃၁၀၇၀၀၉-၄၂၀၁၀၇၀၇၀၇၀၇၀-၂၆၂၀၂၅၅၅၅၅
 ဦးစံအောင်တော်၊ ခေါ်မနီ ၁၀၂၊ ပြည်လမ်း(၁၀)မိုင်ကမ်း၊ ၁၀-၆၆၆၉၃၅၀၉-၅၁၇၆၆၉၃၅

MELIA TWO STAR မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာ
 စားပြေ-အင်းလေး-ဝင်းတယ-melra-
 မိန့်မရောက်နှင့် ပြည်ထောင်စုကြည့် မျှော်
 (၇)ည(၇)ရက်
 Hotel, Restaurants, ဝင်းမိတ်ပျားစားပြေ
 (01)8603651, 09 5141446, 09 5032762

OASIS ကား+စား+တည်း(ဗြိတိ)
 'အိမ်အကျောက်လက်မှတ်'ဖြတ်ထားသည်'
 Ph: 09 5038816, 09 254197844, 09 73242468

RUBY ကားစီးလုံးငှားသည်
 519100
 09-51-77212, 535100
 စရိုးစဉ်မျိုးစုံအတွက် (၄၅၊ ၃၃၊ ၂၄၊ ၁၈၊ ၁၄၊ ၁၀၊ ၈) ယာဇာတ်စီးနှင့် Saloon, Van ကားမျိုးစုံ
 ငှားနိုင်းပါသည်။ လေ့ကျင့်ထားပြီးစုံငှားရန်ခွင့်
 သန့်စင် (ယာဉ်ပိုင်ရှင်များဆက်သွယ်ပါ)

ဟိန်း 01-293159
 01-9000293
 09-5160048
 ခရီးစဉ်အမျိုးမျိုးနှင့်
 လရုပ်/နယ်စပ်ကားများအချို့ကို
 ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်ဆက်သွယ်ပါ။
 www.heincarrental.com

ကား မျိုးစုံ
 (Alphard/Crown/MarkII/ဆန်တော့/ Hiace/ ဘုရားပူးအဖွဲ့/ ၂၄/ ၂၆/ ၃၃/ ၄၅/ ၄၉ စတင်ပါ) များကို ခရီးစဉ်အမျိုးမျိုးအတွက် ယာဉ်ပိုင်ရှင်များကိုယ်တိုင် ခိုသားသောနေရာနှင့် ခရီးအတွက် ပိုင်ပါသည်။
 Ph: 09795549249; 095418126

T.Club ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဧပြီလထုတ် ထွက်ပြီ
 www.facebook.com/TClubMyanmar
 စာအုပ်ဆိုင်တိုင်းတွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။ မရပါက တူဒေးစာအုပ်တိုက်မှန်း - ၅၀၇၃၈၅၊ ၅၀၇၃၉၁၊ ၅၀၇၃၉၂၊ ၅၀၇၃၉၃၊ ၀၉ ၇၃၀၉၀၃၁၃ သို့မှာပါ။ **၁,၀၀၀ ကျပ်**

ဒဂုံမြို့နယ်
 ဒဂုံမြို့နယ်
 ဘဏ္ဍိုင်၊ မြောက်ပိုင်း
 များရှိ မြေကွက်များကို
 ရောင်းကောင်း ပေးဝယ်သည်။
09-6809893
09-5120620



ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ၊ ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်တွင်းအခွန်များ ဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မတ်လ(၁၈)ရက်နေ့၊ သတင်းထုတ်ပြန်ကြေညာချက်အရ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ အခွန်စည်းကြပ်နှစ်အတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် ဝင်ငွေခွန်အများဆုံး ထမ်းဆောင်သူလုပ်ငန်းရှင်(၁၀၀၀)ဦးအနက် **“ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်”** သည် **“ပထမနေရာ”** မှ ဝင်ငွေခွန်အများဆုံး(၄)နှစ်ဆက် ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြောင်း သိရှိ ရသဖြင့် **မြန်မာနိုင်ငံကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း ၏ နာယက၊ ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကိုဝင်း** အား အထူးပင်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် နောင်နှစ်များတွင်လည်း ယခုကဲ့သို့ နိုင်ငံတော်အတွက် အခွန်ဘဏ္ဍာ အများဆုံးသယ်ပိုးထမ်းဆောင်နိုင်ပြီး နိုင်ငံအကျိုးပြု ဆိုင်ရာကဏ္ဍအသီးသီး၌ ဆတက်ထမ်းပိုးတိုး၍ ထမ်းဆောင်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများတောင်းအပ်ပါသည်။



ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
မြန်မာနိုင်ငံကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း

ကျေးဇူးအပ်ပါမည်
 UE 1 ၁၅၂-၁၄၆ မြေချပါမစ် ၂စောင်
 ၁၅၇ရပ်ကွက်-၁၆၅/၁၂၅ မြေချပါမစ် ၂စောင်
 UE 1 ၆၈၆ မြေချပါမစ် ၁စောင်
 ၁၄၀/ရပ်ကွက် ၄၃၃ မြေချပါမစ် ၁စောင်
 ၁၆၀ရပ်ကွက် ၁၀၄၉ မြေချပါမစ် ၁စောင် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၉၄၃၇၀၊ ၀၉-၄၂၀၀၂၆၄၉

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
 ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၃၀) ဒေါ်ကြည်ကြည်(ခ)ဒေါ်ကြည်ကြည်ချစ်(ဘ)ဦးဘိုးချစ် (AA-၀၂၃၂၇)မြေချပါမစ်မူရင်းအား ပြန်လည် အပ်နှံ၍ ဒေါ်ကြည်ကြည်ချစ်(ဘ)ဦးဘိုးချစ်(၀၂/ကမတ(နိုင်)၀၀၄၇၄၈)အမည်ပေါက် မြေငှားစာချုပ် မူရင်းနှင့် လဲလှယ်ထုတ်ယူခွင့်ပြုပါရန် အရောင်းအဝယ်အရပ်ကတိစာချုပ်၊ မြေချပါမစ်မူရင်း၊ အထွေထွေ ကိုယ်စားလှယ်လွှာ၊ ငွေကျေးကြေးဘဏ်ထောက်ခံချက် စာရွက်စာတမ်းများတင်ပြ လျှောက်ထားလာ ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ကြော်ငြာသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမှ ရင်းများတင်ပြ၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက် ကုန်ဆုံးသည်အထိ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိ ပါက မြေချပါမစ်မူရင်းနှင့် မြေငှားစာချုပ်မူရင်းလဲလှယ် ထုတ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။
မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ဒီကရီအတည်ပြုလုပ်ရန် အမိန့်ထုတ်သင့်ကြောင်း ထုချေစေရန် အကြောင်းကြားစာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်-၂၊ နည်းဥပဒေ-၂၂) ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး ၂၀၁၃ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၅၅၈နှင့်ဆက်သွယ်သည့် ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ တရားမလာရီမှုအမှတ်-၂၆ ဒေါ်စန်းမြင့်ရီ နှင့် ဒေါ်ခင်တိုးမြင့် (တရားနိုင်) (တရားရုံး) အထက်အမည်ပါသူ ဒေါ်ခင်တိုးမြင့် အမှတ်(၉) အခန်း(D-6) နဝဒေးလမ်း၊ ယောမင်း ကြီးရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ)သို့စေရမည်။ ၂၀၁၃ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၅၅၈တွင်ကျရှိသည့် ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် တရားနိုင်ကလျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ မည်သည့်အကြောင်းကြောင့် အတည်ပြု လုပ်စေရန် အမိန့်ကိုမထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်းတစ်ခုခုရှိလျှင်ဖြစ်၍ ချေဆိုရန် သင်ကိုယ်တိုင် ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်အခွင့်အမိန့်ရရှိနေပြန်ဖြစ်စေ၊ အကြောင်းပြချေဆိုနိုင်သူ အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ် ဖြစ်ဖြစ်စေ ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ မတ်လ ၃၁ရက် (၁၃၇၇ခုနှစ်၊ တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၈ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် ဤရုံးတော်ရှေ့လာရောက်စေ။ ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ မတ်လ ၁၆ ရက်တွင် ဤရုံးတော်တံဆိပ်ရိုက်ခွင့်ရှိ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။
 (ခင်လေးမြင့်)
 ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၅)
 ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

100% သံချေးပတက်သည့် Stainless Steel ဘလိတ်စားသွားဆူးကြီးများကို
ခေတ်ဘွားလေးမိုလ်မိုလ်မောင်ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ဈေးနှုန်းချိုသာစွာ
ဖြင့် ရောင်းချတပ်ဆင်ပေးနေပါသည်။
အရောင်းခန်း(၁) - အမှတ်(၃၄/A)၊ ကျေးအေးကုန်းလမ်း၊ (နင်းသီကုန်းဘူတာရုံနီးပါး)၊ ဝန်းချိန်မြို့နယ်။
Ph : 01-545531, 01-8603141, 09-5008161
အရောင်းခန်း(၂) - အမှတ်(၃၆/A)၊ ဗြည်လမ်း၊ (၉)မိုင်၊ မရမ်းကုန်း။
Ph : 01-656521, 09-421024731, 09-421024741
အရောင်းခန်း(၃) - အဆောင်(၁၁၇)၊ အနန်း(၅)၊ ကျောက်မီး(၆)လမ်း၊ ကျွတ်လှတောင်သာခေတ်ဘွားမြို့နယ်၊ တောင်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်။
Ph: 01-642748, 09-421024711, 09-421024811



BIGGEST SALE

10th MARCH ~ 10th APRIL | 2016

HOME ENTERTAINMENT

<p>ULTRA HD SMART 3D LED TV 84"</p> <p>FREE GIFT * LG Brand ထွက်သော World First Curved OLED TV * S55EC930T 55" OLED Full HD Smart Curved 3D LED TV</p>	<p>4K SMART LED TV 70" 79"</p> <p>FREE GIFT DVD Home Theater LHD-675</p>	<p>OLED FULL HD SMART CURVED 3D LED TV 55"</p> <p>FREE GIFT BH-5540T Blu-ray Home Theater</p>	<p>4K SMART 3D LED TV / SMART LED TV 55"</p> <p>FREE GIFT 24" LED TV 24MT47V</p>
<p>4K SMART 3D / Curved 3D LED TV 55" 65"</p> <p>FREE GIFT BP440 Blu-ray Player</p>	<p>4K SMART LED TV 43" 49" (UF680T) 43" 49" (UF690T)</p> <p>FREE GIFT BP250 Blu-ray Player</p>	<p>LED TV 43" 49" (LF540T) 43" 49" (LF590T) Wi-Fi Smart</p> <p>FREE GIFT DP132H DVD Player</p>	<p>LED TV 24" 28" 32"</p> <p>FREE GIFT Umbrella</p>
			<p>BLU-RAY/DVD PLAYER & SPEAKER</p> <p>FREE GIFT Cap</p>

AIR CONDITIONER

<p>All Air Conditioner</p> <p>LG Air Conditioner သံသယသုဗျားအတွက် ကျင့်သိမ်းခြင်းမပြုဘဲ အစီအစဉ်</p> <p>ခွဲခြားကမ်းပိုး</p>	<p>Floor Standing & Ceiling Cassette</p> <p>5% Discount</p>
---	---

SIDE BY SIDE

<p>Side by Side (4 Doors) 680 Liter</p> <p>FREE GIFT 1 Door Refrigerator</p>	<p>Side by Side 522 533 674 Liter</p> <p>FREE GIFT Premium Gift Set</p>
<p>Side by Side 630 679 Liter</p> <p>FREE GIFT Microwave</p>	

REFRIGERATOR

<p>2 Doors 425 Liter</p> <p>FREE GIFT Vacuum Cleaner</p>	<p>2 Doors 205 225 272 335 Liter</p> <p>FREE GIFT Luminarc Drink Set</p>	<p>2 Doors 507 524 Liter</p> <p>FREE GIFT Lock & Lock Gift Set</p>	<p>1 Door 163 193 Liter</p> <p>FREE GIFT Safe Guard</p>
--	--	--	---

MICROWAVE OVEN & VACUUM CLEANER

<p>FREE GIFT Cap</p>	<p>FREE GIFT Cap</p>
---------------------------------	---------------------------------

WASHING MACHINE

<p>Front Load (10.5 14 16 kg 7/4 17/9 14/8 kg Wash & Dry) Dryer (10.5 kg)</p> <p>FREE GIFT Vacuum Cleaner</p>	<p>Front Load (7 8 kg)</p> <p>FREE GIFT Lock & Lock Storage + Box Towel</p>	<p>Top Load (17 kg)</p> <p>FREE GIFT Towel</p>	<p>Top Load (10 10.5 12 13 14 kg)</p> <p>FREE GIFT Towel</p>	<p>Semi (7 10.5 kg) Top Load (7.5 8 kg)</p> <p>FREE GIFT Detergent</p>
---	---	--	--	--

TW Enterprise Limited | **LG BRAND SHOP** များနှင့် **WAI YAN Electronics** ဆိုင်ကြီးများတွင် သံသယရှိနိုင်ပါသည်။

<p>LG Brand Shop (Sule): အမှတ် (၁၂၃)၊ သွေးလှည့်ရေလမ်း၊ ကျောက်တံတား၊ နေပြည်တော်၊ ၀၁-၃၇၅၅၅၅</p> <p>LG Brand Shop (Kabar Aye): အမှတ် (၅၆)၊ ကျွန်းဆွေလမ်း၊ တောင်ကြီး၊ နေပြည်တော်၊ ၀၁-၈၆၇၃၃၃</p> <p>LG Brand Shop (Pansadan): အမှတ် (၁၆၂-၁၆၄)၊ မြင်းတံတားလမ်း၊ ကျောက်တံတား၊ နေပြည်တော်၊ ၀၁-၂၇၇၆၆၁</p> <p>LG Brand Shop (Mandalay): အမှတ် (၂၁၃)၊ ဟူးဝမ်နှင့် ဟူးဝမ်လမ်း၊ မြင်းတံတား၊ နေပြည်တော်၊ ၀၂-၆၄၀၂၂၂</p> <p>LG Brand Shop (Nay Pyi Taw): အမှတ် (၁၅၁-၁၅၄)၊ သီရိမင်းလှလမ်း၊ သီရိမင်းလှလမ်း၊ ၀၅-၂၀၅၀၀၀</p>	<p>WAI YAN Electronics :</p> <p>Pansadan : ၀၁-၂၅၀၅၈၆-၇ Kabar Aye : ၀၁-၈၀၁၄၁၆ South Dagon : ၀၁-၆၀၀၃၄၃-၄</p> <p>Bo Aung Myaw : ၀၁-၃၆၆၅၆၆-၃၆၆၅၇၇ Insein : ၀၁-၆၄၂၆၇၈ Mandalay : ၀၂-၇၂၅၆၀-၄</p> <p>Nay Pyi Taw : ၀၆၇-၆၀၀၀၈၈ Taunggyi : ၀၈၁-၂၀၀၅၇၁ Bago : ၀၆-၂၈၀၆၂၅၂၅</p> <p>Lashio : ၀၆-၂၅၂၃၃၇၇၅၅ Pyaw : ၀၅၃-၂၄၄၄၀၀၈-၄၅၅၀၁၅၀၀</p>
---	--



Stock Trading Start on 25th, March

- ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းတွင် စာရင်းဝင်ကုမ္ပဏီ များ၏အစုရှယ်ယာများရောင်းဝယ်လိုပါက MSEC သို့ကြွလှမ်းခဲ့ပါ။
- MSEC တွင် နံနက် (၉:၀၀) နာရီမှ မွန်းလွဲ (၂:၀၀) နာရီ အချိန်အတွင်းသာ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- ယခုလာမည့် မတ်လ ၂၅ ရက်နေ့တွင် FMI ၏ အစုရှယ်ယာ တစ်မျိုးတည်းသာ အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- လူကြီးမင်းတွင် MSEC ၏ Securities Account မရှိသေးပါက လူကြီးမင်းအနေဖြင့် MSEC တွင် Securities Account ဖွင့်ရန်လိုအပ်ပါသည်။
- လူကြီးမင်းအနေဖြင့် အစုရှယ်ယာများရောင်းဝယ်လိုပါက အောက်ပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ရပါမည် -
 - ◆ MSEC တွင် Securities Account ဖွင့်လှစ်ရန်လိုအပ်ပါသည်။
 - ◆ MSEC ၏ သက်ဆိုင်ရာဘဏ်စာရင်းသို့ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းအတွက် ကြိုတင်ငွေလွှဲပြောင်း၍ အမှာလွှာတင်သွင်းရပါမည်။



မြန်မာစီးပွားရေးဘဏ် တိုင်းရုံး (ပထမထပ်)၊
 ၂၁ - ၂၅၊ ဆူးလေဘုရားလမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့။
 ☎ ၀၁ - ၃၇၈၆၄၇

MSEC မှ လိုက်လံပျဉ်းပျဉ်းကြိုဆိုအပ်ပါသည်။

Home Since 1996
New Arrival Design for Kitchen Cabinet

သုံးစွဲသူစိတ်ကြိုက်ဒီဇိုင်းဖြင့်ယူနိုင်ခြင်း
 ပစ္စည်းသီးသန့်ယူနိုင်ခြင်း

Upper Lower Cabinet

ကွပ်ငွသိန်းစိုး ဝယ်ရုံဖြင့် အထူးအခွင့်အရေးရရှိမည်

1 Box လက်စောင်

လက်စောင် အရောင်းတွက် ၃၀% အထိသာ

ရန်ကုန် (အောက်ဆန်းကွင်း) ဖုန်း - ၀၉ ၇၃၈ ၈၄ ၈၄၀, ၀၉ ၇၃၈ ၈၄ ၈၄၁
 ရန်ကုန် (သီရိမုန်တန်း) ဖြေဟက်လှည့်ပေးပေး ဖုန်း - ၀၉ ၇၅ ၇၀၆ ၇၀ ၈၈, ၀၉ ၇၅ ၇၀၆ ၇၀ ၉၅
 ရန်ကုန် (လှလှအောင်ကွင်း) ဖုန်း - ၀၉ ၇၅ ၇၀၆ ၇၀ ၇၅, ၀၉ ၇၅ ၇၀၆ ၇၀ ၈၂
 မော်လမြိုင် (မပြိုင်ကုန်ကုမ္ပဏီအင်္ဂါ) ဖုန်း - ၀၉ ၇၅ ၅၅ ၅၅၅ ၈၆, ၀၉ ၇၅ ၅၅ ၅၅၅ ၈၅
 (ပဲခူး) မဟာဗြိုင်ပုဂံမော်တော် ဖုန်း - ၀၉ ၇၅ ၇၀၆ ၇၀ ၇၅, ၀၉ ၇၅ ၇၀၆ ၇၀ ၈၅
 (မန္တလေး) မြေပြင်ကုန်ကုမ္ပဏီ(ပုသိမ်) ဖုန်း - ၀၉ ၇၅ ၅၀၀၀ ၆၇၀, ၀၉ ၇၅ ၅၀၀၀ ၆၇၁
 (မကွေး) ဝိဇယမြို့နယ် ဖုန်း - ၀၉ ၇၅ ၇၀၆ ၇၀ ၈၇, ၀၉ ၇၅ ၇၀၆ ၇၀ ၉၇

ပရိတ်ခရီးလမ်း / လေးလမ်း / Fully Auto
တွန့်ဝေရစ် အုတ်ခွက် ခြံတံခွက်
 ဝေဟင်မိမြေအုတ်ရိုက်စက် ရရှိ
 (၆၇) သံသရာလမ်း သုတေသနအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့
 ၀၉ ၄၂၀၀၃၅၈၈၂, ၀၉ ၇၃၁၉၉၄၁၀
 ၀၉ ၄၂၀၀၃၅၈၈၄, ၀၉ ၇၃၁၉၉၂၅၇

ကလေးနာမည်ပေး ဆရာကြီးရာဇာဇော်ဝင်း
 (L.L.B.) ရန်ကင်းအယ်ဒီတာချုပ် (ပုံနှိပ်ရေးပညာရှင်)
 ၀၁-၃၅၄၇၂၇, ၀၁-၃၅၅၄၂၆ ၀၉-၇၃၀၀၅၅၅၄-
 ဖုန်း (၃၅)လမ်း(မေ)မြေညီထပ်၊
 မင်္ဂလာတောင်ညွန့်(၅)၊ ရန်ကင်းမြို့။

စိန်ရတနာ အမှတ် ၇၆၊ ၃၂လမ်း(အောက်)။ ၀၉ ၅၁၀ ၂၇၅၀

ဗိုင်း (1x1) ၁၃၀ ကျပ်
 အမှတ် (၂၀၀) နှင့် အထက် A4 ကျပ်(၁)ချက်မှာ ၆.၅ ကျပ်
 အမှတ် (၅၀၀) နှင့် အထက် A4 ကျပ်(၁)ချက်မှာ ၆ ကျပ်

ကျပ်(၁)သိန်းတိုး အထက် အားပေးသူများအိမ်တိုင်ရာရောက်ရှိပေးပါသည်။
 ဗိုင်းလင်း လစဉ်အပ်လိုသော လုပ်ငန်း၊ Media နှင့် ကုမ္ပဏီ အတွက် ဝ ပေးပတ်လည် ဥပဒေကျပ်၊ ဥက္ကဋ္ဌကျပ်၊ ဝဝဝကျပ် ဖြင့်ဆောင်ရွက်ပေးနေပါသည်။

13th YANGON LIFESTYLE FURNITURE FAIR 2016

၂၀၁၆-မတ်လ(၂၄) ရက် မှ မတ်လ(၂၈) ရက်နေ့အထိ (၅)ရက်တိုင်တိုင် ကျင်းပသွားပါမည်

နှစ်သစ်ကူးအကြံပြုရိသောကပြပွဲကြီး

Platinum Sponsored by
 Presented By **NatRay Co.,Ltd.**

Gold Sponsored by
ချိုဖိုးဟုမ်း **INHOUSE**

တပ်မတော်ခန်းမ

LUCKY DRAW

ရုစပေါင်းကျပ်(၁၀)သိန်းစိုးဝယ်ယူသူတိုင်းကံစမ်းမဲတစ်စောင် ရရှိနိုင်မည့် အခွင့်အရေး

Organized by **Thousand Islands Business Group**



လိုတရ

Portal ကို မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးအတွက် ဖွင့်လှစ်လိုက်ပါပြီ



နိုင်ငံခြားသွားဖို့လား? အမ်ပီတီရဲ့ လိုတရပေါ်တယ်မှ သင့်ရဲ့ သတ်လျက်ကို ကူညီစီမံနိုင်ရန် ငွေကြေး ၃၈ မျိုးပါဝင်သော နိုင်ငံခြားငွေလဲနှုန်းသတင်းတွေကို အခမဲ့ စီစဉ်ပေးနေပါပြီ



အမ်ပီတီရဲ့ လိုတရပေါ်တယ်မှာ မိုးလေဝသသတင်းတွေကို အခမဲ့ရယူပြီး ရာသီဥတုဇော်ကို ကာကွယ်ရှောင်ရှားနိုင်ပါတယ်



ခေတ်မီတဲ့နောက်ဆုံးပေါ် ဖက်ရှင်တွေနဲ့ အတူရှိနေခြင်းဟာ လူတွေကြားထဲမှာ ကျွန်မကိုထင်ပေါ်စေတယ်လေ



ဖုန်းနဲ့ရရှိထားသော နောက်ဆုံးပေါ်ပွားရေးသတင်းတွေက ကျွန်တော်ရဲ့ လုပ်ငန်းတွေကို အကောင်းဆုံးလုပ်နိုင်တဲ့ ယုံကြည်မှုတွေရရှိလာစေတယ်



ဝိုင်းဝိုင်း | သင့်ရဲ့ ဝန်းခြံ အားကစားသတင်းတွေကို ဦးဆုံးတိုက်ရိုက်ရယူသိရှိနိုင်ပါပြီ



ခရိုင်မြေရေးသတင်းတွေနဲ့ ဟာသအစီအစဉ်တွေကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုခြင်းက ကျွန်မရဲ့ နေ့ရက်တွေကို ပြီးပျော်စေပါတယ်



အနာဂတ်က မသေရာမှုတွေနဲ့ ပြည့်နှက်နေပေမယ့်လည်း ကျွန်မရဲ့ နေ့ရက်အများဆုံးမှာ ဘာတွေပြုလုပ်ရမလဲဆိုတာ စာတာခွင်မှာကြည့်ခြင်းအားဖြင့်သိနိုင်ပါပြီလေ



အောင်မြင်ကျော်ကြားစေမယ့် အကြောင်းအရာတွေကို သိချင်ပါသလား။ ခေတ်ရေးကြောင်းတစ်လျှောက် လူကြိုက်များသလိုရဲ့ ဘာအကြောင်းတွေကို ရယူသိရှိနိုင်ပါသလဲ။





MPT ရဲ့ အကျယ်ပြန့်ဆုံးကွန်ရက် (3G+) နဲ့ ချိတ်ဆက်



dataများနဲ့ည 1MBကိုဖြား၈၀

အသက်သာဆုံး Package နဲ့ ငျော်ငျော် ဆက်သုံးကြမယ်



သက်တမ်း	DATA ဝယ်က	ငွေနှုန်း	အင်တာနက် နှုန်းထား	ဝယ်ယူရန်	
				USSD Code ဖြင့်	SMS ဖြင့်
(၁)ည	250 MB	၃၀၀ကျပ်	၁ကျပ်/ဖြား:၂၀/MB	*237*1#	1N to 1332
(၇)ည	1 GB	၁၀၀၀ကျပ်	၁ ကျပ်/MB	*237*2#	7N to 1332
ညပေါင်း(၃၀)	4 GB	၃၂၀၀ကျပ်	ဖြား:၈၀/MB	*237*3#	30N to 1332

(၃၁-၃-၂၀၁၆)အထိ ရယူနိုင်ပါသည်။

ညစဉ် ည(၁၁) နာရီမှ နံနက်(၇)နာရီအတွင်း အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

- "ဆွေသဟာ" ရယူထားသည့် GSM/WCDMA (Postpaid နှင့် Pre-paid) အသုံးပြုသူများအားလုံး ရယူအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- Promotion ကာလအတွင်း ညစဉ် ည (၁၁)နာရီ မှ နံနက် (၇)နာရီ အထိ နာရီပေါင်း (၈) နာရီကြာ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- ည (၁၁)နာရီ မှ နံနက် (၇) နာရီ အတွင်း အသုံးပြုရန်သတ်မှတ်ထားသော Data ဝယ်က ကုန်သွားပါက ထပ်မံဝယ်ယူ အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
- ည (၁၁)နာရီ မှ နံနက် (၇) နာရီ အတွင်း အင်တာနက်သုံးစွဲမှုများကို "Dataများနဲ့ည Package" မှသာ ကောက်ယူသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
- ဝယ်ယူထားသော Package မှ အင်တာနက်သုံးစွဲမှုများကျော်လွန်ပါက ပုံမှန်နှုန်းထားအတိုင်းဆက်လက် ကောက်ယူသွားပါမည်။
- MPT SIM ကဒ် ကို SIM Slot 1 တွင် ထည့်သွင်းအသုံးပြုပါက ပိုမိုကြည်လင်ပြတ်သားသော အသံနှင့် မြန်ဆန်သော 3G အင်တာနက် ဝန်ဆောင်မှုကို ရရှိနိုင်ပါသည်။

ဆွေသဟာ "SWE" ဟု ရိုက်၍ **1332** သို့အမဲ **SMS** ဝန်ဆောင်မှု ရယူနိုင်ပါသည်။



ကြွေပြား

H.A.L TRAVELS
ချောင်းသာ
 ထုတ်ဖော်အော်ပေးနေကြောင်းကြားရုံ
 09-49215713, 09-440471633

အာရှနဂါး
Asia Dragon ဟိုတယ်တိုက်
ချောင်းသာ / ခွေးမောင်
 Ph: 01 707062, 09 799100100
 01 703790, 09 797100100

GOLDEN CITY
 * ချောင်းသာ/ခွေးမောင် - (စေ့စပ်)
 * တောင်ကြီး/အင်းစိမ်း/အင်းတော်
 (ဟား/တောင်-ဗွန်း) - 55000/-Mar-25
 (အင်းတော်/အင်းစိမ်း/တောင်-ဗွန်း) April-11,17
 09-499763726, 09-781876743

PPT Travels
မော်တင်စွန်း - 35000
 (ထမ်းကျေး/တည်းခိုခန်းမမြေပေး)
 Ph: 09-252606649
 09-450623655

ငွေဆောင်သင်္ကြန်
ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေး
120000/
 Ph: 09-4210 78600
 09-252641923
 No-၁၁/သုတေသနနှင့်ဆောင်ရွက်ရေးဌာန

ရွှေကျိတ်ထီးစိုး
ကျိတ်ထီးစိုး (နေစဉ်)
 Ph: 09-450 450 192

UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS

Cambodia - Bangkok (6D) (\$ 550)	Bangkok-Pattaya-Ayuttaya (6D)	Europe	America	Australia	Greece
Phuket - Bangkok (6D) (\$ 550)	[Tiger Zoo, Alcaza Show, Nong Nooch Garden, Coral Island , Kao Chee Chan, King Power, Dream World, Safari World, Emerald Buddha, Baiyoke Sky Dinner, Cruise Dinner, Ayutthaya]	Apr: 9, 12 (\$ 4200)	Apr: 8, 12 (\$ 5700)	Apr: 10, 13 (\$ 3400)	Apr: 9, 12 (\$ 3700)
Chiangmai-Bangkok (6D) (\$ 450)		Bali	Japan	Singapore	Hongkong
Bangkok-Phuket-Chiangmai (\$ 650)		Apr: 12, 14 (\$ 950)	Apr: 11, 12, 13 (\$ 2900)	Apr: 11, 14 (\$ 900)	Apr: 10, 11 (\$ 1600)
Chiangmai (4D) (\$ 350)	Mar: 23 , 26 / Apr: 2 (\$ 350 / \$ 400)	Thai-Cambodia-Vietnam	Cambodia-Vietnam	Vietnam	
Phuket (4D) (\$ 350)	Apr: 10, 11, 12, 13, 14 (\$ 400/ \$ 450)	Apr: 10, 13, 14 (\$ 1300)	Apr: 11, 13, 14 (\$ 950)	Apr: 9, 11, 13 (\$ 650)	
Yangon/Mandalay-Bangkok Airticket များကိုလက်ကားဈေးဖြင့်ရောင်းချနေပါသည်။					
70/A, Kabaaye Pagoda Rd, 860 4964-65-66, 708 353, 705 723, 09 7310 9133- 44- 55- 66. Thai-S'pore-Malay		Apr: 10, 13, 14 (\$ 1300)	Singapore-Malay	Langkawi-S'pore	
No(126), 42th Street, 83rd x 84th St, Mandalay. Ph: 099 - 7200 3797, 09 - 514 8079.			Apr: 10, 11, 13, 14 (\$ 950)	Apr: 11, 13, 14 (\$ 1200)	

Royal Silver Swan Co., Ltd (SS Tour)
 အဆင့်မြင့်ဘုရားပူဇော်သရုပ်ဖော်ခန်း

- ပြင်ဦးလွင်-မန္တလေး-စစ်ကိုင်း (၃ညအိမ် ၄ရက်)
March 25 (130,000ks), April 8, 15 (145,000 Ks)
- တောင်ကြီး-အင်းလေး-ပင်းတယ်-မွေတော်ကကျ (၃ညအိမ် ၄ရက်)
March 25 (140,000ks), April 8, 15 (165,000 Ks)
- မန္တလေး-ကျောက်စိမ်းဘုရား-စစ်ကိုင်း-ပုံရွာ-အလောင်းတော်ကယု (၃ညအိမ် ၄ရက်)
March 25 (130,000ks), April 8, 15 (165,000 Ks)

ခရီးစဉ်အတွင်း အဆင့်မြင့်ဟိုတယ်၊ နေ့လည်စာ၊ ညစာများ (Set Menu) သင်္ကြန်တွင်း ခရီးစဉ်ကြိုတင်လက်မှတ်များ စယ်ယူနိုင်ပါသည်။
 Ph: 09-785403301, 09-260112239, 09-43177431

Gold Roast COFFEE MIX

ယနေ့ခေတ်တွင် Flavour ဟုခေါ်သော အရသာတုများကို အစားအသောက်များတွင် ထည့်သွင်းလာကြပါတယ်။ ဒီတော့ ကျန်းမာရေး အတွက် မကောင်းဘူးပေါ့...။ သောက်သုံးသူ မိဘပြည်သူများ ယုံကြည်စိတ်ချစွာသောက်သုံးနိုင်ရန် ဓါတုပစ္စည်း အရောအနှော လုံးဝမပါဝင်တဲ့ ...

ရင်တုန်ကင်းဝေး ... ဆိမ့်သက်လေးမို့လှတိုင်းရင်မှာ

Gold Roast ပါ။

www.facebook.com/GoldRoastMyanmar

(10.Apr.2016) အကြံပေးစဉ်ခရီးစဉ်
Fully Light Travel & Tour အထူးခရီးစဉ်များ

- ဟောင်ကောင်-ကော့ရီ-ရိမ်းဂွါး-ကွမ်မိုင်း-ကျွတ်ဟိုင်း ... (၁)ရက်ခရီး (1800 USD)
- ရိမ်းဂွါး-ကျွတ်ဟိုင်း-ဟေ့ဟေ့-ဟေ့ဟေ့ ... (၆)ရက်ခရီး (950 USD)
- ထိုရီယား-အုရူ-အိန်ဒို-အိန်ဒို ... (၁)ရက်ခရီး (2000 USD)
- ကျွတ်ဟိုင်း-အိန်ဒို-အိန်ဒို ... (၁)ရက်ခရီး (2000 USD)

ဆက်သွယ်ရန် **09-789-8888 91 , 09-4200 77861**
 01-503815 , 01-516932 , 01-516964 , 01-516985
 ခရိုင်စာ-ခ (Block-B) (ဝဝဝ) အဆင့်မြင့်ခရီးစဉ်များ အထူးစီစဉ်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

Special Discount

အထူးအကျိုးစီးပွား **15000 Ks.**

၂၀၁၆ ခုနှစ် ၊ ပြီးလ ထွက်ပြန်

- Smart Worker တစ်ယောက်ဖြစ်ဖို့
- အမျိုးသမီးစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်တွေ နိုင်ငံခြားသွားရင်
- ပုန်ကန်သောမယူချက်နှင့် အသံ
- ငါ့ငါးအောင်ရိုက်လမ်းအဆင့်ဆင့်
- ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် စီးပွားရေးဘဏ်အနေအထား

တန်ဖိုး **၂.၅၀၀၀ကျပ်**

LEUCODERMA

အရေသား (သမင်ဖြူ) ၊ ဖြူပြန်ကုတ်ကုတ်များ ၊ အနားကြီးရောင်၊ ၊ ယားမှာ ၊ လှူ၊ ဝါ၊ နှင်းခူ နှင့် အရေပြားရောင်အမျိုးမျိုးကို ကုသပေးသည်။



မဟာအတူလဝေယံဘုံသာ တိပိဋကရွှေပါရမီကျောင်းတော် တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်ခြင်းအတွက်

ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသတင်းလွှာ

ပြည်လမ်း၊ ရှမ်းစုရပ်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ မြန်မာ။

မဟာအတူလဝေယံဘုံသာ တိပိဋကရွှေပါရမီကျောင်းတော်ဘွဲ့

“အတူလမဟာရွှေကျောင်းတော်” (အချို အချညီ ပဒညီ ရတုပိုဒ်စုံ)



မဟာအတူလ ▶ တုမရသည့်၊ ဗုဒ္ဓစိန္တေ၊ ပရမေကား၊ လေးသင်္ချေကိန်း၊ ကပ်တစ်သိန်းမျှ၊ မယ်မိမယ်ပိုင်၊ ဇွဲခိုင်ခိုင်ဖြင့်၊ ဆယ်ခိုင်ပါရမီ၊ စုံဖြည့်ညီ၍၊ သုံးလီလောက၊ များသတ္တတို့၊ ဒုက္ခပင်လယ်၊ ရေပြင်ကျယ်မှ၊ ယူကယ်ထုတ်ဆောင်၊ နိဗ္ဗာန်ခေါင်သို့၊ သယ်ဆောင်ပို့လျက်၊ ကျောင်းတို့အမွန်၊ လေတဝန်နှင့်၊ ခေါ်တွင်ပုဗ္ဗာ၊ ကျောင်းတော်သာတွင်၊ လေးဖြာယာဇီဝ်၊ ပျော်စိပိုက်ခဲ၊ ခေတ်လိုက်အံ့အီး၊ ကျောင်းတော်ကြီးကို၊ ဆုကြီးပန်လာ၊ ဝိသာခါနှင့်၊ အနာထပိဏ်၊ ဂုဏ်သိရ်ကျော်ကြား၊ သူဌေးများတို့၊ နတ်ဖျားဘုံပေါက်၊ အံ့အီးလောက်အောင်၊ များပြောက်ဥစ္စာ၊ စွန့်လှူပါခဲ့၊ ပမာထိုတူ၊ ယခုမူလည်း၊ ဂုဏ်ယူလေးစား၊ စံမူထား၍၊ ဘုရားသုတ၊ ဝိဟာရကို၊ ဝေဝဓိမာန်၊ ဘုံဆင့်ခံလျက်၊ နတ်ဟန်ပြိုင်၍၊ ဆောက်လှူပြုသည်။ အတူလမဟာကျောင်းတော်ဘုရား။

ခကာအတူလ ▶ ဘွဲ့မည်ရသည့်၊ ဗုဒ္ဓစိန္တေ၊ ပရမေ၏၊ ခါနေလက်ထက်၊ ထိတော်ရပ်၌၊ ကျောင်းမြတ်အမွန်၊ လေတဝန်ကို၊ ဆုမွန်ပန်ချီန်၊ အနာထပိဏ်က၊ ရွှေချိန်အသပြာ၊ ထိစပ်ကာဖြင့်၊ နေရာဝယ်ယူ၊ ကျောင်းဆောက်လှူသို့၊ စံယူပြုလျက်၊ ဦးထွင်လတ်နှင့်၊ ဆုမြတ်စံပြ၊ သူဓမ္မသီရိ၊ ပါရမီဖြည့်နေ၊ ခေါ်မြဲရွှေနှင့်၊ ချစ်ဆွေသမီးသား၊ မြေးချစ်များတို့၊ စိတ်ထားကြည်ဖြူ၊ ဆန္ဒတူ၍၊ ဝယ်ယူခြံမြေ၊ ကျောင်းဆောင်တွေနှင့်၊ မီးရေအစုံ၊ စေတီဘုံဖြင့်၊ မုခ်စုံတံတိုင်း၊ ရှေးပုံခိုင်းလျက်၊ တူနှိုင်းမမီ၊ ပါရမီခေါ်၊ ရွှေကျောင်းတော်ကို၊ ရွှင်ပျော်စိတ်ထား၊ မေတ္တာပွား၍၊ ကြီးစားနေည၊ ဆောက်လှူကြ၏၊ ပုံပြုဆန်းကြယ်၊ ရှေးမကွယ်ဘဲ၊ ခေတ်ဝယ်ပုံပန်း၊ တည်တွင်ဆန်းဖြာ၊ ဝိသုကာဖြင့်၊ ပညာသုတ၊ တုမရသည့်။ . . . အတူလခကာကောင်းကျော်ဘုရား။

ဘဂါအတူလ ▶ နှိုင်းမရသား၊ ပုညမဟော်၊ ရွှေကျောင်းတော်ကို၊ ရည်မှော်ဇာနည်၊ ပေါ်ထွက်စည်၍၊ မြင့်ရှည်သာသနာ၊ တိုးတက်သာဖို့၊ သုံးဖြာပိဋကတ်၊ နှလုံးထက်၌၊ ကိန်းဝပ်စွဲထင်၊ ဘုန်းရွှေစင်ဟု၊ ခေါ်တွင်နဝမ၊ တိပိဋကအရှင်၊ ဦးထိပ်တင်၍၊ နောင်စဉ်အဆက်၊ ဇာနည်မြတ်တို့၊ ရည်မှတ်ပြီးကာ၊ အားထုတ်ပါ၏၊ ပညာလုပ်အား၊ ဥစ္စာများဖြင့်၊ စွမ်းအားအစုံ၊ အားစိုက်ပုံ၍၊ လှူပုံဆန်းပြား၊ တုသိုလ်များကြောင့်၊ ဘုရားဆူဆူ၊ စံတော်မူသည့်၊ နိဗ္ဗာန်ရတနာ၊ တောင်းဆုဆိုလျက်၊ ထိုထိုဘဝ၊ ဖြစ်ပြန်ရလည်း၊ ဒုက္ခကင်းတွာ၊ လွန်ချမ်းသာ၍၊ လိုရာပြီးမြောက်၊ ကြံတိုင်းပေါက်စေ၊ တောင်းဆုခွေ၏၊ သဗ္ဗေသတ္တာ၊ ပေါင်းများစွာတို့၊ ဘာဂါပုည၊ အတူရလျက်၊ သုခချမ်းသာ၊ ပြည့်စုံဖြာ၍၊ ကမ္ဘာမြေထူ၊ သက်သေပြုသည်။ . . . အတူလဘဂါသောင်းကျော်ဘုရား။

ဘဒ္ဒန္တဂန္ဓမာလာလင်္ကာရ (ရွှေစင်တိပိဋကဓရ ဆရာတော်)

မဟာအတူလဝေယံဘုံသာ တိပိဋကရွှေပါရမီကျောင်းတော် [ပြည်လမ်း၊ မင်္ဂလာဒုံ၊ ရန်ကုန်]

မဟာသက္ကရာဇ် ၁၀၃၃ ခုနှစ် ကဆုန်လပြည့်နေ့၌ ဗုဒ္ဓဂယာမြို့ ဗောဓိညောင်ပင်ရင်းဝယ် ဘုရားအဖြစ်ကို ရောက်ရှိတော်မူသည့် မြတ်စွာဘုရားရှင်သည် ထိုနှစ်ဝါဆိုလပြည့်နေ့ မိဂဒါဝန်တောတွင် ပဉ္စဝဂ္ဂါငါးဦးကို ဓမ္မစကြာမှစ၍ တရားတော်များကိုဟောတော်မူပြီး အခြားကျွတ်ထိုက်သည့် ပုဂ္ဂိုလ်များတို့လည်း တရားတော်များ ဆက်လက်ဟောတော်မူရာ တစ်ဝါတွင်းပတ်လုံး လွန်မြောက်သော် ရဟန္တာပေါင်းခြောက်ကျိပ်အထိ ရှိခဲ့လေသည်။ ပထမဝါမှ လွန်မြောက်သော် ရဟန်းတို့ကို ခေါ်တော်မူ၍ “ရဟန်းတို့ . . . ငါသည် လူ၊ နတ်တို့၌ဖြစ်သော တဏှာရာဂမှ လွတ်ကင်းတော်မူခဲ့လေပြီ။ အသင်တို့လည်း လူ၊ နတ်တို့၌ဖြစ်သော တဏှာရာဂမှ လွတ်ကင်းခဲ့ကြကုန်ပြီ” ဟု မိန့်တော်မူပြီး “ရဟန်းတို့ ကိလေသာနည်းပါးပြီး အသိဉာဏ်အားကောင်းသော သတ္တဝါအများ ရှိကြပေသည်။ ထိုသူတို့သည် တရားတော်ကို မနာကြားရသောကြောင့် ရသင့်သောတရားထူးမှ ယုတ်လျော့နေကြသည်။ တရားကိုသိလွယ်၍ တရားထူးရနိုင်သူတွေ ရှိကြပေသည်” ဟု မိန့်တော်မူပြီး ခရီးတစ်ကြောင်းကို နှစ်ပါးမသွားကုန်လင့်ဟု မှာကြားကာ သာသနာပြု လွှတ်တော်မူသည်။

* လူ့ဘဝမှာ - ဖြည့်ကျင့်ပါ *

ယုံကြည်မှု - သရဏဂုံ - ၃ပါး။

- ဗုဒ္ဓ သရဏံ ဂစ္ဆာမိ * * ဘုရားရှင်ကို ယုံကြည်ပါ၏။ ကိုးကွယ်ပါ၏။ ဆည်းကပ်ပါ၏။
- ဓမ္မံ သရဏံ ဂစ္ဆာမိ * * ဘုရားရှင်ထုတ်ဖော်ဟောကြားအပ်သော တရားတော်များကို ယုံကြည်ပါ၏။ ကိုးကွယ်ပါ၏။ ဆည်းကပ်ပါ၏။
- သံဃံ သရဏံ ဂစ္ဆာမိ * * သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်များကို ယုံကြည်ပါ၏။ ကိုးကွယ်ပါ၏။ ဆည်းကပ်ပါ၏။

တည့်မတ်မှု - မစ္စိမပဋိပဒါ လမ်းစဉ် အကျင့်ဖြတ် - ၈ ပါး။

- (၁) သမ္မာ ဒိဋ္ဌိ - မှန်ကန်စွာ သိမြင်ခြင်း။ ကောင်းစွာသိမြင်ခြင်း။
- (၂) သမ္မာ သင်္ကပ္ပ - မှန်ကန်စွာ ကြံစည်ခြင်း။ ကောင်းစွာကြံစည်ခြင်း။
- (၃) သမ္မာ ဝါစာ - မှန်ကန်စွာ ပြောဆိုခြင်း။ ကောင်းစွာပြောဆိုခြင်း။
- (၄) သမ္မာ ကမ္မန္တ - မှန်ကန်စွာ လုပ်ကိုင်ခြင်း။ ကောင်းစွာလုပ်ကိုင်ခြင်း။
- (၅) သမ္မာ အာဇီဝ - မှန်ကန်စွာ အသက်မွေးခြင်း။ ကောင်းစွာအသက်မွေးခြင်း။
- (၆) သမ္မာ ဝါယာမ - မှန်ကန်စွာ အားထုတ်ကြိုးစားခြင်း။ ကောင်းစွာအားထုတ်ကြိုးစားခြင်း။
- (၇) သမ္မာ သတိ - မှန်ကန်စွာ အောက်မေ့ခြင်း။ ကောင်းစွာအောက်မေ့ခြင်း။
- (၈) သမ္မာ သမာဓိ - မှန်ကန်စွာ တည်ကြည်ခြင်း။ ကောင်းစွာတည်ကြည်ခြင်း။

ဖြည့်ကျင့်မှု - ပါရမီတရား ၁၀ ပါး။

- (၁) ဝါန ပါရမီ - ပေးကမ်းစွန့်ကြဲလှူဒါန်း၍ ပါရမီဖြည့်ကျင့်ခြင်း။
- (၂) သီလ ပါရမီ - (၅)ပါး၊ (၈)ပါး၊ (၉)ပါးစသည့် သီလတို့ကို စောင့်ထိန်း၍ ပါရမီဖြည့်ကျင့်ခြင်း။
- (၃) နေက္ခမ ပါရမီ - လောကီအာရုံ ကာမဂုဏ်ကို စွန့်လွှတ်၍ ပါရမီဖြည့်ကျင့်ခြင်း။
- (၄) ပညာ ပါရမီ - လောကီ လောကုတ္တရာ ဉာဏ်ပညာ တိုးပွားအောင် ပါရမီဖြည့်ကျင့်ခြင်း။
- (၅) ဝီရိယ ပါရမီ - ဇွဲ လုံ့လ ဝီရိယဖြင့် အမြဲကြိုးစား၍ ပါရမီဖြည့်ကျင့်ခြင်း။
- (၆) ခန္တီပါရမီ - အရာရာတိုင်းကို သည်းခံ၍ ပါရမီဖြည့်ကျင့်ခြင်း။
- (၇) သစ္စာ ပါရမီ - အမြဲတမ်း မှန်ကန်သောစကားပြောဆို၍ ပါရမီဖြည့်ကျင့်ခြင်း။
- (၈) အနိဋ္ဌာန ပါရမီ - စိတ်ဆုံးဖြတ်သည့်အတိုင်း စွဲမြဲခိုင်မာစွာပြုလုပ်၍ ပါရမီဖြည့်ကျင့်ခြင်း။
- (၉) မေတ္တာ ပါရမီ - သူတပါးအကျိုးကိုလိုလား၍ သတ္တဝါတိုင်းအပေါ် မေတ္တာထားကာ ပါရမီဖြည့်ကျင့်ခြင်း။
- (၁၀) ဥပေက္ခာ ပါရမီ - ဆင်းရဲချမ်းသာမှုအပေါ် တုန်လှုပ်မှုမရှိဘဲ လွှတ်လျှော့၍ ပါရမီဖြည့်ကျင့်ခြင်း။

အားထုတ်မှု - သစ္စာလေးပါးတရား။

- (၁) ဒုက္ခသစ္စာ - ဆင်းရဲ အမှန်တရားကို သိမြင်ခြင်း။
- (၂) ဒုက္ခ သမုဒယ သစ္စာ - ဆင်းရဲကို ဖြစ်စေသည့် အမှန်တရားကို သိမြင်ခြင်း။
- (၃) ဒုက္ခ နိရောဓ သစ္စာ - ဆင်းရဲကို ချုပ်ငြိမ်းစေသည့် အမှန်တရားကို သိမြင်ခြင်း။
- (၄) ဒုက္ခ နိရောဓ ဂါမိနိပဋိပဒါ မဂ္ဂ သစ္စာ - ဆင်းရဲကို ချုပ်ငြိမ်းရာသို့ရောက်စေသည့် အမှန်တရားကို သိမြင်ခြင်း။

ဟူသော ဤသစ္စာလေးပါးကို ကိုယ်တိုင်အားထုတ်သိမြင်ပြီး ဘဝသံသရာဝဋ်ဆင်းရဲမှ လွတ်မြောက်နိုင်ကြပါစေ။

တိပိဋကဓရ ဓမ္မဘဏ္ဍာဂါရိက ဘဒ္ဒန္တ ဂန္ဓမာလာလင်္ကာရ ဆရာတော်နှင့် (ဦးထွင်လတ်)+သူဓမ္မသီရိ ခေါ်မြဲရွှေမိသားစုမှ ပေါင်းစုတည်ထောင်အပ်သော မဟာအတူလဝေယံဘုံသာ တိပိဋကရွှေပါရမီကျောင်းတော်ကြီး အောင်မြင်စွာ တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်နိုင်သည့်အတွက် အ. ထ. က (၃) လှိုင် အငြိမ်းစား ဆရာ၊ ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသူ၊ ကျောင်းသားဟောင်းများမှ ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာ ဂုဏ်ယူလျက်ရှိပါသည်။

ကြေးမုံ

“ ခိုင်းခွန်နောင် ” ကုမ္ပဏီ (ပွဲစားမလို့) အိမ်ခြံမြေ နှင့် ဥပဒေအကြံပေးလုပ်ငန်း

ဧကဦးမည်။

* တောင်ဒဂုံစက်မှုဇုန် (4 ဧက)	မြေ ဂရန် 1 ဧက	8200L
* ကုန်းမြင့်ရိပ်သာ (11000sqft)မြေ	ဘိုးဘွား	18000L
* ဗဟန်းအင်းယားမြိုင် (45'x65')	မြေ ဘိုးဘွား	10500L
* လှိုင်လမ်းသန့် (50'x55')	မြေ ဂရန်	4500L
* အောင်ဇေယျာအိမ်ရာ (0.45 ဧက)	မြေ ပါမင်	3500L
* မ/ဒဂုံဆရာတော်လမ်းမ (47'x62')	မြေ ဂရန်	3000L
* ငွေပြည်သာအိမ်ရာ (5055sqft)	3RC ဂရန်	9000L
* သုဝဏ္ဏ၊ဗိုလ်ချုပ်ရွာ (60'x80')	2RC ဂရန်	8500L
* မရက၊ဂမုန်းပွင့်အနီး (45'x45')	2/2RC ဘိုးဘွား	5500L
* ဒဂုံ၊ရတနာမြိုင်ကွန်ဒို (1600sqft)	- 2MBR,F,F	3900L
* မလိခကွန်ဒို (1300sqft)	- 1MBR,2BR	2300L
* ပြည်မြန်မာစက်ကွန်ဒို (1600sqft)	- 2MBR,1BR	1800L
* ကျိုက္ကဆံလမ်းမ (20'x80')	2F 3BR(မြင်ဆင်ပြီး)	1500L
* ရတနာလမ်းမ (20'x60')	2F Hall,တိုက်သစ်	1000L
* ကမာကြည်လမ်းမ (18'x55')	2F တိုက်သစ်	900L
* တာဝေ၊Ocean အနီး (16'x65')	1F 2BR(မြင်ဆင်ပြီး)	850L

ငှားမည်။

* ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်းမ (14000sqft)မြေ	နှစ်ရှည်လက်ခံ	120L
* အင်းယားကန်အနီး (41'x160')	မြေ လုပ်ငန်းကောင်း	40L
* တ/ဥ၊ရတနာလမ်းမ (40'x100')	မြေ လုပ်ငန်းလက်ခံ	35L
* မ/ဥ၊သုဝဏ္ဏလမ်းမ (60'x80')	မြေ နှစ်ရှည်လက်ခံ	25L
* သုဇနပလာအာအနီး (40'x60')	မြေ ခေ့ဒီး	20L
* ပါရမီလမ်းမ (77'x100')	2RC လုပ်ငန်းမကောင်း	80L
* ရတနာလမ်းမ (20'x60')	3/2RC လုပ်ငန်းမကောင်း	26L
* စခ၊ဂမုန်းပွင့်အနီး (1600sqft)	Lift 1MBR,1BR,F,F	13L
* တ/ဥ၊ရတနာလမ်းမ (18'x55')	မြေညီ+ထပ်ခိုး H-15'	12L
* ရန်ငြိမ်းအိမ်ရာ (900sqft)	2F 1MBR,2BR,F,F	11L

Ph : 01-860 3565, 01-860 3566, 01-860 3567, 01-551197
01-860 4440, 01-860 4441, 01-860 4442, 01-541501
09 731 65656, 09 250 373716, 09 730 29696, 09 730 56651
01-8551093, 09 3160 8880, 09 79 6217 681 ~ 4

မြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ ထောက်ခံချက်လက်မှတ်ရ

ယုံကြည်စားကိုး

RAINBOW
မီးသတ်ဆေးများ

Brand New

HATSUTA
Future for next 100 years.

အပေါ့စားမီးသတ်စက်များ

ဆီဆိုင်များ၊ ဈေးများ၊ စက်ရုံအလုပ်ရုံများ၊ ဝိုဒေါင်များ၊ ရပ်ကွက်ကျေးရွာများအတွက် အထူးသင့်လျော်သည်။

TOHATSU
Portable Fire Pump

HUAIO
Fire Pumps

ရန်ကုန် - တိုက်(၁)၊ ချိုင့်လမ်း၊ ဝဇ္ဇာလမ်း၊ မဟာဓမ္မလမ်း၊ ဖွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၈၆၀၃၅၃၊ ၀၉-၄၄၀၄၄၄၄၄၄၊ ၀၉-၄၄၀၄၄၄၄၄၄၄၊ ၀၉-၂၅၀၂၀၀၀၄
မန္တလေး - (၂)လမ်း၊ (၉)လမ်း၊ တောင်၊ အောင်မြေသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း ၀၉-၄၄၀၆၆၆၆၆၆၆၆၆၊ ၀၉-၄၄၀၆၆၆၆၆၆၆၆

မင်းကုန်းပို့ဆောင်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်
(၆၉)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးဖိတ်ကြားလွှာ

လေးမြတ်စွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

မင်းကုန်းပို့ဆောင်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက် ၂၀၁၆-ခုနှစ် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးကြီးကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းသား၊ အသင်းသူများနှင့် မွေးဖွားသူများ မပျက်မကွက် ကြွရောက်ပါရန် လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အစည်းအဝေးကျင်းပမည့်နေ့ရက် - (၁၃၇၇ခုနှစ် တပေါင်းလပြည့်ကျော် ၄ရက်) ၂၇-၂-၂၀၁၆ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)

အစည်းအဝေးကျင်းပမည့်အချိန် - မွန်းလွဲ ၁နာရီ

အစည်းအဝေးကျင်းပမည့်နေရာ - မင်းကုန်းတောရကျောင်းတိုက် အမှတ်(၃၉) အင်းလှားမြိုင်လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၅၃၅၄၄၄၊ ၀၉-၂၅၀၃၅၃၅၅

ဘုရားဖြူဝိနည်းစာတော်ပြန်ပွဲ ဆုနှင့်သဘာဝ ဖိတ်ကြားလွှာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလုံးဆိုင်ရာ ဝိနာယာနုဂ္ဂဟ အသင်းက ကျင်းပခဲ့သော (၈၄)ကြိမ်မြောက် ဘုရားဖြူဝိနည်းစာတော်ပြန်ပွဲတွင် အောင်မြင်တော်မူကြသော စာအောင်သံဃာ(၁၆၀)ပါးတို့အား ဆုနှင့်ပညာအခမ်းအနားကို ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ဘုရားဖြူကျောင်းတိုက်၌ ၂၆-၃-၂၀၁၆ (စနေနေ့)နံနက် ၉:၀၀ နာရီတွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ရာ အသင်းဝင်များအားလုံး ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့

သုံးဆယ်မြို့အသင်း(ရန်ကုန်) နှစ်ပတ်လည်သင်းလုံးကျွတ် အစည်းအဝေးဖိတ်ကြားခြင်း

သုံးဆယ်မြို့အသင်း(ရန်ကုန်)၏ နှစ်ပတ်လည်သင်းလုံးကျွတ်အစည်းအဝေး၊ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲနှင့် ပညာရည်ချွန်ဆုပေးပွဲကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းဝင်များ၊ သုံးဆယ်မြို့သူ/မြို့သားများ၊ အသင်းမဝင်သေးသော်လည်း အသင်းဝင်လိုသူများနှင့် မိသားစုများသည် ဖိတ်စာရရှိသည်ဖြစ်စေ၊ မရရှိသည်ဖြစ်စေ (မပျက်မကွက်) တက်ရောက်ကြပါရန်နှင့် ၃-၄-၂၀၁၆ရက်တွင် အသက်(၈၀)နှစ်ပြည့်ပြီးသူ ကန်တော့ခံ အသင်းဝင်များစာရင်း (၂၀၁၅ခုနှစ် ၂၀၁၆)ခုနှစ်များက ပါရဂူဘွဲ့ ရရှိခဲ့သူများ၊ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် ဂုဏ်ထူးဖြင့် အောင်မြင်ခဲ့ကြသည့် အသင်းဝင်များ၏ သားသမီးများစာရင်းကို အတွင်းရေးမှူးနှင့် တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူးထံ ၂၆-၃-၂၀၁၆ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ပေးပို့ကြပါရန် လေးစားစွာ နှိုးဆော်ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

သုံးဆယ်မြို့အသင်းခါးနှင့်ညှပ်ကျွေးမွေးပါမည်

ကျင်းပမည့်နေ့ရက်။ ။ ၃-၄-၂၀၁၆ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)

ကျင်းပမည့်အချိန်။ ။ နံနက် ၉နာရီ

ကျင်းပမည့်နေရာ။ ။ သုံးဆယ်ကျောင်း၊ အရှေ့ဥယျာဉ်တိုက်၊ ဗဟိုလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်

ဆက်သွယ်ရန်။ ။ အတွင်းရေးမှူး ဦးမောင်နှစ်(၀၉-၂၅၀၀၀၃၇၃၆)၊ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး ဦးမောင်မောင်အုန်း(၀၉-၄၂၇၃၃၃၆၆)

အမှုဆောင်အဖွဲ့

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်

(၁) တာမွေမြို့နယ်၊ ကျောက်မြောင်းကြီးရပ်ကွက်၊ သုခလမ်း၊ ကျောက်ရေတွင်းလမ်းမအနီးပေ(၁၃၃x၅၅) 2F လျှာထိုးခင်းပြီး၊ 3BR, 1AC၊ ဘိုထိုင်၊ သံပန်း၊ ဆန်းရှိုက်၊ ရေမီးအစုံ ပြင်ဆင်ပြီးအသင့်နေ သိန်း၄၆၀(ညှိနှိုင်း)

(၂) တာမွေမြို့နယ်၊ ကျောက်မြောင်းအထက်ရပ်ကွက်၊ ဩဘာလမ်းအပေါ်ပိုင်း၊ ဗညားဒလလမ်းမကြီးအနီး ပေ(၁၅x၆၀)ပထမထပ်၊ အိမ်ခန်း(၁)ခန်း၊ ကိုရီးယားပါကေးခင်း၊ သံပန်း၊ ဆန်းရှိုက်၊ ကိုယ်ပိုင်ရေမီးစုံ သိန်း-၈၆၀ (ညှိနှိုင်း)။

ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၅၅၅၅၅၅ ၀၉-၂၅၀၃၅၃၅၅

SEVEN

အပိုင်ကမ်း၊ အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်းရှိ မြေကွက်များ ရောင်းလိုပါသလား ?

မိမိတို့၏ နိမ့်ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။ အိမ်အရောက်ငွေပေးချေသည်။

“ ပွဲစားမလို့ ”

Ph: 09 - 33 333 511
09 - 33 333 514
09 - 33 333 644

ဒေါ်တင်လွင် B.A (Eng) ဦးစီးသော

SUPER-A-ONE အင်္ဂလိပ်စကားပြော

Interview(ခ)ဝတ်၊ နိုင်ငံခြားသွား(ခ)လေ့လာရေးအတွက်(ခ)လေ့လာမှု၊ Tourism, Hotel, Company, Student Visa, Grammar

သွား၊ အထူးသီးသန့် 511231

တိုက်(၁)အခန်း(၂၂)ပ-ထပ်၊ လှည်းတန်းမီးဖိုချိန်အနီး

တိုက်ခန်းအမြန်ရောင်းမည်

လိုင်စင်ရကန်ထရိုက်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်။ BCC ကျပြီး တိုက်သစ်တိုက်ခန်းများ

၁။ ငမိုးရိပ်(၂)လမ်း၊ အပိုင်း(၃)၊ သယ်ခန်းကျွန်း၊ ၅-လွှာ

၂။ ငမိုးရိပ်(၂)လမ်း၊ အပိုင်း(၅)၊ သယ်ခန်းကျွန်း၊ ပထမထပ်၊ ဒုတိယထပ်၊ တတိယထပ်

၃။ မေတ္တာလမ်းမ၊ သွပ်ပိုင်းကြီးရပ်ကွက်၊ သံသုမာလမ်းကျောကပ်၊ သုဝဏ္ဏသွားကောလိပ်ရှေ့အနီး၊ (၁၈'x၅၄') အခန်းကျယ်၊ ပထမထပ်၊ ဒုတိယထပ်၊ တတိယထပ်

၄။ လောင်းလုံလမ်း၊ ၂၅-ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်တောင်ပိုင်း၊ ရှေ့ကားပါကင်ကျယ်၊ (၁၉'x၅၄') မြေညီ၊ ဒု-ထပ်၊ တ-ထပ်၊ စတုတ္ထထပ်၊ ပဉ္စမထပ် (၂)ခန်း

၅။ စကားဝါ(၃)လမ်း၊ နွယ်အေးရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပုံ၊ မြေညီ၊ ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ၊ စတုတ္ထ၊ ပဉ္စမထပ်

☎ - ၀၁-၈၅၅၀၉၀၇၊ ၀၉-၂၅၄၄၇၇၉၃၀၊ ၀၉-၃၁၀၅၃၄၄၄

ဒဂုံမြို့သစ်

အစပိုင်း၊ ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း၊ များစွာမြေကွက်များကို ဝေးကောင်းပေးပါသည်။

09-500 5916
09-730 97123

SANCHAUNG GARDEN RESIDENCE အထူးအခွင့်အရေး

(၁)ခန်းလျှင် သိန်း (**500**) လျှော့မည်

၂၆/၂၇ - မတ်လ ၂၀၁၆ တွင်ရောင်းချမည်

(**၅**)ခန်းသာရောင်းမည်

(၁၀၄) စမ်းချောင်းလမ်းတွင် ကြိုတင်လေ့လာ စာရင်းသွင်းမှု အခန်းဂရုဏ်းချာမည်

ကန် ကွက် နှင့် စကြောင်း စကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယ်ခန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရတနာလမ်းမ၊ မလိခကွန်ဒို၊ တိုက်အမှတ်(B-2)၊ အခန်းအမှတ်(၅၀၂)၊ (၅ - လွှာ) ဟုခေါ်တွင်သော (855 sqft) အကျယ်အဝန်းရှိ ကွန်ဒိုတိုက်ခန်းအပါအဝင် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့်ဆက်စပ်တွယ်ကပ်လျက်ရှိသည့်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားနိုင်ရန် ရောင်းချနိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟုဆိုသူ ဒေါ်မုန်းမုန်းစိန်(၂/လကန(နိုင်) ၀၅၅၀၄၆)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖိတ်ခေါ်ကြော်ငြာလျက် ဝယ်ယူရန် ရောင်းချခွင့်အတိတ်တစ်ခေတ်အတွက် ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့်ကန်ကွက်လိုပါက တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထား စာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ရုံးချိန်အတွင်း လူကိုယ်တိုင် လာမရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးပြောက်အောင်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

တရားလွှတ်တော်ဓမ္မစုများ၊ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးသန်းညွန့်(စဉ်-၃၅၅၀) ဦးအောင်နိုင်ဦး(စဉ်-၄၂၅၂) ဦးမျိုးညွန့်(စဉ်-၅၁၄၂) ဒေါက်တာဆွေစင်သော်(စဉ်-၉၃၀၁)	L.L.B,C.P.T.C.J.T	L.L.B	L.L.B,D.B.L	L.L.B,L.L.M,M.Res,Ph.D
ဒေါ်လှိုင်ယဉ်မွန်(စဉ်-၄၀၆၄၀)	L.L.B	အထက်တန်းဓမ္မစုများ	ဒေါ်အေးသုတ(စဉ်-၃၀၂၆၄)	ဒေါ်ထွေးစုလှိုင်(စဉ်-၃၄၅၃၇)
L.L.B	L.L.B,D.B.L,D.L.L	L.L.B,D.B.L,D.L.L	L.L.B,D.B.L,D.L.L	L.L.B,D.B.L,D.L.L

“ ခိုင်းခွန်နောင် ” ကုမ္ပဏီ (အိမ်၊ ခြံ၊ မြေ) နှင့်ဥပဒေအကြံပေးလုပ်ငန်း

ရုံးချုပ် - အမှတ်(၁)၊ ပင်ရွှေညောင်လမ်း၊ (H.B.C ကျောင်းအနီး)၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ ဖုန်း - ၀၁ - ၅၅၁၁၉၇၊ ၅၄၁၅၀၁၊ ၀၉ ၂၅၄ ၂၉၇ ၉၉၈

တောင်ဒဂုံမြို့နယ်၊ မောင်းမကန်လမ်းမပေါ်(၁၇)ရပ်ကွက်၊ (40'x60')ဂရန် အမည်ပေါက်၊ အုတ်တံတိုင်း၊ အပြည့် ခတ်ပြီး၊ မြေဖိုပြီး၊ အမှတ်(၂)လမ်းမကြီးနှင့်အလွန်နီး၊ ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် အမြန်ရောင်းမည်။ သိန်း (၃၉၀၀) ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း - ၀၉ - ၇၈၁၃၁၁၉၉၃ ။

အကောင်းဆုံး ဖုန်းအသစ်များနှင့် တောက်ပကောင်းမွန်တဲ့ အနာဂတ်ဆီသို့

- ဆင်းမနစ်ကဒ်သုံး
- ကျယ်ပြန့်သော မျက်နှာပြင်

ooredoo

G9
၂၀,၀၀၀ ကျပ်
တစ်နှစ်အာမခံ



Smart9
၃၀,၀၀၀ ကျပ်
တစ်နှစ်အာမခံ



Smart10
၃၀,၀၀၀ ကျပ်
တစ်နှစ်အာမခံ



3G 3G & 2G ပြန်လည်ရရှိသည်
2.4 လက်မ ၅.3 MP ကင်္ဘော
5.3 MP ကင်္ဘော
ဘက်ထရီ 2000 mAh
ဆင်းမနစ်ကဒ်

3G 3G ပြန်လည်ရရှိသည်
Android
2 MP ကင်္ဘော
ဘက်ထရီ 1400 mAh
MP3 သံပြင်
ဆင်းမနစ်ကဒ်



ကြေးငွေ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးချုပ်ဝင်းမြင့်(ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန) (၅၆)နှစ်
ကြည်း ၁၈၃၆၉၊ ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၆၆)
 နေပြည်တော်၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၅ ရက်နေ့တွင် ရက်စက်စွာ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးမြင့်လှိုင် (ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန)နှင့် ဇနီး ဒေါ်ခင်သန့်စင်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးချုပ်ဝင်းမြင့်(ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန) အသက် (၅၆)နှစ်
 နေပြည်တော်၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၅ ရက်နေ့တွင် ရက်စက်စွာ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးညက်ထွန်းအောင်-ဒေါ်ဝေဝေမိသားစု ပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးချုပ်ဝင်းမြင့်(ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန) (၅၆)နှစ်
 နေပြည်တော်၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၅ ရက်နေ့တွင် ရက်စက်စွာ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးအောင်စော်မြင့်-ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဒေါက်တာမြတ်မြတ်အုန်းခင် လူမှုဝန်ထမ်းကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မိသားစု

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးချုပ်ဝင်းမြင့်(ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန) (၅၆)နှစ်
ကြည်း ၁၈၃၆၉၊ ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၆၆)
 နေပြည်တော်၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၅ ရက်နေ့တွင် ရက်စက်စွာ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးကျော်မြင့်လှိုင် (ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနနှင့် ဇနီး ဒေါ်စန္ဒာခင်(ဒုတိယဝန်ကြီး၊ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးချုပ်ဝင်းမြင့်(ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန) အသက် (၅၆)နှစ်
 နေပြည်တော်၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၁၅ ရက်နေ့တွင် ရက်စက်စွာ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးဆန်းလင်း-ဒေါ်ချိုချိုအောင် (မိသားစု)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
စိန်ဖရန့်စစ်ကျောင်းသူဟောင်း ဒေါ်အေးအေးစိုး (Penny) B.Sc(Bot) အသက်(၆၃)နှစ်
 (ဦးဖေသန်း-ဒေါ်တင်မြ)တို့၏သမီး၊ ဦးစိုးအောင်၏ဇနီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မင်းဇော်မြို့နယ်၊ မင်းဇော်အိမ်ထောင်စု၊ ဒေါ်အေးအေးစိုး(Penny)သည် ၁၈-၃-၂၀၁၆ (သောကြာ)နေ့ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် American နိုင်ငံ California ၌ ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသည်။ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ညီအစ်မတွေထဲမှာ အရင်ဆုံးထွက်သွားရတဲ့အတွက် ယုတိုးမရဖြစ်ရ ပါတယ်။

- မမ - ဒေါ်ခင်စန်းမြင့်(Daisy)
- ညီမများ - ဒေါ်တင်တင်လှ(Baby)
- ဒေါ်ခင်ခင်လှ(Kitty)
- ဒေါ်အေးအေးဆင့်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒုတိယတပ်ကြပ် တင်မောင်နီ(အငြိမ်းစား) နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးတက္ကသိုလ် အသက်(၅၂)နှစ်
 မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်နေ ဒုတိယတပ်ကြပ်တင်မောင်နီ(ငြိမ်း)သည် ၁၇-၃-၂၀၁၆ ရက် ညနေ ၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသည်။ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးတက္ကသိုလ် စစ်မှုထမ်းဟောင်းမိသားစုများ

(၃)လပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း
ဒါဝတ်ဘိုင်(ခ)ဦးရဲထွန်း (၂၄-၀၂-၂၀၀၅)
 မေတ္တာကြီးမားပြီး ဇနီးနှင့် သားသမီးများအပေါ် တာဝန်ကျေ ကျေးဇူးကြီးမားသူ ဖခင်ကြီးအတွက် နေ့စဉ်ပြုပြင်သမျှ အိမ်ထောင်စုဝတ်(စ်)များကို ဖခင်ကြီး နှင့်တကွ အာရုံစိုက်ပေးပေးအပ်သည့် ကျရောက်ပါစေ။

ချစ်ခင်သတိရလွမ်းဆွတ်စွာဖြင့်

ဇနီး-ဒေါ်လှလှဝင်း

သမီးကြီး-မောင်သူရိန်လင်း-မခိုင်ဇာထွန်း

သမီးငယ်-မသိမ့်ဟန်နီထွန်း

သား-မောင်အုဂ္ဂရဲထွန်း

ဦးစိန်ဝင်း (၈၆)နှစ် အကြီးတန်းအုပ်ချုပ်ရေးအရာရှိ(ငြိမ်း) အထွေထွေစီမံခန့်ခွဲရေးဌာန(ရန်ကုန်) မြန်မာ့ရေနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ လုပ်ငန်း(MOGE)
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မဟာရာမြို့ နေ ဦးလေးတာ-ဒေါ်ဆွမ်းပို့တို့၏သား၊ ပြည်ထောင်စု ဦးလေးမြို့ နေ ဦးဘဝင်း-ဒေါ်ကွန်းတို့၏ သားသမီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့ နယ်၊ အရှေ့ရန်ကင်း၊ တိုက်(၂၀၉) အခန်း(၂၈)နေ ဒေါ်တင်တင်ဝင်း၏ ခင်ပွန်း၊ မန္တလေးမြို့ နေ ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဝိသုဒ္ဓိ(ဦးဝင်းရိန်)၏ ညီ၊ မန္တလေးမြို့ နေ ပါမောက္ခဒေါက်တာဦးမြမောင်-ပါမောက္ခ ဒေါက်တာဒေါ်စန်းစိန်တို့၏အစ်ကို၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ခပေါင်းအိမ်ရာနေ ရုံးကြီးအေးကို ဒေါ်မိမိကြည်တို့၏အစ်ကို၊ မန္တလေးမြို့ နေ (ဦးထွန်းအောင်)-ဒေါ်ခင်စောတို့၏ အစ်ကို ညီညီ ၂၂-၃-၂၀၁၆ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါပြီ။ ၂၄-၃-၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အကြီးတန်းအုပ်ချုပ်ရေးအရာရှိ(ငြိမ်း) အထွေထွေစီမံခန့်ခွဲရေးဌာန(ရန်ကုန်) မြန်မာ့ရေနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ လုပ်ငန်း(MOGE)
 မဟာရာမြို့ နေ ဦးလေးတာ-ဒေါ်ဆွမ်းပို့တို့၏ သား၊ ပြည်ထောင်စု ဦးလေးမြို့ နေ ဦးဘဝင်း-ဒေါ်ကွန်းတို့၏ သားသမီး၊ ရန်ကင်းမြို့ နယ်၊ အရှေ့ရန်ကင်း၊ တိုက်(၂၀၉) အခန်း(၂၈)နေ ဒေါ်တင်တင်ဝင်း၏ ခင်ပွန်း၊ ဦးတင်မောင် မောင်ဝင်း(E/E,APL Shipping Co.,Ltd S'Pore)-ဒေါ်မေမေသန်း (FM Bagan) ဒေါ်တင်မေဝင်း၊ ဦးမိုးညွန့် (3rd Mate FG)-ဒေါ်တင်လှဝင်း၊ ဦးဌေးလှိုင် (East Wind Shipping)-ဒေါ်သီတာဝင်း(မီးမီး)တို့၏ ချစ်လှစွာသော ဖခင်ကြီး၊ မောင်နေလင်းထွန်း-မအူလှမြူ (Idea Gems Art& Frame) မောင်အောင်ကောင်းမြတ် (Grade-11) အထက-၂ (ကမာ့စက်) မောင်ကျော်နန္ဒ (Grade-10) အထက-၁ (ရန်ကင်း) မောင်အောင်မိုးသူ (Grade-9 TTC) ပြည်လမ်း)တို့၏ ချစ်လှစွာသောအဘိုးညီညီ ၂၂-၃-၂၀၁၆ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါပြီ။ ၂၄-၃-၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အကြီးတန်းအုပ်ချုပ်ရေးအရာရှိ(ငြိမ်း) အထွေထွေစီမံခန့်ခွဲရေးဌာန(ရန်ကုန်) မြန်မာ့ရေနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ လုပ်ငန်း(MOGE)
 မဟာရာမြို့ နေ ဦးလေးတာ-ဒေါ်ဆွမ်းပို့တို့၏ သား၊ ပြည်ထောင်စု ဦးလေးမြို့ နေ ဦးဘဝင်း-ဒေါ်ကွန်းတို့၏ သားသမီး၊ ရန်ကင်းမြို့ နယ်၊ အရှေ့ရန်ကင်း၊ တိုက်(၂၀၉) အခန်း(၂၈)နေ ဒေါ်တင်တင်ဝင်း၏ ခင်ပွန်း၊ ဦးတင်မောင် မောင်ဝင်း(E/E,APL Shipping Co.,Ltd S'Pore)-ဒေါ်မေမေသန်း (FM Bagan) ဒေါ်တင်မေဝင်း၊ ဦးမိုးညွန့် (3rd Mate FG)-ဒေါ်တင်လှဝင်း၊ ဦးဌေးလှိုင် (East Wind Shipping)-ဒေါ်သီတာဝင်း(မီးမီး)တို့၏ ချစ်လှစွာသော ဖခင်ကြီး၊ မောင်နေလင်းထွန်း-မအူလှမြူ (Idea Gems Art& Frame) မောင်အောင်ကောင်းမြတ် (Grade-11) အထက-၂ (ကမာ့စက်) မောင်ကျော်နန္ဒ (Grade-10) အထက-၁ (ရန်ကင်း) မောင်အောင်မိုးသူ (Grade-9 TTC) ပြည်လမ်း)တို့၏ ချစ်လှစွာသောအဘိုးညီညီ ၂၂-၃-၂၀၁၆ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါပြီ။ ၂၄-၃-၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဗိုလ်မှူးသန်းလွင်(ငြိမ်း) ဌာနမှူး(ငြိမ်း) YCDC OTS အတိစဉ် (၃၀) အသက် (၈၀)
 ရန်ကုန်မြို့၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ (၃၆)လမ်း(အထက်) အမှတ် (၂၀၉/ခ) နေ ဒေါ်ခင်မြင့်မြင့်စိုး၏ခင်ပွန်း၊ ဒေါ်မေမိလှဝင်း၊ ဦးကိုကိုလွင်-ဒေါ်ဝင်းမြင့်မြင့်၊ ဒေါ်မေညွန့်လှဝင်း၊ ဦးသက်တင်-ဒေါ်ခင်စန္ဒာလှဝင်း၊ ဦးမိလှလှဝင်း-ဒေါ်စန္ဒာလှဝင်း၊ မြေးနှစ်ယောက်တို့၏ အဘိုးညီညီ ၂၀-၃-၂၀၁၆ (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် အမှတ်(၂) တပ်မတော် ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါပြီ။ ယင်းနေ့ညနေ ညဦးလှဝင်း ကာယကံ့အင်ဆန္ဒအရ ယင်းနေ့ ညနေ ၆ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန်သွားရခြင်း ၂၈-၃-၂၀၁၆ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၀ နာရီအထိ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာယမည်ဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါ နေအိမ်သို့ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရဟန်းဂါယိကာမကြီး ဒေါ်စိန်မြင့် (၆၃)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဝဇ္ဇာမြို့နယ်၊ မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ (၃၇)ရပ်ကွက်၊ ဝဇ္ဇာအင်းလမ်း၊ အမှတ်(၅၇၂)နေ (ဦးအောင်သန်း-ဒေါ်အေးမြင့်)တို့၏ဇနီး၊ (ဦးလှဝင်း-ဒေါ်တင်) တို့၏သမီးအေးမိုး၊ ဦးအောင်ကြည်၏ ချစ်လှစွာသောဇနီး၊ မောင်လှဝင်း၊ ကိုအေးချို-မသက်မာဝင်း၊ မောင်အောင်မင်းသူ-မမြင့်မြင့်သိန်းတို့၏မိခင်၊ မောင်နိုင်နိုင်နန်းမြင့်မိုး(ခ) တူတူ၏ ချစ်လှစွာသောအဘွားသည် ၂၂-၃-၂၀၁၆ ရက် နံနက် ၁၁:၄၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန် သွားပါသည်။ ကာယကံ့အင်ဆန္ဒအရ ယင်းနေ့ ညနေ ၆ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင် မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန်သွားရခြင်း ၂၈-၃-၂၀၁၆ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၇ နာရီမှ ၁၀ နာရီအထိ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေး တရားတော်နာယမည်ဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါ နေအိမ်သို့ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

(၈)နှစ်ပြည့်လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း ဒေါ်လှလှ(၅၂)နှစ် (ခ)ဦးမြင့်မြင့်(ခ)ဦးမြင့်မြင့်၊ ရန်ကုန်မြို့
 အမေရေ သမီးတို့တွေနဲ့ခွဲခွဲသွားတာ ၂၄-၃-၂၀၁၆ရက် ဆိုရင် (၈)နှစ်ပြည့်ခဲ့ပြီလေ။ ရင်ထဲမှာ တစ်ကြောင်းကြောင်း အစားထိုးရရင်တော့ ဆုံးရှုံးကြပါ။ အမေရေမေတ္တာတရား ကြီးမားပုံနဲ့ ကျေးဇူးတရားများကို အချိန်တိုင်း သတိရလျက်ပါ။ သမီးတို့တွေပြုသမျှ ကောင်းမှုထုတ်သလိုတွေကို ရောက်ရာဘုံဘဝမှ သာရခေါ်ဆိုပါ။ အမေရေ အမျှ ... အမျှ ... အမျှ ...

ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း ဦးစိုးလွင် သား/သမီး မောင်မြင့်တော်-မယုဂ္ဂလွင်

(၃) နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း
ဒေါ်တင်ကြည် (မုဒုံ-တံခွန်တိုင်၊ မော်လမြိုင်) (၂၄-၃-၂၀၁၃) မှ (၂၄-၃-၂၀၁၆)

(၃) နှစ်ရှိသွားခဲ့ပြီ မေမေရေ ... ကျန်ရစ်သူမိသားစုတို့၏ ပြုပြီး၊ ပြုဆဲ၊ ပြုလတ္တံ့သော ကုသိုလ်ကောင်းမှုအစုစု တို့ကို မေမေအား ရည်စူးကုသိုလ်အဖြစ် အမျှဝေပါတယ်။ ရောက်ရာဘုံဘဝမှ မေမေထပ်တူကြားသိရ၍ ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာ သာရခေါ်ဆိုနိုင်ပြီးလျှင် မြင့်သထက် မြင့်သော ဘုံဘဝများမှတစ်ဆင့် သံသရာမှလွတ်မြောက်ကြောင်း အထောက်အပံ့ ကောင်းများ မေမေအတွက် ဖြစ်ပါစေကြောင်း ဆုတောင်းပါတယ်မေမေ။

ကျန်ရစ်သူ (ခင်ပွန်း) ဦးစိုးစိန် (သားသမီးများ) ဒေါ်ခင်လေးနွယ်၊ ဦးညက်နွယ်၊ ဦးမြင့်နွယ်၊ ဦးညီညီနွယ်-ဒေါ်မိုးမိုးကျော်၊ (ဦးစော်မင်း)-ဒေါ်ခင်ဖြူနွယ်၊ မအိအိနွယ်၊ (မြေးများ) မအိအိနွယ် (3rd Year, Civil, Y.T.U) မောင်ကောင်းမင်းခန့် (အထက-၉၊ မော်လမြိုင်)။

ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူခြင်း
ဘဒ္ဒန္တဩဘာသာနန္ဒ
သာသနဓမ္မောရိယ-ကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ
ဆုတောင်းပြည့်ကျောင်းတိုက် နာယကအဖွဲ့ဝင်
မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ဝိနည်းဗိုလ်
သန္ဓေပင်တောရေဖွဲ့ရိပ်သာ
သီဟိုဠ်(၄၅)ပါ၊ သက်တော်(၆၅)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ဆုတောင်းပြည့်ကျောင်းတိုက်၊ နာယကအဖွဲ့ဝင်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ဝိနည်းဗိုလ်၊ သန္ဓေပင်တောရေဖွဲ့ရိပ်သာ ကမ္မဋ္ဌာနာစရိယ၊ မြစ်တော်မူသော ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ယင်းတိုက်မှကျေးရွာ အုပ်စု၊ မအူပင်ကျေးရွာ၊ ခမည်းတော် ဦးကျော်မေ၊ မယ်တော် ဒေါ်အုန်းကြင် တို့၏သားတော် ဘဒ္ဒန္တဩဘာသာနန္ဒ မဟာထေရ်ဖြစ်သည်။ (၁၃၇၇ခု၊ တပေါင်းလဆန်း ၄ရက်) ၁၂-၃-၂၀၁၆ (စနေနေ့) နံနက် ၅:၂၅နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံ ပျံလွန်တော်မူသွားပါပြီ။ ကြွင်းကျန်ခဲ့သော ရက်ကလပ်တော်ကို (၁၃၇၇ ခု၊ တနင်္ဂနွေလဆန်း ၃ရက်) ၁၀-၄-၂၀၁၆ (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ သဲကုန်းမြို့နယ်၊ မအူပင်ကျေးရွာ၊ သန္ဓေပင်တောရေဖွဲ့ရိပ်သာ၌ အန္တိမဗျာပဏ္ဍိတပုဂ္ဂိုလ်တို့ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ဆင်ယင်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နန်း ရပ်ဝေးနေ တပည့်ဒါယကာ ဂါယိကာမအပေါင်းတို့အား အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

အာပနတော်မတီ

သန္ဓေပင်တောရ ဓမ္မရိပ်သာ၊ သဲကုန်းမြို့နယ်၊ မအူပင်ကျေးရွာ

ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်ခြင်း
ဗိုလ်မှူးစိန်ထွန်း BC(6038) (၉၉)နှစ်
လက်ထောက်စစ်ဥပဒေချုပ်(ငြိမ်း)
B.A.B.L(Advocate) M.L.(University of Virginia)
 မန္တလေးမြို့၊ အထက်မြန်မာပြည် မက်သစ်အသင်းတော် ဝိုက်ချုပ်ကြီး (ဦးဘိုးထွန်း-ဒေါ်ထွန်းပန်း)တို့၏တစ်ဦးတည်းသောသား၊ မန္တလေးမြို့၊ စက်ဗိုလ် ဦးဘိုးလွင်(B.E.S Co.,Ltd)-ဒေါ်အေးအေးတို့၏သားသမီး၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဦးစောရအိမ်ရာ၊ တိုက်(၂၄) အခန်း(၂၃)နေ [Naw Pearl White(a)ဒေါ်မြလှိုင်]၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဒေါ်ခင်ခင်စိန်-ဦးသောင်းမေ၊ ဒေါ်သိန်းသိန်းစိန် (ဦးကိုကြီး)၊ ဒေါ်ကြည်ကြည်စိန်၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်စိန်-ဦးဝင်းမြင့်၊ ဦးစိန်လွင်ထွန်း-ဒေါ်ဝေမာအေး တို့၏ချစ်လှစွာသောဖခင်ကြီးသည် ၂၂-၃-၂၀၁၆ရက် နံနက် ၄:၀၀နာရီတွင် ခရစ်တော်၌အိပ်ပျော်သွားပါပြီ။ ကွယ်လွန်သည့်အခါ ဆန္ဒအရ ယင်းနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ ဝတ်ပြုဆုတောင်းပြီး မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်ခြင်း
ဗိုလ်မှူးစိန်ထွန်း BC(6038) (၉၉)နှစ်
လက်ထောက်စစ်ဥပဒေချုပ်(ငြိမ်း)
B.A.B.L(Advocate) M.L.(University of Virginia)
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဦးစောရအိမ်ရာ၊ တိုက်(၂၄) အခန်း(၂၃)နေ [Naw Pearl White(a)ဒေါ်မြလှိုင်]၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဒေါ်အေးအေးတို့၊ ဒေါ်ခင်စန္ဒာမေ-ဦးဝေဝေသိန်း၊ ဦးစိန်သောင်းထွန်း-ဒေါ်ကျော်စိန်ထွန်း၊ ဦးမြင့်မြင့်ထွန်း၊ ဒေါ်အေးအေး၊ ဒေါ်ခင်စိန်၊ ဒေါ်ခင်လှိုင်ကြည်၊ ဒေါ်ခင်ဥပဒေမေ-ဦးရဲထွန်းတင်၊ ဒေါ်ခင်ဥပဒေမြင့်၊ ဦးလှိုင်မြင့်ထွန်း-ဒေါ်သိမ့်သိမ့်အောင်တို့၏ချစ်လှစွာသောဘိုးဘိုး Daniel ဒေါ်ဝေါ် Angle ဒေါ်ဝေါ် Esther လင်း၊ Valentino ထွန်း၊ ဒေါ်ခင်စန္ဒာမေ၊ Sharon လင်းတို့၏ဘိုးဘိုးကြီးသည် ၂၂-၃-၂၀၁၆ရက် နံနက် ၄:၀၀နာရီတွင် ခရစ်တော်၌အိပ်ပျော်သွားပါပြီ။ ကွယ်လွန်သည့်အခါ ဆန္ဒအရ ယင်းနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ ဝတ်ပြုဆုတောင်းပြီး မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးလှထွန်း (၆၄)နှစ်
ဦးစီးအရာရှိ(အား/ကာ-ငြိမ်း)
 ရခိုင်ပြည်နယ်၊ သံတွဲခရိုင်၊ သံတွဲမြို့နေ (ဦးအောင်-ဒေါ်စောလှိုင်)တို့၏ သား၊ (ဦးညီငယ်)၏ညီ၊ ဒေါ်စန်းဝင်း(အမကတဝန်)ကြီး၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ ဒေါ်ဝင်းဝင်းထွန်း(အမှတ်-၈၅ သစ်စက်) ဒေါ်သီတာထွန်း၊ ဒေါ်ယဉ်ပွင့်ထွန်း(အား/ကာ) ဦးစိန်မင်းထွန်း၊ ဒေါ်ယမင်းထွန်း၊ ဦးပြည့်ဖြိုးထွန်း(မြို့နယ်ထွေအုပ်၊ ဘားအံ) မောင်ကျော်လေးတို့တို့၏ မွေးသမီး၊ မြေးသားယောက်တို့၏ ချစ်လှစွာသောအဘိုးညီညီ ၂၀-၃-၂၀၁၆ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါပြီ။ ၂၃-၃-၂၀၁၆ရက် မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် ထန်းကုံးပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင် မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သီမိ၊ ကျောင်းဂါယကာကြီး ဦးကြည်ဝင်း အသက်(၇၀) (ကန်သွယ်လယ်ယာဖွဲ့စည်းစီမံခန့်ခွဲရေးဌာန) ရန်ကုန်မြို့၊ ဝဇ္ဇာမြို့နယ်၊ မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၃၀၈၈) ဝိတောက်မြိုင်လမ်း (၄၁)ရပ်ကွက်နေ (ဦးရီနီ-ဒေါ်ကြည်)တို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသား၊ (ဦးထွန်းဝေ)-ဒေါ်ဝေဝေတို့၏သားသမီး၊ (ဒေါ်ကြည်ကြည်)တို့၏ ခင်ပွန်း၊ ဦးကျော်ကျော်-ဒေါ်သန္တာဝင်း၊ ဦးမိုးကျော်ဝင်း-ဒေါ်အေးမာ၊ ဦးအောင်နိုင်ဝင်း (ရွာမသံမဏိ)-ဒေါ်စန်းစန်းလှိုင်၊ ဦးတိုးနိုင်ဝင်း၊ ဦးအောင်စည်သူထွန်း-ဒေါ်စန္ဒာဝင်း၊ Capt. ထွန်းအောင်သူ (NOR STAR SHIP MANAGEMENT PTE LTD.)-ဒေါ်ဥပမာဝင်း၊ ဦးအောင်သူဝင်း(တပ်မတော်တပ်ထိန်း-မြတ်)-ဒေါ်ဥပမာဝင်း၊ မြေး ၁၅ယောက်၊ မြစ်နွယ်ယောက်တို့၏ အဘိုးညီညီ ၂၀-၃-၂၀၁၆ (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၃:၀၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါပြီ။ ၂၂-၃-၂၀၁၆ (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၄နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နားမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ် များအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန်သွားရခြင်း ၂၆-၃-၂၀၁၆ (စနေနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီအထိ မြောက်ပိုင်းဒေသခရိုင်သို့ ရက်လည် ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။] ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ဂါယကာမကြီး ဒေါ်စိန်ရောင် အသက်(၉၂)နှစ်
ပျဉ်းမနား
 နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နေ (ဦးတိမ်းကျော်-ဒေါ်စောရင်)တို့၏သမီး၊ (ဦးကောင်မိ)၏ဇနီး၊ (ဦးမြင့်ဦး)၊ ဦးမြင့်ဌေး၊ ဦးသိန်းဟန်-ဒေါ်ဌေးဝင်း၊ ဦးဌေးအောင်-ဒေါ်ခင်ခင်ခင်၊ ဦးစန်းစန်းအောင်-ဒေါ်ခင်ခင်ခင်မေ၊ ဦးဌေးနိုင်-ဒေါ်အေးမြင့်တို့၏ မိခင်၊ မြေးတိုင်းယောက်တို့၏အဘွား ဒေါ်စိန်ရောင်သည် ၂၂-၃-၂၀၁၆ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၄:၀၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါပြီ။ ယင်းနေ့ ညနေ ၃နာရီတွင် ကန်ဦးသင်္ဂြိုဟ်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နန်းရပ်နားမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ် များအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သီမိ၊ ကျောင်းဂါယကာကြီး ဦးသိန်းထွန်း (၆၄)နှစ်
ဦးသိန်းထွန်းနှင့် မောင်နှမများ ကျန်မြောက်ဆိုင် B.Ag (1973-78)
 မြောင်းမြမြို့၊ (၄)လမ်း၊ အမှတ်(၅၀) နေ (ဦးလှရွှေ) ဒေါ်သန်းစိန်တို့၏ သားကြီး၊ မြောင်းမြမြို့၊ (၇)လမ်း၊ အမှတ် (၁၄)နေ (ဦးမြမောင်-ဒေါ်နီ)တို့၏သားသမီး၊ နတ်စင်လမ်း၊ အမှတ်(၆)နေ ဒေါ်နီနီဝင်း(မြောင်းမြရန်ကန်စိုက်ပျိုးရေး-ငြိမ်း)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဒေါက်တာကျော်လင်းထွန်း [လက်ထောက်ဆရာဝန်(ခွဲစိတ်)မြောက်ဥက္ကလာပ ကုသရေးနှင့်သင်ကြားရေးဆေးရုံကြီး]၊ ဒေါက်တာကျော်သက်နိုင် (လက်ထောက်ဆရာဝန် Y.S.H)တို့၏ချစ်လှစွာသော ဖခင်ကြီး၊ ဆရာမဒေါ်နီနီနီဝင်း (ဓာတုဗေဒသင်တန်း)၊ ဦးကိုကို-ဒေါ်ညွန့်ညွန့်သန်း (သင်မိတ်ဆွေဆန်စက်)၊ ဒေါ်လှလှဝင်းတို့၏ ချစ်လှစွာသော အစ်ကိုကြီး၊ ဒေါက်တာသုတကိုကို-ဒေါက်တာသိမြူကြီး၊ ဒေါက်စွမ်းထက်ကိုကို တို့၏ ချစ်လှစွာသောဦးလေးသည် ၂၂-၃-၂၀၁၆ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၃:၀၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါပြီ။ ၂၄-၃-၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် မြောင်းမြမြို့နယ်၊ သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သီမိ၊ ကျောင်းဂါယကာကြီး ဦးသိန်းထွန်း (၆၄)နှစ်
ဦးသိန်းထွန်းနှင့် မောင်နှမများ ကျန်မြောက်ဆိုင် B.Ag (1973-78)
 မြောင်းမြမြို့၊ (၄)လမ်း၊ အမှတ်(၅၀) နေ (ဦးလှရွှေ) ဒေါ်သန်းစိန်တို့၏ သားကြီး၊ မြောင်းမြမြို့၊ (၇)လမ်း၊ အမှတ် (၁၄)နေ (ဦးမြမောင်-ဒေါ်နီ)တို့၏သားသမီး၊ နတ်စင်လမ်း၊ အမှတ်(၆)နေ ဒေါ်နီနီဝင်း(မြောင်းမြရန်ကန်စိုက်ပျိုးရေး-ငြိမ်း)၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဒေါက်တာကျော်လင်းထွန်း [လက်ထောက်ဆရာဝန်(ခွဲစိတ်)မြောက်ဥက္ကလာပ ကုသရေးနှင့်သင်ကြားရေးဆေးရုံကြီး]၊ ဒေါက်တာကျော်သက်နိုင် (လက်ထောက်ဆရာဝန် Y.S.H)တို့၏ချစ်လှစွာသော ဖခင်ကြီး၊ ဆရာမဒေါ်နီနီနီဝင်း (ဓာတုဗေဒသင်တန်း)၊ ဦးကိုကို-ဒေါ်ညွန့်ညွန့်သန်း (သင်မိတ်ဆွေဆန်စက်)၊ ဒေါ်လှလှဝင်းတို့၏ ချစ်လှစွာသော အစ်ကိုကြီး၊ ဒေါက်တာသုတကိုကို-ဒေါက်တာသိမြူကြီး၊ ဒေါက်စွမ်းထက်ကိုကို တို့၏ ချစ်လှစွာသောဦးလေးသည် ၂၂-၃-၂၀၁၆ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၃:၀၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါပြီ။ ၂၄-၃-၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် မြောင်းမြမြို့နယ်၊ သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း မဲခေါင် - လန်ချန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်

စန်းယ မတ် ၂၃
တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ဟိုင်နန်ပြည်နယ် စန်းယမြို့၌ ရောက်ရှိနေသည့် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါက်တာ စိုင်းမောက်ခမ်းသည် မတ် ၂၃ ရက်တွင် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ပင်းရှင်းစင်တာ၌ ကျင်းပသည့် ပထမအကြိမ် မဲခေါင် - လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်သည်။



ပထမအကြိမ် မဲခေါင် - လန်ချန်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

၈ မိုင်လမ်းဆုံဆုံးကျော်တံတားသစ် ဖွင့်ပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန်မြို့၏ ယာဉ်ကြောကျပ်တည်းမှုကိုဖြေလျှော့စေရေးအတွက် မရမ်းကုန်းမြို့နယ်ရှိ ၈ မိုင်လမ်းဆုံဆုံးကျော်တံတားသစ်စီမံကိန်း (8 Miles Junction Flyover Bridge) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၇ နာရီခွဲက တံတားအနီးအောက်ခြေ၌ကျင်းပရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးများတက်တက်ဆက်ဆက်သော Crown Advanced Construction ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှတာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။



မရမ်းကုန်းမြို့နယ်ရှိ ၈ မိုင်လမ်းဆုံဆုံးကျော်တံတားသစ်ကို ညပိုင်းတွင် တွေ့ရစဉ်။ [ဓာတ်ပုံ-ဌေးအောင်]

အဆိုပါ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်ရှိ ၈ မိုင်လမ်းဆုံဆုံးကျော်တံတားသစ်စီမံကိန်း (8 Miles Junction Flyover Bridge) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေက ကမ္ဘာ့အဆင့်မြင့်ဆုံးကျော်တံတားစာအား စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌဦးတင်မောင်ထွန်း၊ တိုင်းဒေသကြီး တရားသူကြီးချုပ် ဦးဝင်းဆွေ၊ တိုင်းဒေသကြီး သစ်တောနှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး ဦးကျော်စိုး၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့တော်ဝန်ဦးလှမြင့်နှင့် Crown Advanced Construction ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ စီမံကိန်းဒါရိုက်တာဦးသန်းဆွေတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြသည်။
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် Crown Advanced Construction ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ အဆိုပါ ၈ မိုင်လမ်းဆုံဆုံးကျော်တံတားကို ဖွင့်ပွဲကျင်းပစဉ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေက ကမ္ဘာ့အဆင့်မြင့်ဆုံးကျော်တံတားစာအား စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌဦးတင်မောင်ထွန်း၊ တိုင်းဒေသကြီး တရားသူကြီးချုပ် ဦးဝင်းဆွေ၊ တိုင်းဒေသကြီး သစ်တောနှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး ဦးကျော်စိုး၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့တော်ဝန်ဦးလှမြင့်နှင့် Crown Advanced Construction ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ စီမံကိန်းဒါရိုက်တာဦးသန်းဆွေတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြသည်။
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် Crown Advanced Construction ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ အဆိုပါ ၈ မိုင်လမ်းဆုံဆုံးကျော်တံတားကို ဖွင့်ပွဲကျင်းပစဉ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေက ကမ္ဘာ့အဆင့်မြင့်ဆုံးကျော်တံတားစာအား စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌဦးတင်မောင်ထွန်း၊ တိုင်းဒေသကြီး တရားသူကြီးချုပ် ဦးဝင်းဆွေ၊ တိုင်းဒေသကြီး သစ်တောနှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး ဦးကျော်စိုး၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ မြို့တော်ဝန်ဦးလှမြင့်နှင့် Crown Advanced Construction ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ စီမံကိန်းဒါရိုက်တာဦးသန်းဆွေတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့ကြသည်။

ယနေ့ မာတီကာ
မန္တလေးမြို့ရှိ ဘုရားပုထိုးစေတီတော်များ၌ ကုသိုလ်ကောင်းမှု ပြုကြသူများဖြင့် အထူးစည်ကား

စာမျက်နှာ >> ၅

သမ္မတ အိုဘားမား အာဂျင်တီးနားသို့ ရောက်ရှိ

စာမျက်နှာ >> ၁၁

ရေပြန်၊ ငွေပြန်၊ ကြေးမုံ၊ မြေပုံ

စာမျက်နှာ >> ၁၅

ကုန်ထူး ဦးသိန်းနိုင် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းကြီး နှင့် ပညာရေးအဆင့်မြင့် ဘော်ဒါ

ယခုမှ ကျောင်းခ မြေကြီးပညာ သွယ်တန်းသားများအတွက် အသစ်စက်စက် သင်ရိုးနှင့်အညီ သင်ကြားနည်းသစ်ကို မဟာဂိမ်းမြို့ အထူးသင်သည်။

- ရန်ကုန်မြို့ No. 1 ဆရာများသည်သာ သင်သည်။
- ဝါရင့် Guide များက တစ်နေ့ (၃) နာရီ လေ့ကျင့်ပေးသည်။
- စာသင်ခန်း စာကျက်ခန်း အိပ်ခန်းများကို အဆင့်မြင့် Air Con ခန်းများနှင့် ထားသည်။
- စားသောက်ရေး (MENU) ပေး၍ တစ်သွေးတိုက်၊ မျက်မြှောက်သည်။
- ရန်ကုန်မြို့ အသီးသီးမှ Ferry (ကူး) ခြံ ဖို့ ရှိသည်။

အထူးသွေးအုပ်ချုပ်ရေးမှူး အထူးကြီး ဒေါ်ကြည်ကြည်တင် M.Sc(Final) ကိုယ်တိုင် စီမံကွပ်ကဲ၊ ခန့်ခွဲ အုပ်ချုပ်သည်။

၂၀၁၅ ခုတွင် မွေးထုတ်ခဲ့သော တပည့်ရင်းများ

- (၆) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၂၂) ဦး
- (၅) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၃၀) ဦး
- (၄) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၁၃) ဦး
- (၃) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၃) ဦး
- (၂) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၅) ဦး
- (၁) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၆) ဦး

၂၀၁၅ ခုတွင် မွေးထုတ်ခဲ့သော တပည့်ရင်းများ

- (၆) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၂၂) ဦး
- (၅) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၃၀) ဦး
- (၄) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၁၃) ဦး
- (၃) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၃) ဦး
- (၂) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၅) ဦး
- (၁) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၆) ဦး

၂၀၁၅ ခုတွင် မွေးထုတ်ခဲ့သော တပည့်ရင်းများ

- (၆) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၂၂) ဦး
- (၅) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၃၀) ဦး
- (၄) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၁၃) ဦး
- (၃) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၃) ဦး
- (၂) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၅) ဦး
- (၁) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရောင် (၆) ဦး

မတ် ၂၄ ၂၀၁၆ မာတီကာ မန္တလေးမြို့ရှိ ဘုရားပုထိုးစေတီတော်များ၌ ကုသိုလ်ကောင်းမှု ပြုကြသူများဖြင့် အထူးစည်ကား